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جناب آقای محمد علیخانی

انتخاب به جا و شایسته شما را به عنوان ریاست کمیسیون عمران 
و حمل و نقل شورای شهر تهران تبریک عرض نموده و از خداوند 

متعال برای شما آرزوی موفقیت مسئلت داریم.
مهرداد تیموری

منتخبین محترم شورای پنجم 
شهرستان کرج

انتخاب به جا و شایسته شما را به عنوان 
صمیمانه  شهر  در  مردم  نمایندگان 
منان  خداوند  از  و  گویم  می  تبریک 
برای شما عزیزان آرزوی موفقیت روز 

افزون مسئلت می کنیم.

اتحادیه آهنکاران استان البرز

منتخبین محترم شورای 
شهرستان فردیس

انتخاب به جا و شایسته شما را به عنوان 
صمیمانه  شهر  در  مردم  نمایندگان 
منان  خداوند  از  و  گویم  می  تبریک 
برای شما عزیزان آرزوی موفقیت روز 

افزون مسئلت می کنیم.

اتحادیه آهنکاران استان البرز

4 صفحه ویژه ورزشی

ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰۲۱    -    ۳۵۶۹ ۰۲۶

شهردار منتخب کرج:

با مردم عهد می بندم کرج را آباد کنم
با حکم وزیر کشور

نجفی رسما شهردار پایتخت شد
o o o o

دنیای هوادار از نقاط قوت و ضعف »صنعت«
 استان البرز گزارش می دهد

نبض  منظم  صنعت
o o o o

»محمد علیخانی« رییس کمیسیون
 عمران و حمل و نقل شد

o o o o

پنجمین شورای شهر کرج آغاز به کار کرد

طلوع امید کرج
o o o o

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز:

مسابقات ژیمناستیک دانش آموزان 
کشور  در البرز آغاز شد

o o o o

معاون سیاسی امنیتی استاندار البرز:

بزرگ ترین مرکز تصویربرداری استان 
در بیمارستان البرز افتتاح شد

هندبال البرز
 با همفکری بزرگان
 جانی دوباره  گرفت

  رییس هیئت هندبال استان البرز:
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پیش شماره ششم  ۱۳ شهریور منتشر می شود
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نماینده ولی فقیه در استان البرز خواستار شد
کمبود آب در نظر آباد برطرف شود

گوشه نشینی ایران و ایستادگی این کشور درمقابل دشمنان همواره 
از مباحث مطرح در جامعه است که خطیب نماز جمعه های مصلی 

کرج در جلسه شورای اداری شهرستان نظرآباد نیز مطرح کرد.
آیت الله سید محمدمهدی حسینی همدانی در جلسه شورای اداری 
شهرستان نظرآباد با تأکید بر اینکه انقلاب اسلامی ما فقط سبب از 
بین رفتن جزیره ثباتی که غرب در این منطقه فرض می کرد نبود، 
بلکه تمام الگوها و هنجارهای غرب را زیرورو کرد، گفت: انقلاب 
اسلامی برای نظام سلطه خیلی گران تمام شد به همین خاطر از 

همان ابتدا شروع به سنگ اندازی و شیطنت کردند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز تأکید کرد: جدای از دستورات کلی، 
با  اموری که مربوط به مجموعه مدیریت شهری است را می توان 
همکاری دستگاه های درون منطقه، آن را به شکل مناسبی اصلاح کرد.

وی در بخش دیگری با اشاره به مشکلات کم آبی شهرستان نظرآباد، 
گفت: مسئله کمبود آب منطقه باید به صورت جدی پیگیری و 

اصلاح شود.
آیت الله حسینی همدانی با تأکید بر اینکه مسئول نظام اسلامی در بیان 
امیرالمؤمنین )ع( باید کارش در پایان به سعادت و شهادت ختم شود، 
گفت: شما در هر پست و مقامی باشید، کارگزار نظام اسلامی هستید؛ 
لذا باید افق فکری تان سعادت و شهادت باشد، اگر فرصت خدمت از 
دست برود، دیگر تکرار نمی شود و نزد خدا هیچ عذری نخواهیم داشت.
نماینده ولی فقیه در استان البرز بابیان اینکه مسئولی که ارتباط 
ارتباط  بود، گفت:  بی فایده خواهد  کارش  باشد،  نداشته  مردمی 
مردمی، تربیت روحیه مردمی و پرهیز از اشرافی گری، کمک به 
حرکت های خودجوش و جهادی، پیگیری و نظارت بر زیرمجموعه، 
برنامه دقیق و مدون، خطرپذیری در کارها، تحمل و استقبال از 

نقدها همه باید موردتوجه مسئولان باشد.
خطیب جمعه کرج در بخش دیگری با تأکید بر اینکه وجود منتقد 
یک نعمت است، گفت: باید تحمل خود را بالا ببریم و سخنان آن ها 
را بشنویم که قطعاً موجب ارتقای کار ما خواهد شد، ان شاءالله با 
وحدت و همدلی مسئولان رشد کمی و کیفی، با در نظر گرفتن 

اولویت ها بیش ازپیش بر این منطقه محقق شود

خبر

فرمانده انتظامی استان البرز خبرداد
کشف 122 کیلوگرم ماده مخدر در البرز

البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
 ۷۰۰ و  کیلو   ۱۲۲ کشف  از 
و  حشیش  مخدر  ماده  گرم 
دستگیری دو نفر در این رابطه 

خبر داد.
 سردار بخشعلی کامرانی صالح 
اقدامات  پی  در  کرد:  اظهار 
اطلاعاتی و فنی مأموران اداره 
با  مبارزه  پلیس  ویژه  عملیات 
مشخص  استان  مخدر  مواد 

شد که قرار است سوداگران مرگ یک محموله مواد مخدر را با 
یک دستگاه خودرو »آریو« و یک دستگاه خودرو »پراید« به عنوان 

اسکورت از استان های جنوبی کشور منتقل کنند.
فرمانده انتظامی استان البرز، افزود : مأموران ضمن رصد اطلاعاتی 
و استقرار در محورهای مواصلاتی استان البرز و کنترل و پایش 
خودروهای عبوری، خودروهای موردنظر را در جاده قدیم گرم دره در 

حال حرکت به سمت کرج شناسایی کردند.
وی گفت: مأموران خودروها را به صورت نامحسوس تحت تعقیب 
قرار دادند تا این که در یک فرصت مناسب هر دو خودرو را در 
نفر  دو  رابطه  این  در  و  کرده  متوقف  غافلگیرانه  عملیات  یک 

دستگیر شدند.
از خودروهای  بازرسی  سردار کامرانی صالح خاطرنشان کرد: در 
مذکور، ۱۲۳ بسته حشیش به وزن ۱۲۲ کیلو و ۷۰۰ گرم که به 
طرز ماهرانه ای در پشت صندلی عقب خودروها جاسازی شده بود، 

کشف شد.

o o o o

در حاشیه سفرهای استاندار در هفته دولت 
عنوان شد:

افتتاح پروژه دو میلیارد تومانی در 
شهرستان ساوجبلاغ

ساوجبلاغ  شهرستان  فرماندار 
استاندار  سفرهای  حاشیه  در 
به شهرستان های استان البرز 
از افتتاح پروژه دو میلیارد و 9۰ 
شهرستان  در  تومانی  میلیون 

ساوجبلاغ خبر داد.
 ابوالقاسم پالیزگیر در حاشیه 
سـاختمان  افتتـاح  مراسـم  
بخـش  آبفـای  امـور  اداری 
چهاربـاغ از توابـع شهرسـتان 

سـاوجبلاغ در جمـع خبرنـگاران، بابیـان اینکه امـروز با حضور 
اسـتاندار البـرز شـاهد افتتـاح سـاختمان اداری آبفـا بـا هزینه 
۳۰۰ میلیـون تومانـی بودیـم، اظهـار کـرد: مخـزن ۲۰ هـزار 
مترمکعبـی برای آب شـرب شـهر چهارباغ بااعتبـاری معادل ۲ 

میلیـارد و 9۰ میلیـون تومـان افتتـاح شـد.
با هزینه  این مخزن  نگهداری  افتتاح ساختمان  به  اشاره  با  وی 
اعتباری بالغ بر ۱۷۰ میلیون تومان، افزود: چاه شماره ۲۱ بهداشت به 
همراه خط انتقال آن نیز بااعتبار ۵۸۰ میلیون تومانی حفر، تجهیز  

و راه اندازی شده است .
شماره ۲۲  چاه  راه اندازی  و  تجهیز  حفر،  از  ساوجبلاغ  فرماندار 
گلستان چهار به همراه خط انتقال خبر داد و افزود: برای این پروژه 

نیز ۶۱۰ میلیون تومان هزینه شده است.
یادشده در خصوص  پروژه های  برای   پالیزگیر گفت: درمجموع 
آب رسانی به مناطق مختلف شهرستان ساوجبلاغ ۳ میلیارد و ۷۵۰ 

میلیون تومان اعتبار صرف شده است.

بیانیه

شهردار منتخب کرج در بیانیه ای با قدردانی از حسن توجه اعضای شورای پنجم در 
انتخابش تاکید کرد که آبادانی، توسعه پایدار شهر و همدلی و همراهی با شورا در نگاه 

نخست این دوره مدیریت شهری کرج است.
اصغر نصیری با صدور بیانیه ای تاکید کرد: در طول حیات بشری لحظات و ایامی است 
که به جهاتی، منزلت یافته و در اذهان و صفحات تاریخ به یادگار می ماند تا تجربیات 

گرانسنگی را فراروی خود داشته باشیم.
 در بیانیه شهردار جدید کرج آمده است:

بسم الله الرحمن الرحیم
نعمت  که  سپاسگزارم  را  بزرگ  خداوند 
وجودش را بر همگان عرضه داشت تا مفهوم 
ستایش و قدردانی را به خوبی درک کرده و 

آن را به زیبایی، دریابیم.
در طول حیات بشری لحظات و ایامی است 
یافته و در اذهان و  به جهاتی، منزلت  که 
صفحات تاریخ به یادگار می ماند تا تجربیات 
باشیم.  داشته  خود  فراروی  را  گرانسنگی 
در صفحات مشعشع و سینه فراخ تاریخ، 
مناسبات و  رویدادهای بسی تلخ و شیرین وجود دارد که سرشار از پند و حکمت 
برای نیک اندیشان به شمار می رود و در جغرافیای مکانی و در زمانه ما، شوراهای 

اسلامی شهر و مدیریت نوین شهری از جمله این رویدادهای اجتماعی است.
آغاز به کار دوره پنجم شوراهای اسلامی در سراسر کشور در یک فضای همدلی به 
همه ما پیام همراهی و تعامل می دهد که مطالبات به حق شهر و شهروندان را در 

همین فضای همدلی و تعامل به سرانجام رسانیم.
و  ها  توانمندی  ها،  قابلیت  کرج  کلانشهر  و  البرز  استان  که  است  این  واقعیت 
استعدادهایی دارد که به همه ما تکلیف می کند در یک همکاری بین بخشی و 
فرابخشی به گونه ای حرکت کنیم که نتیجه آن رضایت و افزایش امید به زندگی 
باشد. به عنوان شهردار منتخب کلانشهر کرج به این نکته اذعان دارم، زمانی می 
توان موفق شد که در کنار مشارکت و همکاری مردم باور داشته باشیم که دستگاه 
ها و نهادهای مستقر در استان، هرکدام منشاء بسیاری از خدمات و تصمیمات 
هستند و تعامل و جلب حمایت با آنها می تواند چرخه خدمت به شهر کرج و استان 
البرز را تکمیل کند. همه ما باید بپذیریم مردمی که به رغم بسیاری از کاستی ها، 
ناملایمات و نارسایی ها، بی هیچ چشمداشتی به میدان انتخابات آمدند و با شور و 
شوق وصف ناپذیر حماسه آفریدند، تکلیف سنگینی را بر خدمتگزاران خود در 
شورای اسلامی شهر و مدیریت شهری گذاردند و اکنون نوبت نمایندگان آنها در 
شورای شهر و شهردار منتخب است که باید با همدلی، همفکری، تعامل و پیوند 

ناگسستنی با مردم، بارقه های امید شهروندان را متعالی سازند.
ضمن سپاس از کلیه کسانی که درگذشته به انحاء مختلف منشاء خدمات دلسوزانه 
در این شهر بوده اند، بر خود لازم می دانم از حسن اعتماد اعضای محترم شورای 
اسلامی کلانشهر کرج نیز تشکر نموده و قدردان فرصت گرانسنگ خدمت به 

شهروندان بزرگوار این کلانشهر مهم باشیم.
اینجانب به عنوان شهردار منتخب اعضای شورای اسلامی شهر با شهروندان محترم 
عهد می بندم که جز در مسیر آبادانی و توسعه پایدار شهر، قدمی بر ندارم و با 
همراهی و همدلی اعضای محترم شورای اسلامی شهر و تعامل سازنده با نهادهای 
حاکمیتی، منشاء خدمات گسترده و تحولات بنیادین در شهر باشیم به گونه ای که 
بتوانیم از عملکرد خود دفاع نموده و شهروندان عزیز به تلاش و فعالیت ما انشاءالله 

نمره قبولی دهند.
رجاء واثق دارم که در این مسیر دشوار، مشارکت موثر شهروندان مسئولیت پذیر 
و تحول خواه و نیز شفافیت امور و مدیریت پاسخگوی شهرداری و نظارت عالیه 
شورای اسلامی شهر، ضرورتی انکار ناپذیر است تا کلانشهر کرج در مسیر توسعه 

انسان محور قرار گیرد.

شهردار منتخب کرج:

با مردم عهد می بندم
کرج را آباد کنم

خبر

فرهنگ سازی از جمله بخش هایی است که باید با کمک و یاری ارگان های مختلفی 
در شهر به مرحله اجرا برسد. شورا به عنوان یکی از جایگاه های مردمی در قبال فرهنگ 
سازی حوزه های مختلف شهری مسوول است و برای این مهم از هیچ تلاشی دریغ 

نمی کند.
فریده بزنی بیرانوندی عضو پنجمین دوره شورای اسلامی شهر و روستا شهر کرج را 
شهری شهروند سالار خطاب کرد و گفت: با اعتماد مردم به اصلاحات و انتخاب لیست 
امید به عنوان نمایندگان مردم در سطح شهر، کار برای شوراییان کمی سخت تر از پیش 
شد. چراکه مردم یک پارچه خواستار تحولی شدند که امروز نتایج آن باید در شهر به طور 

کاملا عملکردی مشهود باشد.
بزنی بیرانوندی در خصوص انتخاب شهردار تصریح کرد: برای انتخاب شهردار فراز و 
نشیب های زیادی را گذراندیم و بررسی های بسیاری بر روی متقاضیان انجام شد و در 
نهایت رای اعضا به آقای اصغر نصیری بود که امید است با یاری خداوند بتوانند از این 

مسئولیت مهم سربلند بیرون آیند.
وی اذعان داشت: شهر کرج به سبب وجود اقشار و طوایف متفاوت از جای جای میهن 
اسلامی شرایط را برای تصمیم گیری گاهی با مشکل روبه رو می کند. این درایت و تدبیر 
شهردار است که با عملکرد خود و انجام اقدامات بصری، رضایت مردم را تا حد زیادی 
برطرف کند و بتواند شهر را با امکاناتی تزیین کند که بتواند پاسخ گوی نیازهای اکثریت 

اقشار جامعه باشد.
این منتخب درباره عملکرد شورا در دوره پنجم خاطر نشان کرد: تلاش شورا و منتخبین 
مردم در این دوره بر این است که با تصمیم گیری های اصولی و کارشناسانه و طرح 
مسائلی که در شهر به عنوان معضل گریبان گیر مردم است، تا حدی مشکلات را حل و 

شهر را به سمت و سوی رفاه نسبی هدایت کنند.
بیرانوندی یکی از مهم ترین وظایف شورا را انجام اقداماتی پیرامون فرهنگ سازی حوزه 
های مختلف خطاب کرد و اظهار داشت: ایران از نظر کمی کشوری غنی از آداب، سنت 
ها و دستورات اسلامی است که منشا تمامی آن ها قرآن وحی است. نباید کاری انجام 
دهیم که خون شهدا پایمال شود.در واقع باید همه احساس مسئولیت کنند و هرنهادی 
با توجه به تخصص خود می تواند راه گشا باشد  و در جهت فرهنگ سازی در جامعه 

اقداماتی شایسته انجام دهد.
وی جوانان را از مهم ترین اقشار جامعه خطاب کرد و تاکید کرد:  جوانان سرمایه های 
ملی ما هستند که در صورت غفلت ممکن است پشیمانی های بعدی را به دنبال داشته 
باشد. لذا در راستای این مهم باید جوانان را به شکلی خاص مخاطب امور فرهنگ سازی 
خود قرار داده تا بتوان نتایج این فرهنگ سازی را در آینده ای که جوانان آن آینده سازی 

می کنند، نشان داد.
وی در خصوص دوام تنها بنیان در جامعه که همان خانواده است خاطرنشان کرد: 
شورا به عنوان یک جایگاه مردمی در قبال فرهنگ سازی و مسائل اجتماعی در شهر 
موظف است اقداماتی را مد نظر قرار داده و برای جلوگیری از بسیاری از آسیب ها 
برنامه ریزی کند. کمیسیون های فرهنگی شورا در واقع در این حوزه مسئولیت 
سنگینی به عهده دارند که باید با نهایت دقت و حساسیت اقداماتی اساسی و مطابق 
با فرهنگ مردم اجرایی کند. خانواده نیز از جمله بنیان هایی است که شالوده جامعه 
را مستقیما تحت تاثیر قرار می دهد و برای حفظ بیشتر این بنیان باید هزینه شود تا 
نتیجه مطلوبی به دست آید در حقیقت این وظیفه ما است که با جهت دهی به روند 
حرکتی جامعه، بتوانیم سرمایه های ملی کشور را در مسیرهای درست راهنمایی و 

هدایت کنیم.

مدیر عامل خانه مطبوعات استان البرز اظهار 
مطبوعات  خانه  سراسری  همایش  داشت: 
و  همدلی  ایجاد  جهت  در  است  اقدامی 
مشارکت بین رسانه ها و همچنین سکویی 
است در راستای دستیابی به اتحاد رسانه ای 

در کشور.
داریوش شهابی فرد مدیرعامل خانه مطبوعات 
مشارکت ۸۰  به  تاکید  البرز ضمن  استان 
درصدی اعضای اصلی هیأت های مدیره خانه 
های مطبوعات در سراسر کشور اذعان داشت: 
این همایش که با هدف هم افزایی و ایجاد 
اتحاد بین اهالی خانه مطبوعات در سراسر 
کشور برگزار شد، می تواند فرصتی باشد تا 
بتوان تغییر و تحولاتی اساسی در راستای 
اجرای سیاست های مطبوعاتی کشور ایجاد 
کرد و سیستمی قانونمند در جهت تحقق 

اهداف این سازمان ایجاد کرد.
به  رسیدن  برای  سکویی  را  اقدام  این  وی 
آرمان های از پیش تعیین شده دانست و 
افزود: این همایش می تواند رسانه ها را در 
سراسر کشور به هم نزدیک کند تا با همدلی 
و مشارکت در این حرفه گام بردارند. در واقع 
خانه  مدیره  های  هیأت  اعضای  منتخبین 
های مطبوعات نمایندگان قشر عظیمی از 
اهالی قلم هستند که با تکیه بر توانمندی و 
درایت خود پا به عرصه نهاده اند و توقعی که 
رسانه ها از نمایندگان خود دارند آن است 
که تصمیمات خود را در جهت ایجاد فضای 
مناسب و حفظ شان رسانه در جامعه اتخاذ 

کنند.
البرز  استان  مطبوعات  خانه  عامل  مدیر 
خاطر نشان کرد: اعضای شورای مرکزی از 

میان اعضای هیأت های مدیره و با اکثریت 
میان  این  در  انتخاب می شوند که  نسبی 
دو نفر مدیرمسئول رسانه های محلیّ، سه 
مسئولان  میان  از  نفر  یک  خبرنگار،  نفر 
دفاتر سرپرستی روزنامه ها، یک نفر از میان 
مسئولان دفاتر سرپرستی خبرگزاری ها، دو 
بازرس و همچنین برای همه دسته های فوق، 
اعضای علی البدل از جمله اعضایی هستند 

که نسبت به انتخاب آن ها اقدام شد.
در  داشت:  اذعان  فرد  شهابی  داریوش 
جلسه ای که با محوریت انتخاب این اعضا 
چون  موضوعاتی  پیرامون  گرفت،  شکل 
اول،  دوره  مرکزی  عملکرد شورای  گزارش 
های  خانه  مرکزی  شورای  اعضای  انتخاب 
مطبوعات کشور، تعیین کمیته هایی برای 
بررسی اساسنامه، امور رفاهی و سایر موارد 

و نیز همفکری و تصمیم گیری درباره نحوه 
اجرای موارد تفویضی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی بحث و گفت و گو انجام شد و با نظر 
منتخبین در خصوص این موارد اقداماتی به 

زودی صورت خواهد گرفت.
مدیر عامل خانه مطبوعات استان البرز در 
به  اکبری  یحیی  کرد:  نشان  خاتمه خاطر 
البدل هیات مدیره خانه  عنوان عضو علی 

انتخاب شد که این خود  مطبوعات کشور 
برای استان ما جای بسی افتخار است. امید 
است که با تلاش های دوستان و همکاران 
در هیات مدیره خانه مطبوعات کشور، شاهد 
تحولاتی اساسی در این حوزه باشیم و بتوانیم 
رسانه کشور را در راهی درست به سمت و 
سویی هدایت کنیم تا به آنچه درخور ایران و 

ایرانی است دست یابیم .

از  البرز  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
بهره مندی ۷۸ درصدی خانوارهای روستایی 

استان از نعمت گاز خبر داد.
بابیان اینکه در حالی تا  حسین تقی نژاد، 
استان  در  روستا   ۱۱۴ دهم  دولت  پایان 
این  که  بودند  بهره مند  گاز  نعمت  از  البرز 
روستا  به ۱۳۰  جاری  سال  تیرماه  تا  مهم 
افزایش یافته، اظهار کرد: در حال حاضر ۷۸ 
درصد از خانوارهای روستایی البرز از نعمت 

گاز برخوردار هستند.
وی با تأکید بر اینکه مشترکین گاز طبیعی 

در روستاهای البرز تا پایان دولت دهم ۵۶ 
هزار و ۸۰9 مشترک بوده است، افزود: این 
امر با رشد ۲۰.۲ درصدی به ۶۸ هزار و ۲9۸ 

مشترک در تیرماه سال جاری رسیده است.
تعداد  البرز  استان  گاز  مدیرعامل شرکت   
مشترکین گاز شهری در مدت زمان فعالیت 
مشترک  و ۶۸۱  هزار  را ۴9۵  دهم  دولت 
رشد ۴۳.۳  با  آمار  این  افزود:  و  کرد  اعلام 
درصدی به ۷۱۰ هزار و ۴۷۲ مورد رسیده 

است.
خطوط  اجرای  کرد:  تصریح  نژاد  تقی 

گازرسانی در البرز طی مدت زمان مذکور در 
دولت دهم ۱.۰۰۸ کیلومتر بوده که این مهم 
کیلومتر  به ۱.۱۴۲  با رشد ۱۳.۳ درصدی 

رسیده است.
وی نصب انشعابات روستایی در مدت زمان 
قبل از دولت یازدهم را ۳۷ هزار و ۸ عدد 
عنوان کرد و گفت: با رشد ۱۰.۲ درصدی این 
آمار به ۴۰ هزار و ۷99 مورد در تیرماه سال 

جاری افزایش یافته است.
و  انشعاب  مورد   ۲۶ و  هزار   ۴ گفت:  وی 
گازرسانی به شهرها و هزار و ۸۷۷ مورد در 

روستاها طی سال گذشته انجام گرفته که این 
امر بیش از میزان مصوب شده بوده است.

 مدیرعامل شرکت گاز استان البرز با اشاره 
مصوبه گازرسانی به شهرها در سال گذشته 
۱۱۰ کیلومتر بوده که عملکرد شرکت گاز 
در این بخش به ۱۶۸ کیلومتر افزایش یافته، 
گفت: گازرسانی به روستای قائلی بلاغ از توابع 
جوستان،  روستاهای  اشتهارد،  شهرستان 
خودکاوند، سفج خانی، گیلرد، منگلان، نسا 
علیا، حصیران، ابصار، کرکبود، کوئن، نویز، 
هشان و گوران در هفته دولت انجام می گیرد.

تقی نژاد تعداد پروژه های آماده  بهره برداری 
در هفته دولت را ۱۴ مورد اعلام کرد و یادآور 
شد: اعتباری بالغ بر ۳ هزار و ۱۰۰ میلیون 
تومان برای این تعداد پروژه صرف شده است.

فرهنگ سازی دغدغه امروز

وظیفه کمیسیون های فرهنگی در قبال 
جامعه سنگین است

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: مسابقات 
ژیمناستیک دانش آموزان کشور در استان البرز آغاز 

شد.
خسرو ساکی در مراسم افتتاحیه مسابقات ژیمناستیک 
دانش آموزان پسر و دختر سراسر کشور که در سالن 
اختصاصی ژیمناستیک شهدای ۱۷ شهریور به میزبانی 
استان البرز در حال برگزاری است، ضمن گرامیداشت 
یاد و خاطر ۳۶ هزار شهید دانش آموز و ۵ هزار شهید 
فرهنگی، اظهار کرد: تربیت بدنی و مقوله حائز اهمیت 
سلامت یکی از مهم ترین برنامه های در دستور کار 

وزارت اموزش و پرورش محسوب می شود که در سند 
تحول نیز یاد شده است.

 وی در ادامه این مراسم و سخنرانی خود افزود: بدون 
جسمی  سلامت  و  تندرستی  کارکرد  ورزش؛  شک 
داشته که بستر ساز مکارم اخلاقی و رشد اجتماعی 

دانش آموزان، جوانان و نوجوانان است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز بیان کرد: طرح 
هایی تحت عنوان حیات پویا، المپیاد درون مدرسه 
ای، مدرسه قهرمان و مسابقات دانش اموزان در سطوح 
مختلف برای تحقق سلامت دانش آموزان و پرورش 

مکارم اخلاقی آن ها اجرایی شده است.
وی با تاکید بر اینکه یکم لغایت ۱۷ شهریور سال 
دو  در  مسابقات  از  دوره  این  برگزاری  شاهد  جاری 
بخش دختران و پسران خواهیم بود، گفت: ۲۷ تیم در 
مقطع ابتدایی و ۲۳ تیم در دوره متوسطه پسران در 

این رقابت ها حاضر شده اند.
ساکی تاکید کرد: ۲۳ تیم در دوره ابتدایی و ۱۵ تیم 
مسابقات  در  دختران  بخش  در  متوسطه  دوره  در 
ژیمناستیک دانش اموزان سراسر کشور با یکدیگر به 

رقابت می پردازند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز:

مسابقات ژیمناستیک دانش آموزان کشور
 در البرز آغاز شد

این  ترافیک  کاهش  فردیس  فرمانداری  سرپرست 
راه سازی  پروژه های  اجرای  به  منوط  را  شهرستان 
ازجمله پروژه همت جنوبی دانست و از مدیریت شهری 

خواست این مهم را در دستور کار قرار دهد.
جنوبی  همت  راه سازی  پروژه  اجرای  احدی  حمید 
را اساسی ترین طرح برای کاهش ترافیک شهرستان 
فردیس اعلام کرد و گفت: خوشبختانه پیمانکار این 
اعتبارات،  تخصیص  به محض  مشخص شده،  پروژه 
عملیات عمرانی اجرا می شود. سرپرست فرمانداری 
فردیس بابیان اینکه اجرای پروژه متروی فردیس از 
دیگر برنامه های عمرانی این شهر در راستای کاهش 
پروژه  این  اجرایی شدن  برای  گفت:  است،  ترافیک 
برنامه ریزی های  با  امیدواریم  است  مطرح  مباحثی 
انجام شده این پروژه را به مرحله قرارداد و اجرا برسانیم. 
وی کنترل و کاهش ترافیک در خیابان های اصلی 
فردیس و جاده ملارد را مستلزم اقدامات ویژه دانست و 
افزود: با بررسی وضعیت ترافیکی این شهر برنامه ریزی 
برای کنترل و کاهش ترافیک شهری در دستور کار 
قرارگرفته است. به گفته سرپرست فرمانداری فردیس 
فردیس  جاده  در  »بی.آر.تی«  خطوط  پروژه  اجرای 

یکی دیگر از برنامه های است که برای کاهش و کنترل 
ترافیک شهری در دستور کار قرارگرفته است، گفت: 
میلیارد  بالغ بر شش  پروژه  این  شدن  اجرایی  برای 
تومان اعتبار احتیاج است. وی در ادامه بابیان اینکه 
اجرای سه طرح »بی.آر.تی«، راه اندازی مترو و پروژه 
راه سازی همت جنوبی مهم ترین برنامه های عمرانی 
فردیس برای کاهش و کنترل ترافیک است، افزود: از 
شورای شهر فردیس می خواهیم تا اجرای این سه طرح 
را در دستور کار خود قرار دهند تا معضل ترافیک در 

خیابان های فردیس حل شود.

سرپرست فرمانداری فردیس مطرح کرد

پروژه همت جنوبی
در انتظار تأمین اعتبار

همایش سراسری خانه مطبوعات برگزار شد

همدلی و مشارکت سکوی دستیابی به اتحاد رسانه ای

مهرداد تیموری - استاندار البرز با ماندگار خواندن رای 
اعتماد مجلس شورای اسلامی به وزرا در دولت دوازدهم 
گذاری 9۰۰  سرمایه  از  کشور؛  توسعه  برای  تلاش  و 
میلیارد تومانی پروژه های هفته دولت در استان و افزایش 

سهم اشتغال خبر داد.
خاطره  و  یاد  گرامیداشت  طهائی، ضمن  سید حمید 
باهنر،  اظهار داشت: شهیدان رجایی و  شهدای دولت 
افرادی که سالها قبل از انقلاب در مبارزه بودند در نهایت، 
منافقین جنایتکار، ناجوانمردانه این نیروهای خدوم را به 

شهادت رسانده و این دو تن را از ملت ایران گرفتند.
هفته دولت، فرصتی برای اطلاع رسانی خدمات مسئولان 

به مردم
وی با اشاره به آغاز هفته دولت افزود: خدمتگزاران دولت 
در این هفته موظف هستند،عملکرد خود به مردم را 
توضیح دهند و فرصتی مناسب است تا مسئولان بخشی 

از انجام وظایف خود را به سمع مردم برسانند.

رای اعتماد مجلس به وزرای دولت حرکتی ماندگار 
بود

استاندار البرز با تأکید بر اینکه مسئولان حول محور 
ولایت فقیه حرکت کرده و با وحدت و انسجام به اجرای 
امور بپردازند؛ آغاز بکار دولت دوازدهم را نیز بعنوان 
یکی از رویدادهای کشور عنوان و اظهار داشت: در هفته 
گذشته دولت دوازدهم آغاز به کار نمود و بنده همینجا 
به مجلس شورای اسلامی که کاری ماندگار انجام داد و 
۷۰ درصد از وزا ربیش از ۲۰۰ رای اعتماد از نمایندگان 
دریافت کردند، همچنین انتخابات امسال ما پشتوانه ای 

قوی در جهت اقتدار نظام جمهوری اسلامی و حمایت 
از تمام خدمت گزاران کشور اسلامی ایران بود.

مشارکت ملی، اقتدار بین المللی
انتخابات و حمایت  ادامه داد: حضور مردم در  طهائی 
از دولت یک سرمایه اجتماعی است که به دولت این 
جسارت را می دهد، با اقتدار در مذاکرات بین المللی 
حاضر شوند و از حقوق مردم دفاع کنند و با همین اقتدار 

می توان دولت را حمایت کرد تا بر مشکلات فائق آید.
مردم سالاری دینی در شهرها و روستاها از شاخص های 

قانون مدنی است
وی همچنین در ادامه با اشاره به انتخابات شورای اسلامی 
شهر و روستاها نیز گفت: یکی از شاخصه های قانون 
مدنی، مردم سالاری دینی در شهرها و روستا های کشور 
است و مسئولینی امروز بر این کرسی ها قرار دارند که در 

پی اجرایی نمودن خواسته های مردم هستند.
امروز مدرن ترین تجهیزات پزشکی وارد البرز شده است 
استاندار البرز یکی از مطالبات محقق شده مردم را ارتقا 
سطح کمی و کیفی امکانات بهداشتی و درمانی و تخت 
های بیمارستانی  عنوان کرد و گفت: از جمله این اقدامات 
توسعه تخت های بیمارستانی استان البرز بود که بنا بر 
اعلام معاون وزیر بهداشت، امروز مدرنترین امکانات وارد 

استان البرز شده است.

تخصیص 995 میلیارد بودجه برای استان البرز
طهائی در ادامه با اشاره به تلاش های انجام شده برای 
تخصیص بودجه استانی و تصویب 99۵ میلیارد تومان 

بودجه برای استان البرز گفت: علاوه بر این ۴۴ طرح نیز 
در حال اجرا می باشد.

اجرای طرح گاز رسانی و آسفالت مسیر شهرستان طالقان 
و جاده تهران به کرج و قزوین نیز از جمله طرح هایی بود 

که طهائی بر آن اشاره داشت.

باغ سیب مهرشهر حفظ و احیا شد
نماینده عالی دولت در استان، با بیان اینکه باغ سیب 
مهرشهر به عنوان فضای سبز مهم برای استان البرز در 
معرض خطر نابودی بود اظهار کرد: این مکان قرار بود 
شهرکی با برج های مرتفع بشود که در سفر ریاست 
جمهوری به البرز، تصویب شد که این باغ بماند و احیاء 
شود و به همین دلیل برای کاشت و نگهداری از آن 

اقدام شد.
وی افزود: در بخش گردشگری نیز اقدامات خوبی در 

جهت حفظ میراث فرهنگی انجام شد.

زندان های البرز ساماندهی می شود
استاندار البرز در ادامه با اشاره به بخشی از اقدامات دولت 
در کاهش آسیب های اجتماعی نیز به مسئله زندان ها در 
این استان پرداخت و گفت: وجود زندان ها که در استان 
مشکل آفرین بود، ساماندهی خواهد شد و تعداد زندانیان 

غیر استانی قرار است به خارج از شهر انتقال پیدا کنند.
۴۰  هزار فرصت شغلی با بسترهای سرمایه گذاری در 

استان 
سرمایه  برای  شرایط  کرد:  نشان  خاطر  البرز  استاندار 
گذاری در حوزه های مختلف نیز در استان البرز محیا 

است که باید کار شود و در حوزه اشتغال ۴۰ هزار نفر 
فرصت شغلی داشتیم که با پروژه هایی که قرار است 
افتتاح شود، بخش بزرگی از مشکل بیکاری حل خواهد 

شد.

 900  میلیارد تومان سرمایه گذاری پروژه های 
هفته دولت در البرز

وی در پایان میزان سرمایه گذاری طرح ها در بخش 
دولت و خصوصی را نزدیک به 9۰۰ میلیارد تومان اعلام 
کرد و افزود: سرمایه گذاری در بخش خصوصی و دولتی 
برای این پروژه ها انجام شد و به دنبال حل مشکلات 

اشتغال استان هستیم.

در  دولت  تومانی  میلیارد   126 گذاری  سرمایه 
اشتهارد

سید حمید طهائی  خاطرنشان کرد:  دولت ۱۲۶ میلیارد 
تومان برای توسعه شهرستان پرظرفیت اشتهارد سرمایه 
گذاری کرده و این موضوع توانسته بخشی از مشکلات 

این شهرستان را حل کند. 
بزرگترین  از  یکی  عنوان  به  اشتهارد  شهرک صنعتی 
شهرک های صنعتی کشور ظرفیت های بسیاری را در 
خود جای داده و بخش عمده ای از برندهای ۳۰۰ گانه 
کشوری مستقر در استان البرز در این شهرک واقع شده 

است.
استاندار البرز در جریان اولین سفر خود به این شهرستان  
اعلام کرد که ۶۰ درصد از واحدهای تولیدی و صنعتی در 

این شهرک صنعتی به طور کامل فعال هستند. 

البرز همزمان  استانداری  امنیتی  معاون سیاسی 
با چهارمین روز از هفته دولت در جشن علم و 
دانش و تقدیر از کارمندان نمونه، دانش آموزان و 
دانشجویان خانواده بزرگ اداره کل کار، تعاون و 
رفاه اجتماعی ضمن تبریک هفته دولت به خانواده 
و  )ره(  راحل  امام  روح  به  دورد  و  دولت  بزرگ 
گرامیداشت یاد و خاطره دولتمردان شهید افزود: 
شهیدان رجائی و باهنر عمر مدیریتی بسیار کمی به 
لحاظ زمانی داشتند ولی سیره، مشی و آثار پربرکت 

آن ها همچنان ماندگار و جاویدان است.
وی با بیان اینکه در البرز بواسطه هماهنگی و 
تعامل سازنده بین مدیران و نمایندگان مردم در 
مجلس شورای اسلامی شاهد توفیقات ارزشمندی 
بودیم ادامه داد: البرز برخلاف گستردگی و تراکم 

بالای جمعیت در سرانه های بهداشتی و درمانی 
دچار ضعف جدی بود که با اهتمام ویژه ای تعداد 
تخت های بیمارستانی به ۲ هزار و ۱۰۰ تخت 
رسید ولی همچنان این روند با حساسیت خاصی 

تداوم دارد.
درمان  حوزه  در  اظهارداشت:  همچنین  حقیقی 
بزرگ ترین مرکز تصویربرداری استان در بیمارستان 
بهترین  از  که  رسد  می  برداری  بهره  به  البرز 

تجهیزات روز دنیا استفاده شده است.
وی افزود: در ابتدای هفته دولت با حضور مسوولان 
استان، واحدی در زمینه تولید محصولات دارویی 
افتتاح شد که برای نخستین بار در کشور اقدام 
به تولید داروهای کمیاب کرده که صرفه جویی 
اقتصادی در سال اقتصادی مقاومتی، اشتغال-تولید 

همراه دارد.
معاون استاندار با اشاره به آخرین وضعیت پروژه ها 

اعتبارات مصوب در سفر رییس جمهوری به  و 
در ۸  این سفر ۴۴ طرح  در  کرد:  اضافه  استان 
فصل با 99۴ میلیارد تومان مصوب شد که طبق 
تعهدات صورت گرفته در سال 9۵، ۳۰ درصد 
این اعتبارات محقق شده و باقی نیز امسال مورد 

پیگیری قرار دارد.
وی در ادامه گفت: در حوزه جوانان نیز اقدامات 
قابل توجهی صورت گرفته که بر این اساس برای 

نخستین بار یک درصد اعتبارات جاری دستگاه های 
اجرایی برای اختصاص به امر ورزش جوانان استان 
به صورت صد در صدی محقق شده و خانه جوان 
نیز برای ارتقا جایگاه جوانان و تربیت مدیران و 

آینده سازان کشور افتتاح شده است.
حقیقی همچنین  افزود: امسال نیز ۲۷ صدم درصد 
ارزش افزوده به مبلغ بیش از ۱۲ میلیارد تومان 
دریافت شده و در مباحث مربوط به جوانان استان 

صرف خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: حفظ و احیا باغ سیب مهرشهر 
به عنوان یکی از مطالبات اصلی مردم کرج در سفر 
رییس جمهوری به البرز مطرح شده و مصوبه این 
امر دریافت شد و اکنون این باغ به عنوان میراث 

ملی به ثبت رسیده است.

استاندار البرز خبر داد

۹۰۰ میلیارد تومان
 سرمایه گذاری پروژه های 

هفته دولت در البرز

خبر

معاون سیاسی امنیتی استاندار البرز:

بزرگ ترین مرکز تصویربرداری استان در بیمارستان البرز افتتاح شد

بهره مندی ٧8 درصدی خانوارهای روستایی البرز از نعمت گاز
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یادداشت

ضعیف ترین نتیجه چهار دهه اخیر کشتی آزاد؛
فاجعه در پاریس

گروه ملی کشتی آزاد ایران در حالی رقابت های جهانی ۲۰۱۷ فرانسه را با عنوان نهمی به 
پایان رساند که یکی از بدترین نتایج تاریخ خود در چهار دهه اخیر این مسابقات را کسب 

کرد.
تیم ملی کشتی آزاد ایران پس از دو روز پیکار در رقابت های جهانی فرانسه که به میزبانی 
پاریس برگزار شد، در نمایشی ضعیف و دور از انتظار به رده نهم جهان سقوط کرد. هرچند 
حسن یزدانی، تنها مدال آور تیم ایران توانست بااقتدار بر سکوی قهرمانی بایستد، اما نشان 
زرین او هم ناجی تیم محمد طلایی نشد و آزاد کاران ملی پوش ایران یکی پس از دیگری 

از گردونه رقابت ها حذف شدند.
دلایل مختلفی را می توان در ناکامی ایران دخیل دانست. از ضعف کادر فنی و برخی از 
مربیان در کوچینگ و هدایت آزاد کاران در مبارزات گرفته تا کشتی های بی رمق و حضور 
بی انگیزه اکثر نمایندگان ایران بر روی تشک را می توان از مهم ترین عوامل این ناکامی بزرگ 

به حساب آورد.
هرچند گفته می شود تیم اعزامی به فرانسه از دل رقابت های انتخابی بیرون آمد و ماحصل 
یک فرایند قانونی و عدالت محور بود، اما آزمودن برخی از امتحان پس داده های تیم 
ملی مثل رضا اطری، میثم نصیری، پیمان یاراحمدی، امیر محمدی، بهنام احسان پور 
در رقابتهای جهانی فرانسه نه تنها دستاورد مثبتی نداشت، بلکه باعث رقم خوردن چنین 
نتیجه تاسف باری هم شد. در این میان مصطفی حسین خانی هم در حد و اندازه های خود 
ظاهر نشد و وداع دراماتیکی با رقابتها داشت. او هم در این مسابقات نتوانست از تجربیات 
و ناکامی های قبلی خود درس بگیرد و در حالی نتیجه را در یکقدمی نیمه نهایی در ثانیه 
پایانی به حریف سختکوش ژاپنی واگذار کرد که حتی یک کشتی گیر جوان و مبتدی هم 

چنین اشتباهی را مرتکب نمی شد.
البته باید از تلاش و حضور امیدوارکننده یداله محبی، سنگین وزن جوان ایران نیز به نیکی 
یاد کرد که اگر کمی شانس و تجربه داشت، می توانست یکی از مدال آوران ایران در فرانسه 

لقب گیرد.
از وضعیت تاسف بار اکثر کشتی گیران در جهانی که بگذریم باید اشاره ای هم به اعضای 
کادر فنی تیم ملی داشت.رقابتهای جهانی فرانسه به وضوح نشان داد تیم ملی کشتی آزاد 
ایران همچنان یکی مثل رسول خادم را در راس امور مربیگری و کوچینگ نیاز دارد و کناره 
گیری او از این مسئولیت و حضور محمد طلایی و همکارانش در کادر فنی نتوانست به نتایج 
خوبی منتهی شود. نمونه بارز این موضوع نیز کوچینگ مصطفی حسین خانی در مبارزه 
با حریف ژاپنی توسط احسان لشگری که اگر مربی کارکشته وباتجربه ای به جای لشگری 
بر صندلی کوچینگ نشسته بود، قطعا حسین خانی می توانست بر حریف خود غلبه کند. 
هر چند احسان لشگری از قهرمانان و مدال داران ایران و جهان محسوب می شود، اما در 
رقابتهای جهانی ثابت کرد هنوز به آن پختگی و باروری حضور بر جایگاه کوچینگ میادین 

بزرگ نرسیده است.
ناکامی در پاریس، حقیقت تلخ دیگری را نیز به رخ کشتی آزاد ایران کشید. حقیقتی که 
نشان داد هنوز نتوانستیم کشتی گیران جایگزین و مطمئن برای قهرمانان بزرگ خود تربیت 
و مهیا کنیم. غیبت نفرات باتجربه و عنوان داری چون حسن رحیمی، سید احمد محمدی، 
رضا یزدانی، کمیل قاسمی در عرصه ملی که هر چهار نفر همچنان دربند مصدومیت و 
درمان هستند به ما نشان داد، فدراسیون کشتی و کادر فنی هنوز نتوانسته اند این خلا 
بزرگ را پر کنند. البته برخی از چهره های باتجربه و شایسته دیگر نیز به هر دلیلی در 

رقابتهای انتخابی ناکام ماندند و نتوانستند به ترکیب تیم ملی راه یابند.
در اینکه تیم ملی کشتی آزاد ایران، یک ناکامی بزرگ و تاریخی را در رقابتهای جهانی 
فرانسه رقم زد هیچ شکی نیست، اما رسول خادم و اطرافیانش باید بدانند المپیک ۲۰۲۰ 
در راه است و نباید زمان را با آزمودن مجدد کشتی گیرانی که دیگر چیزی برای اثبات و 
عرضه ندارند، تلف کنند. کشتی آزاد ایران در کنار بزرگان غایب و مصدوم خود نیاز به ظهور 
جوانان تازه نفس و باانگیزه ای دارد که در رقابتهای مهم و بزرگی همچون جهانی فرانسه، 

نقش توریست را ایفا نکنند و همچون حسن یزدانی بر رقبای خود بتازند.

جهت سفارش آگهی در 
روزنامه »دنیای هوادار« با بخش 

بازرگانی تماس حاصل فرمایید
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   از کسب مدال برنز جهانی پاریس خوشحالم

روزنامه »دنیای هوادار« به یاد و عشق روح 
قلم زنده یاد ناصر احمدپور منتشر می شود

تیم ملی کشتی فرنگی در حالی موفق به کسب 
عنوان نائب قهرمانی مسابقات جهانی پاریس شد 
که بسیاری از کشتی گیران این تیم برای اولین 

بار بود که در این رقابت ها حضور پیدا می کردند.
 یکی از این ملی پوشان که موفق به کسب مدال 
برنز جهانی شد حسین نوری بود که در وزن ۸۵ 

کیلوگرم در این مسابقات شرکت کرد.
امیدواری کرده که  ابراز  این کشتی گیر کرجی 
بتواند بتواند پا جای پای ستاره های این رشته 

بگذارند.
جهانی  مدال  کسب  خصوص  در  ابتدا  در  وی 
سال ها  از  بعد  خوشحالم  خیلی  گفت:  پاریس 
حسرت و انتظار موفق به کسب مدال جهانی شدم 
و امیدوارم بتوانم این روند رو به رشد را ادامه دهم.
حسین نوری ادامه داد:: چندین سال در حسرت 
حضور در مسابقات مهمی مانند جهانی بودم، اما 
هیچ وقت این فرصت به من داده نشد. امسال در 

۲ میدان رسمی و مهم به من اعتماد شد، یکی 
مسابقات قهرمانی آسیا که طلا گرفتم و دیگری 
رقابت های جهانی فرانسه که به مدال برنز رسیدم؛ 
البته انتظار خودم حداقل حضور در فینال بود، اما 
خدا را شکر که دست خالی به ایران برنگشتم و 
حسرت این چند سال حداقل با این مدال کمی 

کمتر شد.
حسرت  چرا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
حضور در رقابت های بین المللی را داشتید گفت: 
به شخصه  ولی  برگردم  گذشته  به  نمی خواهم 
اعتقاد دارم که می توانستم در رقابت های المپیک 
ریو حضورداشته باشم سال گذشته خیلی آماده 
بودم و حتی قهرمان جهان در وزن ۸۵ کیلوگرم 
را هم بردم اما سرمربی سابق کشتی فرنگی هیچ 

توجهی نکرد.
در  فرنگی  کشتی  ناکامی  از  پس  گفت:  نوری 
بنا  اما محمد  ناراحت شدم  المپیک ریو بسیار 

که احترام خاصی هم برایشان قائل هستم باید 
بداند من حسین نوری یک ماه پس از انتخابی 
تیم ملی اشک ریختم. جای من در المپیک بود 
اما به راحتی حق مسلم مرا نادیده گرفتند ولی با 
انتخاب علی اشکانی شرایط برای من تغییر کرد و 

توانستم نفر اول وزن ۸۵ کیلوگرم باشم.

از کسب مدال برنز جهانی پاریس خوشحالم

نوری: چندین سال در حسرت حضور در مسابقات جهانی بودم

قهرمان وزن ۸۶ کیلوگرم کشتی آزاد جهان گفت: 
تا جایی که توان دارم کشتی می گیرم و امیدوارم 

بتوانم بازهم مدال های خوشرنگی کسب کنم. 
با اینکه تیم ملی کشتی آزاد ایران یکی از ضعیف 
ترین نتایج تاریخ خود را در رقابت های جهانی 
پاریس کسب کرد، حسن یزدانی به عنوان تک 

ستاره این تیم توانست با اقتدار طلای وزن ۸۶ 
کیلوگرم را به دست بیاورد.

یزدانی درباره اینکه در یک وزن بالاتر نسبت به 
المپیک توانسته قهرمان شود،گفت:بعد از المپیک 
وقتی وزن من بالاتر رفته بود، طی مشورتی که با 
رسول خادم داشتم، تصمیم گرفتم به یک وزن 
بالاتر بروم. در این مدت نیز برنامه هایی که خادم 
و طلایی برای من تدارک دیده بودند، حضور در 
۳، ۴ تورنمنت بود که بدنم در وزن جدید جا 

بیفتد.
وی ادامه داد: ابتدا در جام جهانی،  سپس بازی 
های کشورهای اسلامی و در نهایت انتخابی تیم 
ملی را در وزن جدید پشت سر گذاشتم. بدنم در 
این وزن جا افتاده و هنوز هم جا دارد از این بهتر 
شود. کشتی های این وزن در رقابت های جهانی 
را هم دیدید که به جز عبدالرشید سعدالیف همه 
های خوبی  و کشتی  داشتند  مدعیان حضور 

هم گرفتند. من هم خدا را شکر نمایش خوبی 
داشت.

او  بزرگ  آرزوهای  اینکه  درباره  جویباری  نابغه 
در آینده چیست، خاطرنشان کرد: آینده را نمی 
شود پیش بینی کرد. انشاا..هیچ آسیب دیدگی و 
بیماری برای من پیش نیاید. تا جایی که توان 
بازهم  بتوانم  امیدوارم  دارم کشتی می گیرم و 
مدال های خوشرنگی برای کشور و مردم ایران 

به دست بیاورم.
یزدانی در خصوص حرکات ناجوانمردانه والیف، 
کشتی گیر روس در نیمه نهایی گفت: کشتی 
یک جنگ است و معمولا این زخم ها به وجود 
به  نتوانست  وقتی  آید. کشتی گیر روسی  می 
امتیاز فنی برسد، با کله زدن و کارهای دیگر می 
استراحت  تا  بخرد  برای خودش  وقت  خواست 
کند. خدا را شکر توانستم این کشتی گیر را هم 

ببرم و یک مدال خوشرنگ کسب کنم.

کشتی برای من یک جنگ است

حسن یزدانی: خدا را شکرمی کنم نمایش خوبی داشتم

قهرمان سابق کشتی جهان و المپیک معتقد است پشتوانه 
رقابت های  در  کاران  آزاد  ناکامی  باعث  ضعیف  سازی 

جهانی شده است.
عنوان نهمی تیم ملی کشتی آزاد فقط با کسب یک 
پی  در  را  زیادی  انتقادات  یزدانی،  توسط حسن  مدال 
داشته است. حتی کار به جایی رسیده که آزاد 
یکی  به عنوان  امسال  نمی توانند  کاران 
از ۸ تیم برتر جهان در جام جهانی 
این  برخی  و  باشند  حضورداشته 
مسئله را یک آبروریزی بزرگ 

نامیده اند. 
حیدری،  علیرضا 
پیشکسوت کشتی 
البرز  و  ایران 
در  که 

این مسابقات حسن یزدانی توانست بعد از ۱9 سال در 
وزن ۸۶ کیلوگرم مدال طلای او را در سال ۱99۸ تکرار 
کند، معتقد است داشته های کشتی آزاد ایران در شرایط 
فعلی همین است. در ادامه مشروح صحبت های حیدری 

را در گفت وگو با خبرنگار »ورزش سه« می خوانید.
فدراسیون به انتخابی احترام گذاشت

قابل  خیلی  و  دارد  زیادی  نشیب های  و  فراز  کشتی 
برخی  که  دیدیم  مسابقات  این  در  نیست.  پیش بینی 
از نفرات بد کشتی گرفتند. این در شرایطی است که 
همه نفرات از طریق انتخابی گروه ملی انتخاب شدند 
و فدراسیون هم ناگزیر بود که به این انتخابی احترام 
بگذارد. نتیجه خوبی به دست نیامده و باید به دنبال 

آسیب شناسی باشیم.
در رده پایه کم کار هستیم

من می توانم علت اصلی این ناکامی را کم کاری در رده پایه 
عنوان کنم. ما در بخش نونهالان و نوجوانان در چند سال 
اخیر خوب کار نکردیم. اگر این طور نبود، الآن از نتایج آن 
استفاده می کردیم. همین حالا هم دیر نشده و باید 

سراغ پشتوانه سازی مناسب برویم. مثلاً دیدید که آمریکا 
در این دوره قهرمان شد چون آن ها در رده جوانان هم 

امسال خیلی خوب کارکردند. 
 خودمان را فریب ندهیم

به نظرم نباید خودمان را با این صحبت ها فریب دهیم 
که اگر نفرات دیگری اعزام می شدند یا اگر انتخابی نبود، 
نتیجه بهتری می گرفتیم. ازنظر من خیلی تفاوتی نداشت 
و نفرات دیگر هم ۱۰ درصد می توانستند شرایط این تیم 
را بهتر کنند. نهایتاً ما چهارم یا پنجم می شدیم که بازهم 
دستمان پر نبود. داشته های ما همین است و باید فکر 

بهتری به حال تیم ملی کنیم. 
مگر برزیل ۷ گل نخورد؟!

به نظرم فاصله ای که میان تیم ملی ایران با آمریکا و روسیه 
در این مسابقات ایجاد شد،  یک هشدار جدی برای ماست 
تا برای المپیک ۲۰۲۰ ریشه ای فکر کنیم. البته من عدم 
حضور در جام جهانی و قرار نگرفتن بین ۸ تیم برتر جهان 
را آبروریزی نمی دانم. مگر فوتبال برزیل در کشورش ۷ 
گل از آلمان نخورد؟ آن ها امسال اولین تیم صعودکننده 

به جام جهانی بودند و رفع آسیب هایشان ۵۰ سال طول 
نکشید. البته من این باخت را شوک خوبی برای تیم ملی 

می دانم تا خیلی زود به خودشان بیایند. 
قرار نیست همیشه خادم باشد

خادم  رسول  غیبت  خاطر  به  شاید  می گویند  برخی 
کنار تشک کشتی گیران نتیجه نگرفتند. این هم شاید 
تأثیرگذار باشد؛ اما اگر خادم مربی هم بود و از پرواز جا 
می ماند، کشتی گیران نباید کشتی می گرفتند؟ این ها 
مسائل حاشیه ای است و باید ریشه ای فکر کنیم. قبلاً هم 

منصور برزگر بود؛ اما او هم مثل خادم روزی کنار رفت. 
چطور حسن یزدانی می تواند؟

از دیدن کشتی هایی که حسن یزدانی گرفت و مدال 
طلایی که به دست آورد، لذت بردم. من یک سؤال دارم؛ 
چطور حسن یزدانی می تواند خوب کشتی بگیرد؟ مگر 
مربی او نفر دیگری بوده است؟ ازنظر من نیروی جوانی 
به یزدانی کمک کرده و این نشان می دهد در برخی اوزان 
سن کشتی گیران بالا رفته و باید به فکر نفر جایگزین 

باشیم.

چطور یزدانی می تواند؛ بقیه نه؟

علیرضا حیدری: کشتی ما مثل برزیل ۷ گل خورد!

با پایان گرفتن مسابقات جهانی پاریس، رییس فدراسیون 
کشتی با ابراز رضایت از عملکرد فرنگی کاران ایران، گفت: 
کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد درباره عملکرد آزادکاران 

پاسخگوی شورای فنی خواهد بود.
رسول خادم ابتدا در مورد عملکرد تیم ملی کشتی فرنگی 
در رقابت های جهانی ۲۰۱۷ پاریس گفت: کشتی گیران ما 
اکثرا نفرات کم تجربه ای بودند، اما با انگیزه و اعتماد به نفس 
بالایی به مصاف رقبای خود رفتند. البته اشتباه فنی برای 
این نفرات قابل پیش بینی بود که می توانند با این تجربه ی 
ارزنده ای که کسب کردند آن را جبران کنند. ما از اعتماد به 
جوانان ضرر نکردیم. به طور نسبی عملکرد تیم ملی کشتی 

فرنگی رضایت بخش بود.
وی خاطرنشان کرد: سرمربی تیم ملی و کادر فنی تلاش خود 
را انجام دادند و همان طور که کشتی گیران جوانی داریم،  کادر 

فنی ما نیز جوان و در مسیر کسب تجربه هستند.
از  اظهار کرد:  آزاد  تیم ملی کشتی  درباره عملکرد  وی 

عملکرد و نتایج  کلی آزادکاران در رقابت های جهانی فرانسه 
رضایت ندارم. نفرات اعزامی به رقابت های جهانی بجز یک 
وزن،  نفرات برتر مسابقات انتخابی تیم ملی ایران بودند و 
پیش بینی می شد که برخی از آن ها به دلیل کمی تجربه 
مسابقات خارجی،  در  مناسب  نداشتن سابقه حضور  یا 
نتوانند عملکرد خوبی داشته باشند، اما متاسفانه اکثر آن ها 

نتوانستند انتظارات را برآورده کنند.
انتخابی،  نتایج مسابقات  به  با توجه  خادم تصریح کرد: 
شکست برخی نفرات کم تجربه قابل پیش بینی بود اما نفرات 

باتجربه ی تیم مانند احسان پور، یاراحمدی، حسین خانی و 
نصیری در حد انتظار ظاهر نشدند.

وی در مورد عملکرد کادر فنی نیز گفت: به سرمربی تیم 
ملی و اعضای کادر فنی اعلام کردم نواقصی در مدیریت 
ملاحظه  تشک  روی  بر  کشتی گیران  فنی  برنامه های 
می شد،  که باید حتم+ا بررسی شود. در جلسه آتی شورای 
فنی کادر فنی دعوت می شوند تا توضیحات خود را ارایه 

دهند و اعضاء در این مورد تصمیم گیری می کنند.
وی در پایان گفت: مسیر انتخابی تیم ملی باید به تدریج 

بر مبنای قابلیت و حضور کشتی گیران در مسابقات 
جهانی)کلاس جهانی( کیفی تر شود. البته می دانم 
چقدر دشوار است و کادرهای فنی بعضا هزینه های 
سنگینی در این باره خواهند داد. اما این تنها راهی 
است که کشتی ایران را کم کم از اتکاء به نتایج مقطعی 
نجات خواهد داد. و گرنه ساده ترین و پرسودترین 
روش که برخی معتقدند با شرایط افکار عمومی نیز 
سازگاری بیشتر دارد، ورود سیستم گلخانه ای به 

کشتی است، اما این روش به نفع کشتی نیست.

عملکرد فرنگی کاران رضایت بخش بود

خادم: شورای فنی درخصوص طلایی تصمیم گیری می کند

سکوت  علی منصور
روزهای پر التهاب استقلال

 کره جنوبی به دنبال 
 انتقام از یوزهای ایرانی 

نوری: چندین سال
 در حسرت حضور در 
مسابقات جهانی بودم

جوان هایی که فوتبال تبریز را احیا می کنند
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اخبار داغ فوتبال اروپا
والورده: مسی در فکر ترک بارسلونا نیست

والورده به نقل از fourfourtwo به خبرنگاران گفته: مسی مشکلی ندارد و بنظر می رسد از 
حضور در بارسلونا خوشحال است. او به خوبی تمرین می کند و وضعیتش مثل همیشه است. 
فکر نمی کنم اصلا مشکلی وجود داشته باشد. والورده همچنین در مورد پیوستن عثمان 
دمبله با ۱۰۵ میلیون یورو به بارسلونا گفت: حضور دمبله باعث می شود گزینه های زیادی 

در خط حمله داشته باشیم و ما به چنین چیزی نیاز داشتیم. 

زیدان: رونالدو در مادرید آرامش دارد و جایی نمی رود
زین الدین زیدان سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید اسپانیا در نشست خبری خود تصریح کرد: 
کریستیانو رونالدو مهاجم قدرتمند و با ارزش ما است، قدر او را می دانیم و تا کنون باشگاه 
هیچ کوتاهی درباره قرارداد یا خواسته های او نکرده است، کریس یک مرد حرفه ای است و از 
داشتن چنین دوست خوب و بازیکنی در تیم خودم بسیار خوشحالم. رونالدو مادریدی است 

و در مادرید آرامش دارد و جایی نمی رود.

دلیل بازگشت داوید ویا به تیم ملی اسپانیا 
در فهرست جدید اسپانیا نام داوید ویا، ستاره سابق بارسا نیز دیده می شود. او پس از جام 
جهانی ۲۰۱۴ دیگر به تیم ملی دعوت نشده بود ولی بازی های درخشانش در تیم نیویورک 
سیتی سبب شد او مورد توجه لوپتگی قرار بگیرد.  سرمربی تیم ملی اسپانیا در مورد دلیل 
دعوت از داوید ویا گفت: درهای تیم ملی را به روی هیچکس نبسته ایم و بازی های همه را 

زیر نظر داریم. دعوت از او نیاز بود و مطمئنم که به ما کمک خواهد کرد. 

کومان: از حضور کاستا در اورتون استقبال می کنیم
رونالد کومان که بعد از فروش لوکاکو، در خط حمله تیمش احساس کمبود می کند و به 
دنبال جذب مهاجم است، از حضور دیگو کاستا در گودیسون پارک استقبال می کند. این 
در شرایطی است که به نظر می رسد کاستا بیش از هر تیم دیگری، به اتلتیکومادرید نزدیک 
است کومان در مورد کاستا گفت: همیشه از ورود بازیکنان خوب استقبال می کنم. همچنان 

به دنبال جذب یک مهاجم هستیم. تا خط حمله را تقویت کنیم. 

کلوپ: انتقادی از بارسلونا ندارم
نیمار با ۲۲۲ میلیون یورو از بارسا جدا شد و به جمع پاریسی ها پیوست. کوتینیو به عنوان 
جانشین او شناخته می شد ولی بارسلونا حداقل تا به اینجای کار موفق به جذب او نشده 
است. لیورپول آخرین پیشنهاد بارسا که گفته می شد ۱۴۵ میلیون یورو است را رد کرده 
و حال کلوپ مدعی شد که انتقادی به بارسا وارد نیست. کلوپ گفت: برای اینکه از اتفاقات 

ناراحت شوید، باید انتظار در شما وجود داشته باشد. من انتظاری ندارم.

ونگر:آماده ایم پیشنهادات برای ویلشر را بررسی کنیم
آرسن ونگر، مدعی شد که آماده بررسی پیشنهادات برای جک ویلشر است و قصد ادامه 
همکاری با هافبک انگلیسی را ندارد. ویلشر فصل گذشته به صورت قرضی در بورنموث 
حضور داشت. با این حال او در ماه آوریل دچار مصدومیت شدیدی شد و در  بازگشتش به 
میادین به همراه تیم زیر ۲۳ سال آرسنال، به خاطر درگیری با بازیکن حریف اخراج شد. حال 

ونگر مدعی شد که آماده بررسی پیشنهادها برای فروش ویلشر هستند.

شرط الکسیس برای ماندن در آرسنال!
تنها یک سال از قرارداد الکسیس سانچس باقی مانده ولی هنوز خبری از تمدید نیست  این 
مسئله باعث شده که باشگاه هایی چون منچسترسیتی برای خرید وی دست به کار شوند. از 
طرفی آرسنال ابدا دلش نمی خواهد که بهترین ستاره اش را از دست بدهد. همین نکته سبب 
شده تا الکسیس سانچس برای تمدید قرارداد شرط حقوق ۴۰۰ هزار پوندی در هفته را ارائه 

بدهد. یک مبلغ بسیار زیاد که هیچ ستاره ای در جزیره چنین مقداری دستمزد نمی گیرد. 

مورینیو: بهترین مهاجمان دنیا را در اختیار دارم
ژوزه مورینیو سرمربی منچستر می گوید: بازی های زیادی در پیش است و اگر به مراحل بعدی 
جام اتحادیه و لیگ قهرمانان برسیم، آن وقت تنها نمی توانیم به لوکاکو و رشفورد اتکا بکنیم. 
اگر بخواهیم با هر دوی آن ها بازی کنیم، من احتمالا مجبور بودم که در ژانویه از باشگاه 
تقاضای خرید یک مهاجم دیگر بکنم اما حالا زلاتان اینجا است و دیگر نیازی به مهاجم نداریم 

چون یکی از بهترین مهاجمان دنیا را در اختیار دارم.

یادداشتمصاحبه

دو عدد سرنوشت ساز در پرسپولیس
اوکراینی ها. این کلمه تا مدت ها کابوس هواداران پرسپولیس بود. 
پریموف و پلی یانسکی، نیمه های خالی لیوان پرسپولیس بودند. 
بازیکنانی که به نظر می رسید با دلایلی غیرفوتبالی از اردوی اوکراین 
به تیم اضافه شده اند و در باشگاه هیچکس قدرت لازم را برای 

ایستادن در مقابل شان ندارد.
 ولادیمیر پریموف در طول فصل تنها یک گل آفساید به استقلال 
زد و سپس هیچ حرکت دیگری انجام نداد. او در زمین طوری قدم 
برمی داشت که انگار سال هاست از فوتبال بازنشسته شده و حالا 
برای یک بازی خیریه به مستطیل سبز برگشته است. ولادیمیر 
بازی های زیادی برای پرسپولیس انجام نداد اما هر بار حضورش 
در کنار زمین برای ورود به بازی به عنوان بازیکن تعویضی، خون 
هواداران سکوهای سرخ را به جوش می آورد. او با شماره ۸۰، یک 
خرید ناامیدکننده بود. یک خرید عجیب. و هر بار که فرصت بازی 
به دست آورد، بیشتر تئوری های منتقدان اش را به اثبات رساند. 
وقتی خرید یک مهاجم خارجی در این تابستان دوباره در دستور 
کار پرسپولیس قرار گرفت، همه در انتظار  »پریموف گیت« دیگري 
بودند اما به جاي مرد شماره هشتاد، ستاره اي با شماره 9۰ قلب 
هواداران را ربود. این بار خبري از خرید بازیکن اوکرایني در اردوي 

اوکراین نبود. 
 این بار قرار نبود مهاجم خارجي به نیمکت دوخته شود و به عنوان 
یک بازیکن تزئیني، دیگران را به سود مالي برساند. منشا به عنوان 
یک مهره شناخته شده به پرسپولیس اضافه شد. او امتحان اش را در 

پیکان پس داده بود و قرار بود خیال قرمزها 
را از گلنزني مهاجمان راحت کند. بین 

پیراهن شماره ۸۰ پریموف و پیراهن 
 ۱۰ از  بیشتر  گادوین،   9۰ شماره 
عدد فاصله بود. ستاره نیجریه اي تا 
فصل  تمام  از  موثرتر  حالا،  همین 
ولادیمیر بوده است. از منشا، به عنوان 

تعویض طلایي برانکو در آسیا 
فوروارد  مي برند.  نام 
پرانگیزه اي که یکي از 
تیم  مهم  تفاوت هاي 
نسبت به فصل گذشته 
است. ستاره اي که در هر 
مسیر  مي تواند  لحظه 
سود  به   را  سرنوشت 

تیم اش تغییر بدهد.

جدال سنتی فوتبال قاره کهن این بار به میزبانی کره 
جنوبی برگزارمی شود، جدالی که برابر ببرهای شرق قاره 

از اهمیتی همچون مرگ و زندگی برخوردار است.
نزدیک به هفت سال از آخرین باری که کره جنوبی 
بردی  گذرد.  می  بدهد،  شکست  را  ایران  شد  موفق 
که برای طرفداران کره ای به یک آرزو تبدیل شده به 
خصوص بعد از تمام این سال ها که همواره بازنده کری 
های مرسوم میان طرفداران دو تیم لقب گرفته اند. حالا 
در آستانه مصاف برگشت دو تیم در مقدماتی جام جهانی 
۲۰۱۸ روسیه شکستن طلسم ناکامی ها برای کره در 
حال حذف از جام جهانی حساسیت بیشتری پیدا کرده 
تا جایی که آنها به دنبال گرفتن انتقام از کی روش و 

شاگردانش در سئول هستند.
گذشته  های  بازی  در  زنجیروار  های  ناکامی  از  بعد 
فدراسیون فوتبال کره جنوبی اولی اشتیلیکه آلمانی را 
از سمت خود برکنار و ترجیح داد با یک مربی بومی دو 
بازی سرنوشت ساز باقی مانده برابر ایران و ازبکستان را 

پشت سر بگذارد. تصمیمی احساسی با انتقادات فراوان از 
سوی رسانه های داخلی روبرو شد چون سرمربی جدید 
کره که تنها سابقه هدایت تیم زیر ۲۰ سال این کشور 
را در کارنامه داشت، گزینه مناسبی برای نجات ببرهای 

شرق آسیا از بحران کنونی به نظر نمی رسید.
کره جنوبی که برای اولین بار در آستانه حذف از رقابت 
های جام جهانی از قاره آسیا قرار گرفته بعد از صعود 
ایران به روسیه ۲۰۱۸ چشم به برد مقابل  زودهنگام 
این تیم  و شکستن طلسم ۷ ساله ناکامی ها دوخته 
ریزی  برنامه  قبل  ها  مدت  خاطراز  همین  به  است. 
گسترده ای برای این مصاف انجام داده تا جایی که سران 
فدراسیون فوتبال این کشور با ساخت کلیپی هیجانی 
با عنوان »وقت انتقام« به پیشواز مصاف حساس کره با 
ایران رفتند. کلیپی که وقتی وارد ساختمان فدراسیون 
فوتبال این کشور می شویم در حال پخش از تلویزیون 
تا  است  ورزشی  های  شبکه  همچنین  و  حاضر  های 
فوتبالدوستان کره را برای حضور در ورزشگاه تهییج کند.

شاید به خاطر شکستن همین طلسم بود که سرمربی 
جدید کره در فهرست بازیکنان دعوت شده به اردو برای 
ازبکستان ترجیح داد از همه ستاره  ایران و  با  مصاف 
های موجود حتی آنها که مصدوم بودند، دعوت به عمل 
بیاورد. گرچه امید اصلی این مربی همچنان به سون 
هیونگ مین ستاره شماره ۷ خود است که با بازگشت از 
مصدومیت طولانی مدت به عنوان بازیکن ذخیره برای 

تاتنهام در لیگ برتر جزیره به میدان می رود. 
آخرین بار ایران در جام ملت های آسیا ۲۰۱۱ در دوحه 
قطر در مرحله یک چهارم نهایی در وقت های اضافه 
با نتیجه ۱-۰ به کره جنوبی باخت و پس از آن در 
تمام بازی ها یا برنده بود یا کار به تساوی کشیده شده 
تا این طلسم هفت ساله زخم های عمیقی در وجود 
کره ای ها رقم بزند. در این بین کارلوس کی روش و 
شاگردانش در تمام این سال ها با بردهای حساس و 
سرنوشت ساز و رفتارهایی که داشتند بیشتر به این زخم 
کره ای ها نمک پاشیدند تا ترس و وحشت شدیدی به 

جان رقیب سنتی در قاره کهن بیفتد. ترسی که ممکن 
است به حذف غیرمنتظره این تیم از جام جهانی ۲۰۱۸ 
روسیه بعد از 9 حضور متوالی به عنوان نماینده قاره 
آسیا ختم شود تا تراژدی بزرگی برای ببرهای شرق قاره 

رقم بخورد.
از همین رو زیاد هم نمی توان به سران فوتبال کره خرده 
گرفت که این گونه با ساخت کلیپ و تبلیغات گسترده 
و به راه انداختن جنگ های روانی به دنبال شکست 
دادن ایران بعد از ۷ سال باشند. بردی که می تواند آنها 
را برای بازگشت به کورس صعود به جام جهانی ۲۰۱۸ 
امیدوار و از همه مهم تر بار دیگر برنده کری های مرسوم 
میان طرفداران دو تیم کند گرچه با تیمی که کی روش 
ساخته و شکست ناپذیر نشان داده سخت است کره ای 
ها بتوانند به انتقامی که مد نظر دارند، برسند. کره ای که 
معمولا هر گاه با این گونه جنگ های روانی دام پهن می 
کند تا یوزپلنگ را شکار کند ولی خود در دام گرفتار می 
شود مسلما با استرسی که دارد روز آسانی مقابل ایران 

نخواهد داشت.

سایت کره ای: کی روش، کوهی که باید ریخته شود 
کارلوس  حضور  به  گزارشی  در  کره ای  سایت  یک 

کی روش در تیم ملی ایران پرداخته است.
این سایت خبری می نویسد کارلوس کی روش مهم ترین 
چهره در تغییر فوتبال ایران بوده است که توانسته به 
طور کلی ایران را متحول کند و به برترین تیم آسیا 
تبدیل کند. عملکرد خوب کی روش در تیم ملی ایران 
جام  در  جواز حضور  راحتی  به  ایران  که  شده  باعث 
جهانی را به دست بیاورد و این برای اولین بار است که 
ایران توانسته به دو دوره جام جهانی راه یابد. با این حال 
جنجال ها و اعتراض های این مربی در طول چند سال 
اخیر همواره باعث شده که رقیبان حس بدی نسبت به 

او پیدا کنند.
کی روش ایران را تیم اول آسیا کرده ولی در عین حال 
با رفتارهای عجیب خود در کنار زمین باعث شده که 
جنجال های زیادی ایجاد شود. او مانند کوهی است که 
باید ریخته شود و این بار تیم ملی کره جنوبی فرصت 
دارد تا با برد در دیدار خانگی به این مهم دست یابد و 

ایران را شکست دهد.
کی روش در انتخابی جام جهانی ۲۰۱۴ بعد از راه یابی 
ایران به جام جهانی، دستان گره کرده خود را به نیمکت 
کره نشان داد و سرو صدای زیادی در ورزشگاه ایجاد 
یاد  از  هیچ گاه  مربی  این  کرده  گره  مشت های  کرد. 
نخواهد رفت. در سایر دیدارها مانند دیدار رفت ایران 
و کره نیز که با جنجال همراه بود، این مربی را بار دیگر 

دیدیم که در حال جنجال در کنار زمین است.

پنج شنبه شب در موناکو ۳۲ تیم حاضر در مرحله گروهی فصل 
۲۰۱۸-۲۰۱۷ لیگ قهرمانان اروپا در ۸ گروه قرار گرفتند. تیم ها 
به شکلی در این ۸ گروه قرار گرفتند که می توان مدعی شد 
تیم های بزرگ شانس خوبی برای صعود خواهند داشت. حتی 
منچستریونایتد که از لیگ اروپا آمده و لیورپول که از مرحله 
پلی آف گام به مرحله گروهی گذاشته هم با خوش شانسی فعلًا 
در مرحله گروهی به تیم بزرگی برخورد نکرده اند. تنها ۲ گروه را 
می توان گروهِ سخت نامید، یکی گروه C که ۳ تیم اتلتیکومادرید، 
چلسی و رم برای صعود در آن رقابت خواهند کرد و دیگری گروه 
H که تاتنهام ۲ رقیب بزرگ به نام های رئال مادرید و دورتموند 
برای صعود دارد. نگاهی به گروه های هشت گانه لیگ قهرمانان 

اروپا فصل ۲۰۱۸-۲۰۱۷ خواهیم داشت.

)انگلیس(،  منچستریونایتد  )پرتغال(،  بنفیکا   :A گروه 
بازل )سوئیس( و زسکا مسکو )روسیه(

شاید وقتی قرعه ها برای گروه A تعیین شد کسی به یاد نداشت 
منچستریونایتدِ فرگوسن ۵ سال پیش با بنفیکا و بازل همگروه 
شد و با کسب تنها 9 امتیاز از راهیابی به دور بعد بازماند اما در 
حال حاضر شیاطین سرخ شرایط بسیار خوبی دارند و پس از 
قهرمانی در لیگ اروپا به دنبال موفقیت در لیگ قهرمانان هستند. 
بنفیکا قهرمان پرتغال و سرگروه گروه A که آقای  خاص در سال 
۲۰۰۰ دستیاری و مربیگری را در آن تجربه کرده می تواند رقیب 
اول یونایتد برای صدرنشینی باشد. عقاب ها که فصل گذشته هم 
از مرحله گروهی صعود کردند ۵ سال قبل صدرنشین گروهی 
شدند که منچستر در آن حضور داشت. البته هر ۲ بازی سال 
۲۰۱۱ با نتیجه مساوی تمام شد. بازل قهرمان سوئیس است و 
می تواند یکی از تیم های شگفتی ساز مرحله گروهی باشد. زسکا 
مسکو روسیه تنها تیم این گروه است که با نایب قهرمانی گام به 

لیگ قهرمانان می گذارد.
پیش بینی: ۱( منچستریونایتد، ۲( بنفیکا، ۳( زسکا مسکو، ۴( 

بازل

گروه B: بایرن مونیخ )آلمان(، پاری سن ژرمن )فرانسه(، 
اندرلخت )بلژیک( و سلتیک )اسکاتلند(

پس از پیش فصلِ کابوس وار بایرنی ها بوندس لیگا را با نمایشی 
کارلو  فصل  ادامه  در  کردند.  آغاز  بایرلورکوزن  مقابل  خوب 
باید تیمش را به مصاف پاری سن ژرمن بفرستد که  آنچلوتی 
این فصل با نیمار سودای فینالیست شدن در لیگ قهرمانان را 
دارد. باشگاه بایرن مونیخ هم از کارلتو توقع دارد از فصل گذشته 
موفق تر باشد. بایرن و پاریس سال ۲۰۰۰ در لیگ قهرمانان به 
مصاف هم رفتند که هر ۲ تیم در دیداری که میزبان بودند پیروز 
شدند. مهم ترین جدال این گروه در هفته پایانی بین همین ۲ 

تیم در آلیانتس آره نا برگزار خواهد شد. اندرلخت قهرمان بلژیک 
هم که فصل قبل در لیگ اروپا حضور داشت این فصل به لیگ 
قهرمانان آمده اما در گروه سختی قرار گرفته است. سلتیک هم 
که معمولاً شانس خوبی در قرعه کشی ها ندارد باز هم همگروهِ 
۲ تیم قدرتمند شده. شاگردان راجرز فصل قبل هم با بارسا و 

سیتی همگروه شدند و در رده آخر قرار گرفتند.
پیش بینی: ۱( بایرن مونیخ، ۲( پاری سن ژرمن، ۳( سلتیک، ۴( 

اندرلخت

گروه C: چلسی )انگلیس(، اتلتیکومادرید )اسپانیا(، رم 
)ایتالیا( و قره باغ )آذربایجان(

احتمالاً دیگو کاستا در این فکر است که اگر می توانست پیراهن 
اتلتیکو را بپوشد انتقام سختی از کونته می گرفت اما محرومیت 
روخی بلانکو این شانس را از او گرفته. با این وجود رویارویی 
در  چلسی  بود.  خواهد  جالب  سابقش  تیم  با  تورس  فرناندو 
بازگشت به لیگ قهرمانان با قرعه آسانی روبه رو نشده. اتلتیکو و 
رم هر ۲ تیم هایی هستند که برای آنها چالش ایجاد خواهند کرد. 
البته رم با دی فرانچسکو شاید تیم خوب فصل قبل نباشد و از 
قهرمان لیگ جزیره و تیم سوم لالیگا شانس کمتری برای صعود 
خواهد داشت. جدال تفکرات کونته و سیمئونه که تفکراتی مبنی 
بر دفاع و ضدحمله است می تواند جالب باشد. در مرحله حذفی 
فصل ۲۰۱۴-۲۰۱۳ این ۲ تیم به یکدیگر برخورد کردند که 
اتلتیکو موفق شد با برتری ۳ بر یک در بازی برگشت پس از 
تساوی بدون  گل در بازی رفت صعود کند. آخرین برد چلسی 
برابر اتلتیکو به سال ۲۰۰9 برمی گردد. قره باغ آذربایجان را هم 

می توان حریف تمرینی ۳ تیم دیگر گروه نامید.
پیش بینی: ۱( اتلتیکومادرید، ۲( چلسی، ۳( رم، ۴( قره باغ

گروه D: یوونتوس )ایتالیا(، بارسلونا )اسپانیا(، المپیاکوس 
)یونان( و اسپورتینگ لیسبون )پرتغال(

اولین هفته و اولین جدال حیثیتی. بارسلونا که این روزها احوال 
خوشی ندارد در لیگ قهرمانان اروپا در گروه سختی قرار نگرفته 
اما در نخستین هفته باید به مصاف یوونتوس برود. هنوز خاطره 
آن ۱۸۰ دقیقه جهنمی که کاتالان ها موفق نشدند حتی یک گل 
هم در آن به یووه بزنند فراموش نشده. بارسا هنوز در تکاپوی 
یافتن جانشین برای نیمار است و در صورتی که یک بازیکن 
خوب به خدمت نگیرند تیمِ والورده باز هم دچار مشکل خواهد 
با فصل  آلوس کمی  و  بونوچی  با جدایی  یوونتوس هم  شد. 
گذشته تغییر کرده اما حداقل شرایط بهتری نسبت به بارسا 
دارد. بوفون هم همچنان در پی کسب قهرمانی لیگ قهرمانان 
است. المپیاکوس با مهاجم ایرانی اش کریم انصاری فرد از قرعه ای 
که نصیبش شده خوشحال است و می تواند رقابت با بزرگان را 

تجربه کند، اگرچه از همین حالا احتمالاً در پی سوم شدن و 
حضور در لیگ اروپا هستند. اسپورتینگ لیسبون تیم قدرتمند 
پرتغالی هم مثل المپیاکوس بیشتر نگاهش به سوم شدن است. 

آنها فصل قبل در گروه شان آخر شدند.
 )۴ المپیاکوس،   )۳ بارسلونا،   )۲ یوونتوس،   )۱ پیش بینی: 

اسپورتینگ  لیسبون

)اسپانیا(،  سویا  )روسیه(،  اسپارتاک مسکو   :E گروه 
لیورپول )انگلیس( و ماریبور )اسلوونی(

یورگن کلوپ که چهارشنبه شب تیمش را با نمایشی فوق  العاده 
برابر هوفنهایم به مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا رساند، اگر 
خودش هم گروه ها را آرایش می کرد نمی توانست قرعه به این 
خوبی برای سرخ های مرسی ساید دربیاورد. لیورپول با هیچ کدام 
از تیم های بزرگ لیگ قهرمانان همگروه نشد و تنها چالش آنها 
رویارویی با سویا خواهد بود. سویا که ۲ فصل قبل قهرمانی لیگ 
اروپا را از لیورپول گرفت اما با تیمِ آن زمان تفاوت های زیادی 
دارد. اسپارتاک مسکو قهرمان روسیه شاید بتواند سویا و لیورپول 
را برای صعود به دردسر بیندازد اما ماریبور که به سختی از 
مرحله پلی آف راهی مرحله گروهی شده گزینه اول قعرنشینی 
در گروه است. لیورپول در پلی آف با هوفنهایم مصاف داد که به 

مراتب از اسپارتاک و ماریبور تیم بهتری بود.
پیش بینی: ۱( لیورپول، ۲( سویا، ۳( اسپارتاک مسکو، ۴( ماریبور

منچسترسیتی  )اوکراین(،  دونتسک  شاختار   :F گروه 
)انگلیس(، ناپولی )ایتالیا( و فاینورد )هلند(

فصل  این  قهرمانان  لیگ  قرعه کشی  از  پیش  گواردیولا  پپ 
خوشحال بود که دیگر برابر بارسلونا قرار نخواهد گرفت و هر ۲ 
تیم در یک سید قرار دارند. پس از قرعه کشی او خوشحال تر هم 
شد چراکه با وجود اینکه تیمش سرگروه نیست اما به تیم های 
قدرتمندتر برخورد نکرد و باید با شاختار دونتسک مصاف بدهد. 
اوکراینی  تیم  برای صدرنشینی هم  رقیب سیتی  بزرگ ترین 
نیست و ناپولی می تواند شانس اول شدن در گروه را هم داشته 
باشد. فصل ۲۰۱۲-۲۰۱۱ هم سیتی و ناپولی در یک گروه قرار 
داشتند که یک بازی با نتیجه مساوی تمام شد و ناپولی بازی 
برگشت را از حریف انگلیسی برد. فصل قبل تیمِ گواردیولا برای 
صعود از مرحله گروهی سختی کشید و بعد از آن هم با شکست 
اشتباه های  فصل  این  نمی خواهد  او  شد.  حذف  موناکو  برابر 
گذشته را تکرار کند و تیمش را برای حضور قوی تر در لیگ 
قهرمانان مسلح کرده است. فاینورد هم دوباره به لیگ قهرمانان 
برگشته و ادعای صعود از گروه را هم حتی دارد، هرچه باشد این 

تیم به عنوان قهرمان هلند گام به لیگ قهرمانان گذاشته.
پیش بینی: ۱( منچسترسیتی، ۲( ناپولی، ۳( فاینورد، ۴( شاختار 

دونتسک

بشیکتاش  )پرتغال(،  پورتو  )فرانسه(،  موناکو   :G گروه 
)ترکیه( و لایپزیش )آلمان(

بهترین قرعه هم برای پدیده فصل گذشته لیگ قهرمانان از 
گوی ها درآمد. شگفتی ساز بوندس لیگا تجربه ای در رقابت های 
اروپایی ندارد و شانس کمتری نسبت به دیگر رقبا خواهد داشت. 
پورتو بزرگ ترین رقیب موناکو برای صدرنشینی خواهد بود و این 
۲ تیم می توانند با قرار گرفتن در جایگاه های اول و دوم راهی 
مرحله بعد شوند. بشیکتاش هم که همیشه نوسان زیادی داشته 
و غیرقابل پیش بینی است. ترکیه ای ها فصل گذشته هم تقریباً 
در گروهی مشابه قرار گرفتند که پیش بینی جایگاه تیم ها در 
آن آسان نبود و در نهایت سوم شدند. در لیگ قهرمانان امسال 
هم گروهی را نمی توان گروه مرگ دانست اما عجیب ترین گروه 
همین گروه G است. هواداران پورتو بهترین خاطره شان از لیگ 
قهرمانان را هیچ گاه فراموش نمی کنند. پورتو سال ۲۰۰۴ پس از 
برتری ۳ بر صفر در فینال برابر موناکو قهرمان این رقابت ها شدند 

و بی شک از قرعه ای که نصیب شان شده استقبال می کنند.
پیش بینی: ۱( موناکو، ۲( پورتو، ۳( بشیکتاش، ۴( لایپزیش

گروه H: رئال مادرید )اسپانیا(، دورتموند )آلمان(، تاتنهام 
)انگلیس( و آپوئل )قبرس(

کهکشانی ها با وجود اینکه مدافع عنوان قهرمانی هستند و در 
لیگ قهرمانان یکه تازی می کنند، دلِ خوشی از همگروه شدن 
با زنبورها ندارند. فصل قبل قهرمان لیگ قهرمانان در مرحله 
گروهی با ۲ تساوی مقابل دورتموند به عنوان تیم دوم صعود 
کرد. دورتموند این فصل تیمی  است با تغییرات کم و همان 
جوان های بااستعداد با یک مربی جدید به نام پیتر بوش. کسی 
که آژاکس را با بازیکن های جوان تا فینال لیگ اروپا پیش برد 
می تواند در لیگ قهرمانان هم دورتموند را تبدیل به یک مدعی 
بکند. رئالی ها را می توان شانس اول صدرنشینی در آخرین گروه 
دانست اما وقتی پای دورتموند در میان باشد کمی قضیه فرق 
می کند. آنها یک رقیب بزرگ دیگر هم دارند که البته در لیگ 
قهرمانان چندان آمار خوبی ندارد. تاتنهام فصل قبل با وجود 
اینکه در گروه خوبی با موناکو، لورکوزن و زسکا قرار داشت در 
نهایت سوم شد و به لیگ اروپا رفت. حالا ۲ رقیب سخت دارند 
و باید دید آیا می توانند موفقیت های شان در لیگ برتر را در 
لیگ قهرمانان تکرار کنند یا خیر. جالب ترین اتفاق این گروه 
بازگشت گرت بیل به لندن و رویارویی با تاتنهام خواهد بود که 
او را تبدیل به یک ستاره کرد. آپوئل چهارمین تیم گروه را هم 

می توان حریفی برای بالاتر بردن تفاضل گل نامید!
پیش بینی: ۱( رئال مادرید، ۲( دورتموند، ۳( تاتنهام، ۴( آپوئل

وظیفه ام گلزنی است
قوچان نژاد:می خواهم در بهترین 

فرم به جام جهانی برسم
مهاجم ایرانی هیرنفین از انگیزه بالای خود برای حضور در جام جهانی روسیه و 

درخشش دوباره با تیمش سخن گفت.
رضا قوچان نژاد، مهاجم هیرنفین فصل گذشته عملکرد خوبی در تیمش داشت و حتی 
برای آقای گلی هم جنگید ولی به این مهم نرسید. با این حال گل های قوچان نژاد باعث 

شد که او یکی از خریدهای موفق لیگ هلند باشد.
قوچان نژاد برای بازی با کره جنوبی به تیم   ملی فوتبال ایران دعوت شده است و باید 
هفته  دیگر به سئول برود و برابر تیم   ملی کره جنوبی بازی کند. او درباره این موضوع، 
گفت : من به این سفرهای طولانی عادت کرده ام. پارسال همراه با تیم   ملی فوتبال ایران 
در کشورهای مالزی، چین و پاپوآ گینه سفر کردیم و بعد از آن هم به بالکان رفتیم و 
سفرهای طولانی نیز داشتیم که این سفرها به فوتبالم آسیبی وارد نکرد و به آن عادت 
کرده ام. البته واقعا خسته کننده است ولی لذتی که از بازی کردن با تیم   ملی می گیرید 

تمام این خستگی ها را از بین می برد.
مهاجم ایرانی درباره حضور در جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه، گفت : می خواهم در مدت 
باقی  مانده تا جام جهانی تا جایی که ممکن است بازی کنم. آمادگی خودم را حفظ 
کنم تا در بهترین فرم ممکن به جام جهانی برسم. امسال اهداف بزرگی را با هیرنفین 
در سر دارم. هواداران انتظارات زیادی ما دارند و من می خواهم در این مدت خودم را 

نشان دهم و جایگاه ثابتی در تیم   ملی داشته باشم.
رضا قوچان نژاد درباره آخرین شرایط خود هم گفت : خوشبختانه از شرایط خوبی 
اعتماد خوبی بین کادر فنی  بازی می کنم که دوست دارم.  برخوردارم. در جایی 
و اعضای تیم وجود دارد. من می دانم که وظیفه اصلی ام گلزنی است. فقط هم با 
همکاری هم تیمی هایم به این مهم دست پیدا می کنم. در گذشته تجارب سختی 
از بازی کردن در لیگ های خارج از هلند داشتم و این به من کمک کرد که بازیکن 

بهتری شوم.
گوچی در پاسخ به این سوال که در چارلتون و الوکره دوران ضعیفی داشته است، 
گفت : اگر از نظر آماری در نظر بگیرید بله! حرف شما درست است ولی من در چارلتون 

کنار مهاجم بودم و با این در پست مهاجم بازی نمی کردم و در 
به ثمر رساندم  که آمار زیادی نیست. حال، چهار گل 

از  بازی ها  از  خیلی  در  وینگر مربی  من در پست 
بازی  تیمی  در  برای بازی می داد.  که  می کردم 
دسته  به  نکردن  پایین تر می جنگید سقوط 
مثمرثمر و همین باعث شد که نتوانم  چندان 

باشم.
فوتبال  تیم   ملی  پایان مهاجم  در  ایران 
گفت :  خود،  ماه آینده ۳۰ ساله صحبت های 

مدت می شوم. فکر می کنم که در  این 
دست  به  زیادی  م تجربیات  ه ا د ر و آ

بهتری  فوتبالیست  و 
شده ام. مقابل ۱۰۰ هزار 
کردم  بازی  تماشاگر 

استرسی  دیگر  و 
فکر  و  نمی شوم 
بلوغ  به  که  می کنم 

یافتم.  دست  خوبی 
آرام  و  راحت  خیلی 
خودم  فوتبال  به  فقط 
بتوانم  تا  می کنم  فکر 
وظیفه ام  و  باشم  موثر 
در  است  گلزنی  که  را 
تیم باشگاهی و ملی ام 
بتوانم  تا  دهم  انجام 
خوشحال  را  هواداران 

کنم.

   توجه ها به مشت گره کرده کی روش؛

کره جنوبی به دنبال
انتقام از یوزهای ایرانی

گزارش از گروه بندی رقابت های لیگ قهرمانان اروپا،

جدال غول های اروپا برای فتح جام

بیشترین کلین شیت از آن بیرانوند
کنفدراسیون فوتبال آسیا با اتمام دور رفت مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا دروازه بان هایی که تا این جای کار بیشترین کلین شیت را این مسابقات داشته است را معرفی 
کرد. علیرضا بیرانوند، دروازه بان ملی پوش پرسپولیس با ۴ کلین شیت در کنار ژنگ چنگ و کاوین تاماساچانان بیشترین کلین شیت را از آن خود کردند. خالد عیسی)العین امارات( 

و عبدالله المعیوف)الهلال عربستان( با ۳ کلین شیت رتبه دوم را از ان خود کردند.

علی منصوریان فصل جدید رقابت های لیگ برتر 
را هم به مانند فصل گذشته با ناکامی آغاز کرد 
اما این مرتبه شرایط برای ناکامی اش اصلًا 

مهیا نبود!
را  استقلال  گذشته  فصل  که  بازیکنانی 
عده ای  می کردند  همراهی  مسابقات  در 
بازیکن جوان و جویای نام بودند که در کنار 
چند نیروی باتجربه ساختار استقلال را در اولین فصل 
مربی گری منصوریان تشکیل می دادند اما از بد حادثه 
همان اندک بازیکنان باتجربه نه تنها کمکی به تقویت بنیه 
تیمی نکردند بلکه خیلی زود مشخص شد که مشکل 

اصلی همان ها هستند!

از  توانست  خود  جوانان  به  اعتماد  با  استقلال  لاجرم 
مهلکه رهایی پیدا کند. کسب ۴ امتیاز از دو بازی برابر 
پرسپولیس و صعود تدریجی آن ها در جدول رده بندی، 
منصوریان و شاگردانش را محبوب تماشاگران کرد و اما 
در فصل جاری و با توجه به ریخت وپاش های آن چنانی و 
جذب بازیکنانی که حضور هرکدام از آن ها در هر تیمی، 
کفه ترازو را به سود آن تیم در برابر حریفان سنگین 
می کند، توقع از آبی پوشان را به مراتب بیشتر از فصل 
گذشته کرد اما نتایج این تیم در ۵ هفته نخست نتوانست 

توقعات را برآورده کند.
نتیجه آنکه به مانند فصل گذشته بازهم بر سررفتن یا 
ماندن منصوریان در بین اعضای هیات مدیره و طرفداران 

این تیم بحث وجدل شروع شده است.
درباره علل ناکامی استقلال علی رغم داشتن کلکسیونی 
از بهترین های فوتبال ایران حرف های بسیاری زده شده 
و نیازی به مرور مجدد آن ها نیست اما آنچه به واقعیت 
به  منصوریان  علیرضا  بی اعتمادی  است،  نزدیک تر 

قابلیت های فنی و داشته های خودش است.
منصوریان علی رغم کم تجربگی در مربی گری اما نشان 
داده که توانایی های زیادی را برای تبدیل شدن به یک 
اما چرا در استقلال نمی تواند نتیجه  مربی بزرگ دارد 

بگیرد؟
شاید به این دلیل است که خودش هنوز به خودش برای 

کار در تیم بزرگی چون استقلال اعتماد ندارد!

دلیلش هم بسیار ساده است.
منصوریـان بـا ایـن کلمـه بازیکنی کـه در اختیـار دارد 
هنـوز نتوانسـت یک ترکیـب ۱۱ نفره بـا حداقل یک یا 
دو تغییـر را در ذهـن خودش طراحی کنـد چون نگران 
اسـت، چـون اسـترس دارد، چون مـی داند کـه ناکامی 
در لیـگ بـا این همه بازیکن را کسـی از وی نمی پذیرد. 
بـه همین دلیل اسـتقلال در ۵ بازی گذشـته اش حتی 
بـه ۵۰ درصـد از توانایـی هایـی کـه برایـش تصـور می 

شود، نرسـیده است.
اما راه حل چیست؟ راه حل را باید در مشاوران و کسانی 
که به منصوریان کمکم فکری می دهند، جستجو کنیم. 
منصوریان باید خودش را قبول داشته باشد و بداند که 

استقلال با این همه بازیکن توانمند می تواند و باید در 
جمع مدعیان قهرمانی قرار بگیرد.

در چنین شرایطی باید به جای کشاندن منصوریان به 
جلساتی که در آن قرار است درباره ماندن یا رفتن وی  
تصمیم گیری شود، باید بزرگان و پیشکسوتان استقلال 
در یک محفل گرم و صمیمانه، آرامش را با توصیه های 

دوستانه برای سرمربی جوان تیمشان ایجاد کنند.
به  که  است  فردی  توانمندی،  عین  در  منصوریان 
توصیه های فنی دوستانه گوش داده و به نقطه نظرات 
پیشکسوتان خود احترام می گذارد و تنها به این شکل 
می توانیم استرس را از منصوریان دور و اعتماد به نفس 

وی را برای ورود قدرتمندانه به میدان افزایش دهیم.

همه به منصوریان اعتماد دارند، جز خودش!
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نگاه اول

  حسن یزدانی
طلای  به  جهان  طلای  کردن  متصل 
سالگی،   ۲۳ به  رسیدن  از  قبل  المپیک 
 ۴ طلسم  یزدانی  حسن  است.  حیرت آور 
ساله طلای کشتی آزاد ایران در رقابت های 
جهانی را باطل کرد و از آن مهم تر، طلسم 

۱9 ساله طلا در ۸۶ کیلوگرم را به نابودی کشاند. در دایره لغات زندگی او، چیزی به نام 
شکست وجود ندارد. یزدانی جوان، می تواند از رکورد حمید سوریان هم عبور کند. می تواند 
طلایی ترین کشتی گیر تمام تاریخ ایران باشد اما اگر همین حالا هم کشتی را رها کند، 
دستاوردهایی بزرگ تر از بسیاری از ستاره های دنیای کشتی داشته است. چهره خوب این 
هفته ما دلاور جویبار است که باز م در مسابقات جهانی توانست با اقتدار نشان طلا را از 

آن خود کند.

  علیرضا منصوریان
شکست مقابل پدیده شاید بهای سنگینی 
برای علیرضا منصوریان داشته باشد. دیداری 
سوی  از  شدت  به  استقلال  سرمربی  که 
هیئت مدیره و هواداران تحت فشار  قرار 
گرفته است. علیرضا منصوریان پس از سوت 

داور هم واکنش های عجیبی داشت که نشان می داد سردرگم است. این مربی در حالتی 
نشسته، دو انگشتش را به چمن آزادی زد. حرکتی شبیه به فاتحه خواندن. در پایان هم 
به سمت تماشاگران استقلال رفت و حرکت های همیشگی اش را تکرار کرد. چهره بد  این 
هفته دنیای هوادار مربی استقلال است که بعد از پایان بازی در نشست خبری شرکت 

نکرد و پاسخی به انتقاد ها نداشت.

  ناطق نوری
با استعفای ناطق نوری و  روی کار آمدن 
افشین داوری به عنوان سرپرست فدراسیون 
ناطق  اتاق ریاست هنوز در دستان  کلید 
نوری )رئیس افتخاری ( است. این اتفاقات 

در شرایطی زخ داده است تنها امور اجرایی بوکس به دست سرپرست جدید سپرده شده و 
ناطق نوری همچون دو سال قبل که امور را به دست نایب رئیس خود سپرده بود بر امور 
نظارت دارد. چهره بد این هفته ناطق نوری است که با وجود استعفاء از ریاست بوکس اجازه 

فعالیت به سرپرست فدراسیون نمی دهد. 

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

کریستیانو  رونالدو
همراه با تندیس بهترین بازیکن اروپا در سال ۲۰۱۶ - ۲۰۱۷

سعید عزت الهی
همراه با مصطفی تقی زاده پس از اکران فیلم »زرد« در رستوف روسیه

سردار آزمون
اگر پادشاه بودم، شک نکن صدای خنده هایت را سرود ملی می کردم. تولدت مبارک

لیونل مسی
همراه با بچه های خوش تیپ

پیامک بازی با سردبیر

هوادار«  »دنیای  روزنامه  مخاطبان  شما 
می توانید از این پس نظرات، پیشنهادات 
و انتقادات خود را از طریق شماره تماس 
۰۹۱۰۱8۳۹84۵ با سردبیر این روزنامه 

در میان  بگذارید.

فوتبال

انصاری فرد: ترسی از بارسا و یوونتوس نداریم
کریم انصاری فرد درباره قرعه کشی لیگ قهرمانان اروپا گفت:در لیگ قهرمانان اروپا شما نمی توانید از هیچ  چیز خوشحال شوید و باید سخت به کارتان ادامه دهید.

لیگ قهرمانان اروپا مهم ترین تورنمت فوتبالی جهان است. تمامی بازیکنان در مرحله گروهی خودشان را بسیار مهم می دانند و بازی ها بسیار سخت تلقی می شوند. 

سکوت علی منصور

هومن ناظمی

ایران  فوتبال  اخیر  سال های  موفق  تیم های  از  یکی 
تراکتورسازی تبریز است که پس از صعود به لیگ برتر 
در سال ۱۳۸۸ توانست هرساله خود را به عنوان یک 

مدعی برای کسب عنوان قهرمانی معرفی کند.
ولی این حضور پرقدرت تراکتور در لیگ برتر تا هفته ۱۵ 
فصل شانزدهم لیگ برتر ادامه داشت و محرومیت این 
تیم ریشه دار از پنجره نقل و انتقالات زمستانی، خبری 
بود که به سرعت تبدیل به مهم ترین مسئله بحث برانگیز 
بین هواداران فوتبال ایران تبدیل شد و این محرومیت تا 
دی ماه امسال هم ادامه خواهد داشت و تراکتورسازی از 

جذب بازیکن محروم خواهد بود.

فصلی پر از دردسر
نماینده شهر تبریز در فصل گذشته با رأی فیفا و به دلیل 
پرداخت نکردن مطالبات یک بازیکن خارجی از پنجره 
نقل و انتقالات زمستانی و تابستانی محروم شد و حق 
جذب بازیکن چه به صورت آزاد و چه به صورت دریافت 
رضایت نامه از باشگاه دیگر را نداشت و باعث شد این 
تیم از کورس قهرمانی از پرسپولیس عقب بماند و حتی 
رده دوم جدول رده بندی را از دست داد تا آبی پوشان 

پایتخت به نایب قهرمانی لیگ برسند.
بی شک در سال های اخیر از این نوع اتفاقات در فوتبال 
ایران زیاد شاهد بودیم که از مهم ترین آن ها می شود به 
حذف استقلال از آسیا، حذف تیم امید از رقابت های 
مقدماتی المپیک، موضوع کسر امتیاز پرسپولیس در 

زمان افشین قطبی و ... اشاره کرد.
لطمه ای  تراکتورسازی  جریمه  که  نیست  تردیدی 
باورنکردنی برای این تیم به همراه داشت و امیر قلعه 

نویی سرمربی سابق سرخ پوشان مجبور شد بدون جذب 
بازیکن و از دست دادن چند مهره کلیدی ادامه فصل را 
سپری کند و درنهایت تراکتورسازی با از دست دادن دو 

جام فصل را به پایان رساند.

تیمی جوان با هدایت یحیی گل محمدی
با چه  تراکتورسازی که می دانستند  باشگاه  مسئولان 
بحرانی روبه رو هستند با رفتن امیر قلعه نویی با چند 
که  شدند  مذاکره  وارد  فصل  ابتدای  در  جوان  مربی 
درنهایت یحیی گل محمدی با قبول مسئولیت هدایت 
می رسد  نظر  به  که  گرفت  عهده  بر  را  تراکتورسازی 

ریسکی بزرگ برای این مربی جوان است.
باگذشت ۵ هفته از لیگ برتر یحیی گل محمدی کماکان 
با دغدغه کمبود بازیکن مواجه است به خاطر بیش ازحد 
جوان بودن تیمش از تمام بازیکنان باتجربه ای که در 
اختیار دارد فارغ از کیفیتشان در ترکیب اصلی استفاده 

می کند.
نشد  باعث  ابتدایی  هفته های  در  پی درپی  باخت  سه 
یحیی ناامید شود و درخشش این تیم در دو دیدار مقابل 
نفت تهران و سایپا قابل ستایش بود و تیم جوان گل 
محمدی به ۶ امتیاز باارزش رسیده است و حالا امید 
دارد در ادامه فصل هم بتواند امتیازات ازدست رفته را 

جبران کند.

امیدواری پرشورها به تفکرات یحیی
تراکتورسازان  کاربلد  و  جوان  سرمربی  محمدی  گل 
لیگ  جاری  فصل  در  تیم  این  وضعیت  به  به خوبی 
برتر آگاهی دارد و با توجه به کارنامه اش در تیم های 
ذوب آهن، صبا، پرسپولیس و نفت تهران که جوان گرایی 
را جزو اولویت های خود قرار داده بود، گزینه ای بسیار 

مناسب برای سرخ پوشان فوتبال ایران است.
پایان فصل  در  رویکرد می تواند  این  با  گل محمدی 
یادگار  به  خود  از  به یادماندنی  و  درخشان  کارنامه ای 
از  با سپری شدن دوران محرومیت  گذاشته و حتی 
پنجره نقل و انتقالات و اضافه شدن چند بازیکن زبده، 
و  کرده  ارائه  مدون  برنامه ای  آینده  فصل های  برای 

همچنان به مربیگری خود در تراکتورسازی ادامه دهد.

به آینده تراکتور امیدوارم و افتخار می کنم
تیم  سرمربی  محمدی  گل  یحیی  ارتباط  همین  در 
فوتبال تراکتورسازی در گفتگو با خبرنگار دنیای هوادار 
گفت: اتفاقی که برای تراکتورسازی تبریز رخ داد و این 
تیم محبوب استان آذربایجان شرقی از جذب بازیکن 
محروم شد شوک بزرگی برای این باشگاه و فوتبال تبریز 

بود و باید علت این اتفاق بررسی شود
وی ادامه داد:کادر فنی تیمی را از مسئولان تراکتورسازی 
تحویل گرفت که اصلاً شرایط خوبی نداشت و خیلی از 
بازیکنان این تیم که قراردادی با این باشگاه نداشتند 
از تراکتورسازی جدا شدند ولی یک امیدواری در تیم 
وجود داشت و آن هم انگیزه بالایی بازیکنان جوان که 
خوشبختانه در دو دیدار آخر تراکتورسازی بهترین بازی 

را از آن ها شاهد بودم.
با تلاش  بتوانیم  امیدواریم  گل محمدی تصریح کرد: 
مضاعف و سخت کوشی این بحران را پشت سر بگذاریم. 
بر  با تلاش زیاد  باید زحمت بکشیم و  این مسیر  در 
این محرومیت غلبه کرده و از آن یک فرصت بسازیم 
و اطمینان دارم با حمایت همه جانبه هواداران پرشور، 
با  قرارگرفته  آن  در  که  بزرگی  آزمون  این  از  تراکتور 

سربلندی خارج خواهد شد.
سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز در پایان گفت: 
من به آینده تراکتور امیدوارم و افتخار می کنم با این تیم 
قرارداد بسته ام و در چنین شرایط سختی هدایت تیم 
دوست داشتنی تراکتور را پذیرفته ام که تیم سابق خودم 

هم بوده است.

به جوان های تراکتورخوش بین هستم
فوتبال  ازپیشکسوتان  و  سرپرست  محمودی  کاظم 
ایده های کادر فنی برای  تبریزهم گفت: فکر می کنم 
رسیدن بازیکنان به هماهنگی لازم در آستانه رقابت های 
لیگ برتر عملی شده است. تمام بازیکنان، شرایط خوبی 
دارند. با این روند، کاملاً امیدوار به کسب نتیجه هستیم. 
کار بسیار سختی پیش روداریم اما به جوان های تیم که 

اعتبار فوتبال آذربایجان و آینده ساز این خطه در فوتبال 
هستند، خوش بین هستم.

محمودی تصریح کرد: در پنج هفته اول رقابت های لیگ 
نمایش  به  را  تماشاگرپسندی  و  بازی های خوب  برتر 
گذاشتیم و معتقدم در دیدارهایی که مقابل استقلال 
و پرسپولیس برگزار کردیم حقمان شکست نبود ولی 
روحیه بالای بازیکنان تیم نشان داد تا در مقابل نفت و 

سایپا به برتری برسیم.
همه  گفت:  و  کرد  اشاره  رقابت ها  ادامه  به  محمودی 
دیدارها برای ما سخت خواهد بود و با توجه به اینکه 
تمام رقبای ما در فصل نقل و انتقالات مهره های موردنیاز 
خود را جذب کردند از تراکتور شرایط بهتری خواهند 
بیشترمی دهند.  را  ما  انگیزه  این گروه ها  ولی  داشت 
شرایط خودمان از همه تیم ها مهم تر است. با وضعیت 
تیم های دیگر کاری نداریم و می توانیم با حضور پرشور 
هوادارانمان که بیشتر از تمام سال ها نیازمند آن هاییم 

نتایج خوبی کسب کنیم.
تهدید  درباره  پایان  در  تبریز  تراکتورسازی  سرپرست 
لیگ  در  حاضر  تیم های  بودن  بدهکار  بابت   AFC
قهرمانان آسیا اظهار داشت: مکاتبات خیلی خوبی بین 
مصطفی آجر لو مدیرعامل باشگاه و مهدی تاج رئیس 
فدراسیون فوتبال صورت گرفته است. روند پرونده های 
حقوقی که داریم رو به حل وفصل است. فکر نمی کنم 
نگرانی دراین باره داشته باشیم و می توانیم در رقابت های 

لیگ قهرمانان آسیا بااقتدار حاضر شویم.

سخن پایانی
بی شک اتفاقی که برای تراکتورسازی تبریز شاهد بودیم 
شاید در سال های آینده برای دیگر تیم های فوتبال ایران 
فوتبال  نیاز است مسئولان فدراسیون  و  هم رخ دهد 
پرداخت  و  درست  برنامه ریزی  با  باشگاه ها  مدیران  و 

مطالبات بازیکنان از این نوع اتفاقات جلوگیری کنند.
فوتبال ایران تا چه زمان قرار است مشکلاتی ازاین دست 
را تحمل کند و تا کی باشگاه ها بدون افراد مسلط و 
صاحب شناخت از موقعیت های حقوقی و بین المللی به 

کار خود ادامه می دهند.

مقابل  استقلال  باخت  از  روزها   - صادقی  زهرا 
پدیده مشهد می گذرد این در حالی است که موج 
انتقادها از عملکرد منصوریان و بازیکنان این تیم 
و همچنان  دارد  ادامه  نتایج ضعیف  در خصوص 
در صفحات مجازی شاهد حمایت ها و انتقادها از 

علیرضا منصوریان هستیم.
این در حالی است که علیرضا منصوریان که ۴۸ 
ساعت زمان خواسته بود تا در مورد اتفاقات پیرامون 
این تیم با رسانه ها صحبت کند اما هنوز لب به 

سخن نگشوده است!
از  برهه  این  در  منصوریان  علیرضا  شاید سکوت 
زمان به این دلیل است که ببیند چه میزان حامی 
و چه میزان منتقد اطراف اوست. وی که در سال 
گذشته نیز این تجربه ناکامی را پشت سر گذاشته 
است به روزهای آتی امیدوار است که بتواند مانند 
سال گذشته با کسب پیروزی در دربی ذره ای از بار 

انتقادها ها را به خود را بکاهد.
سال گذشته بود که منصوریان توانست با اتکا به 
جوانان تیم خود نظیر نورافکن، برزای، اسماعیلی، 
قربانی و .... استقلال را از انتهای جدول به رده دوم 
برساند سال پیش با همه سختی ها و فرازوفرودهایش 
گذشت و منصوریان به هوادارانی که چشم انتظار 
نتایج خوب و بازی های زییا از استقلال بودند وعده 
داد که در سال جدید با جذب مهرهای مدنظرش 

تیمی گردن کلفت را وارد مسابقات کند.
لیگ آغاز شد، شروعی ناامیدکننده همانند سال 
گذشته ۵ بازی و تنها ۴ امتیاز. ۵ بازی و تنها یک 
گل زده این فصل نتایج استقلال به مراتب ضعیف تر 
از نتایج سال گذشته است و کسب ۴ امتیاز از پنج 
برای تیمی همچون  امتیاز  بازی و میانگین ۰.۸ 
استقلال اصلاً توجیه پذیر نیست. و این نتایج ضعیف 

هفته به هفته تکرار شد تا جایی که هوادار استقلال 
دیگر تاب نیاورد و لب به اعتراض گشود اعتراضی 
درست و به جا زیرا هواداری که در گرما و سرما 
مشوق این تیم است در مقابل شاهد نتایج خوب 
تیم رقیب است و اینجاست که دیگر تاب نمی آورد، 
اگر قرار باشد این نتایج ادامه پیدا کند امیدی به 

منصوریان نیست.
و اما نهایت اعتراض ها در بازی استقلال مقابل سایپا 
و پدیده بود جایی که هشدار صدای اعتراضش را 
به گوش مسئولین تیم و منصوریان رساند بعد از 
شکست ۲ بر هیچ استقلال مقابل پدیده هواداران 
حاضر در آزادی یک صدا خواهان خروج منصوریان 
شدند در اینجا بود که منصوریان شاهد اعتراض 
را  زمین بازی  بود  تیمش  هواداران  دسته جمعی 
بوسید و در کنفرانس مطبوعاتی بعد از بازی شرکت 

نکرد و به اطرافیان خود گفت استعفا می دهد.
هیچ کس تا این لحظه نمی داند که تکلیف چیست؟ 
از ساعات انتهایی پایان بازی با پدیده تاکنون نام های 
زیادی برای هدایت استقلال مطرح شد اما بعید 
است منصوریان فعلاً کنار گذاشته شود مگر اینکه 
اعضای هیات مدیره در این مورد به تصمیم واحد 
برسند و این مسئله هم با توجه به اظهارات زمانی 
برکناری  اینکه هیچ  تصمیمی در مورد  در مورد 
منصوریان گرفته نشده، فعلاً بعید است. لیگ چند 
هفته تعطیل است و هیات مدیره استقلال زمان 
دارد تا بهترین تصمیم را در این خصوص بگیرد، 
از گوشه و کنار خبر می رسد منصوریان تصمیمش 
برای استعفا جدی بوده اما بازیکنان و دیگر اعضای 
تیم او را از این تصمیم منصرف کرده اند و همین امر 

باعث شده که منصوریان تا الآن سکوت کند.
امسال  استقلال  است  معتقد  استقلال  هوادار 

برخلاف سال گذشته بازیکنان خوبی را جذب کرد، 
زمان مناسبی هم برای برگزاری اردو و تمرینات 
را  خوبی  تدارکاتی  دیدارهای  داشت،  تاکتیکی 
هم انجام داد و همه چیز آماده بود تا یک شروع 
پرقدرت را در فصل جدید داشته باشد، اما برخلاف 
روال شاهد عدم نتیجه گیری این تیم هستیم البته 

این عدم نتیجه گیری را نباید مختص عملکرد 
رفتن  هدر  نظیر  عواملی  دانست  منصوریان 
بی دقت  هافبک های  توسط  گل  موقعت 
استقلال، بازی کردن جباری به جای جباروف 
در ترکیب اصلی، ارنج نا مناسب و بی برنامگی 

تیم، اختلافات نظر های درون تیمی و نداشتن 
دستیارهای باتجربه و .... نیز از عوامل ناکامی تیم 

استقلال هستند.
استقلال  عاشق  هودار  این  تکلیف  باید  حال 
روشن شود همگان منتظرند ببیند سرانجام چه 

تصمیمی در خصوص این تیم گرفته می شود 
از طرفی دیگر شنیده می شود اختلاف در 

هیت مدیره استقلال وجود دارد محمد 
قریب که با چشم اندازی متفاوت قصد 

داشت بار دیگر وارد عرصه مدیریتی 
در این باشگاه شود تصمیم دارد که 
از سمت خود استعفا دهد وی با 
غیبت های که در جلسات هیت 
یقین  به  را  این شک  داره  مدیره 

از  بعد  قریب  است  کرده  تبدیل 
مدیره  هیأت  رئیس  عنوان  به  انتخاب 

باشگاه استقلال متوجه می شود که شرایط 
نسبت  به  استقلال  باشگاه  حاضر  حال 
گذشته نه تنها بهتر نشده بلکه بدتر شده 
و بنابراین تصمیم گرفته که از سمت خود 

استعفا دهد.
دید  باید  آمد  خواهد  وجود  به  که  شرایطی  با 
وضعیت باشگاه استقلال برای تصمیم گیری بابت 
ادامه همکاری با منصوریان یا قطع همکاری او به 
کجا می کشد آیا منصوریان 
همچنان سکان دار تیم 
محبوب پایتخت باقی 

می ماند یا خیر؟

دنیای هوادار گزارش می دهد؛

جوان هایی که فوتبال تبریز را احیا می کنند

روزهای پر التهاب استقلال

وزیر ورزش و جوانان گفت: صعود بی نظیری به 
جام جهانی داشتیم، امیدوارم قرعه خوبی هم 

داشته باشیم.
مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان درباره 
جهانی  جام  در خصوص  ورزش  وزارت  برنامه 
۲۰۱۸ در روسیه، عنوان کرد: صعود تیم ملی 
فوتبال به جام جهانی بی نظیر بود. ما هنوز دو 
مسابقه دیگر داریم اما به عنوان تیم اول صعود 
کردیم. امیدوارم قرعه  خوبی هم داشته باشیم و 

از مرحله روحی صعود کنیم.
وی افزود: با همکاری فدراسیون، سازمان های 
جهانی  جام  تا  تیم  سرمربی  و  ملی  تیم های 
۲۰۱۸، ۷۵ روز اردوی مختلف و ۴ تا ۷ دیدار 
تدارکاتی در نظر گرفته شده است. برنامه های 
دیگری هم داریم که امیدواریم بتوانیم حضور 
مقتدرانه و در شأن جمهوری اسلامی ایران در 

جام جهانی داشته باشیم.
سؤال  این  به  پاسخ  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
که مهمترین رویداد بعد از جام جهانی فوتبال، 
المپیک ۲۰۲۰ است و شما چه برنامه ای برای این 
بازی ها دارید، اظهار داشت: بعد از جام جهانی در 
ابتدا بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا را داریم. 

و  شده  تشکیل  المپیک  و  بازی ها  این  ستاد 
برنامه ریزی ها به گونه ای است که بتوانیم نتیجه 
است  این  تلاش  بگیریم.  المپیک  در  تاریخی 
علاوه بر ۴ رشته ای که مدال آور بودیم بتوانیم 
در ۳-۴ رشته جدید با توجه به استعدادیابی و 
کنیم. شمشیربازی،  مدال کسب  برنامه ریزی، 

کاراته، تیراندازی و سنگ نوردی رشته هایی 
المپیک ۲۰۲۰  امیدواریم در  هستند که 

روی سکو برویم.
سلطانی فر در پاسخ به سؤال دیگر مبنی بر 
اینکه چند سالی است بانوان در مسابقات 

مهمترین  کردند،  افتخار افرینی  برون مرزی 
برنامه شما برای ارتقاء سطح بانوان چیست، 
گسترش  روی  جدی  صورت  به  ما  گفت: 

کار  مختلف  رویدادهای  در  بانوان  ورزش 
می کنیم. در 9 ماه گذشته مجوز 

حضور در ۵ رشته جدید را 
روند  همین  و  گرفته ایم 

ما  می دهیم.  ادامه  را 
زیادی  استعدادهای 
مختلف  نقاط  در 
با  که  داریم  کشور 

فراهم کردن زیرساخت ها زمینه بروز استعدادها 
تک  بر  علاوه  می کنیم  تلاش  می شود.  ایجاد 
مدال علیزاده در المپیک بانوان در رشته های 
ما  پیش بینی  کنند.  افتخارآفرینی  هم  دیگر 
 ۲۰۲۰ المپیک  در  است  این 
بانوان  توسط  مدال  سه 
رشته  در  شود.  کسب 
های تیمی هم شرایط 
در  و  داریم  خوبی 
مدیریتی  عرصه های 
به  را  شرایطی  باید 
وجود آوریم که بانوان 
داشته  جدی تر  حضور 

باشند.

برنامه ریزی خوبی برای تیم ملی داریم؛

سلطانی فر:صعود ایران به جام جهانی بی نظیر بود

امیررضا بیات - از هفته سوم رقابت های لیگ 
دسته اول فوتبال کشور تیم شهرداری تبریز 
موفق شد در خانه خود اکسین البرز را شکست 

دهد.
به گزارش دنیای هوادار، در چهارچوب هفته 
سوم رقابت های لیگ دسته اول فوتبال کشور 
در  تبریز  شهرداری  تیم  دیروز  ساعت ۱۸  از 
ورزشگاه یادگار امام تبریز پذیرای تیم اکُسین 
البرز بود که درنهایت نماینده تبریز موفق شد 
با تک گل علی محمد چراغی از سد شاگردان 

لطیفی عبور کند.
در این دیدار شهرداری بازی خوبی را به نمایش 
گذاشت و در دقیقه سه علی محمد چراغی،با 

ضربه ی دروازه اکسین را باز کرد. 
این گل اولین گل آقای گل فصل قبل رقابت های 

لیگ دو در لیگ یک بود.
در  متوالی  باخت  دو  از  تبریز پس  شهرداری 
لیگ یک، به اولین پیروزی خود دست یافت و 
در آن سو نیز اکسین اولین باخت خود در لیگ 

یک را تجربه کرد.
قضاوت این دیدار بر عهده حسین زمانی است 
و رحیم حاجیلو، حسین سلیمانی و سعید باهنر 

وی را در این امر یاری کردند.
از  پس  البرز  اکسین  سرمربی  لطیفی  علی 

پایان این دیدار در جمع خبرنگاران گفت:یک 
و  بودیم  شاهد  تیم  دو  هر  از  را  خوبی  بازی 
اگر مهاجمان ما از موقعیت های خود به خوبی 
استفاده کرده بودند می توانستیم پیروز میدان 

باشیم.
وی ادامه داد:هنوز سه هفته از لیگ آزادگان 
سپری شده است و باید بتوانیم این شکست را 
در دیدارآینده جبران کنیم هفته چهارم یک 

دیدار حساس باید مقابل راه آهن برگزار کنیم و 
از امروز به فکر این دیدار هستیم و این باخت را 

فراموش خواهیم کرد.
لطیفی در پایان در خصوص دیدار جام حذفی 
مقابل سایپا اظهار کرد:سایپا یکی از بهترین 
شانس  امسال  و  است  برتری  لیگ  تیم های 
قهرمانی دارد و اکسین با تمام قدرت در این 

دیدار حاضر خواهد شد.

شکست شاگردان لطیفی در مقابل شهرداری تبریز
هفته سوم لیگ آزادگان؛

خبر

پیروزی مقابل هرتابرلین شیرین بود

بوش: باید بهتر از این ها کار کنیم
رسول جانباز - پیتر بوش، سرمربی دورتموند پس از پیروزی دو بر صفر تیمش مقابل 

هرتابرلین، مدعی شد که شاگردانش نیاز به پیشرفت دارند.
پیتر بوش، سرمربی تیم بورسیا دورتموند پس از پیروزی مقابل هرتابرلین از عملکرد 
شاگردانش به طور ۱۰۰درصد راضی نبوده و مدعی شد که شاگردانش میتوانند بهتر 

از این بوده و جای پیشرفت دارند.
شاگردان بوش پس از شکست در ضربات پنالتی مقابل بایرن در سوپرکاپ آلمان 
تاکنون ۳ پیروزی پیاپی کسب کرده اند ولی این سرمربی آلمانی از عملکرد شاگردانش 

راضی نیست.
این سرمربی پس از این دیدار گفت: من از نتیجه راضی هستم ولی هنوز باید روی 
خیلی چیزها کار کنیم. مخصوصا حفظ مالکیت توپ. باید توپ را مقابل حریفان 
سریعتر به گردش در بیاوریم. نوری شاهین بیشتر مواقع آزاد بود ولی خیلی طول 
می کشید تا توپ ها به او برسد. اگر در خط میانی توپ ها را به نوری برسانیم، آن موقع 

خطرناک می شویم.
این پیروزی دورتموند را به صدر جدول بوندس لیگا برد و بوش در این رابطه گفت:در 
حال حاضر هیچ توجهی به جدول نداریم. امیدوارم پس از ۳۴ هفته در صدر باشیم 

نه بعد از دو بازی.
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خبر

صعود ٧ پله ای هندبال البرز
در ارزشیابی فدراسیون

دبیر هیات هندبال استان البرز از صعود ۷ پله ای این رشته ورزشی 
در ارزیابی فدراسیون هندبال خبر داد.

مرتضی خادمی افزود: با ارتقا ۷ پله ای در ارزشیابی عملکرد هیات 
های هندبال کشور، هندبال البرز از رده ۲۸ سال 9۴ به رده ۲۱ در 

سال 9۵ رسیده است.
وی اضافه کرد: با برنامه ریزی های صورت گرفته و اهدافی که برای 
هندبال استان البرز ترسیم شده یکی از برنامه های هیات هندبال 

استان این است که در سال 9۶ جزء ۱۵ استان برتر باشیم.
دبیر هایت هندبال استان البرز از راه اندازي هندبال در شهرهاي 

اقماري ماهدشت و گرمدره سخن به میان آورد.
وی در پایان از  دکتر عطایي و حسنلو بابت حمایت هایشان تشکری 

ویژه کرد.

ورزش

گفت و گو

با تمام توان در خدمت هندبال خواهم بود

خادمی: شاهد تحولاتی اساسی و روند 
صعودی هندبال خواهید بود

یکی از چهره های جوان هندبال البرز مرتضی خادمی است که در سمت دبیری این 
هیئت ورزشی مشغول فعالیت است.

او که خود از چهره های قدیمی این رشته ورزشی در البرز است در سالهای نه چندان 
دور در تیم های نوجوانان و جوانان ایران به میدان رفته است.

وی در گفت و گوی کوتاهی که با خبرنگار ما داشته امیدوار است که این رشته ورزشی 
در البرز به روند رو به رشد خود ادامه دهد .

مرتضی خادمی در ابتدا ورود حسین عطایی واله را به عنوان ریاست هیئت هندبال 
اتفاقی خوشایند در مسیر این ورزش دانست و گفت: با ورود دکتر عطایی به ریاست این 
هیئت، جلسات مدون و مستمری در راستای بهبود کیفیت این رشته در سطح استانی و 
ملی برگزار شد که در نتایج این جلسات، مصوبه هایی جهت اجرا هرچه بهتر امورمحوله 

به اعضای هیئت استان ابلاغ شد.
وی افزود: دکتر عطایی با سبقه ورزشی درخشان ،از مدیران تراز اول شهری در استان 

به شمار می روند که در این پست های مدیریتی نیز در سطح شهرخوش درخشیدند.
با توجه به تجربیات کاربردی در عملیات اجرایی شهر و همچنین عملکرد بی نقص 
ایشان در هیئت وزنه برداری، این هیئت  شاهد تحولاتی اساسی و روندی صعودی در 

عملکرد این ورزش هندبال در استان بودیم.
دبیر هیئت هندبال استان با تأکید بر توانمندی های اعضای این هیئت تصریح کرد: 
در این هیئت مسئولان دلسوزی فعالیت دارند که وظیفه خود می دانم از زحمات 
بی دریغشان تشکر کنم. آقایان حسنلو، کوشکی، حبیب زاده، گلسرخی، داوودوندی، 
آزادفلاح و بانوان، سرکارخانم اخلاقی، دستجردی، حق جو و رضایی از جمله دوستانی 
بودند که ما را در همه مراحل یاری کردند و در سخت ترین شرایط دست از حمایت 

خود از این هیئت برنداشتند.
وی در خصوص توجه به تیم های پایه افزود: در هر رشته ای توجه به تیم های پایه 
باید  در اولویت قرار گیرد و هیات هندبال هم برنامه ریزی خوبی انجام داده است. با 
توجه به حضور محمد سیاوشی دروازه بان تیم ملی به عنوان مربی در رده های پایه، 
این امیدواری است که در سال های آتی ملی پوشان زیادی را از استان البرز به تیم 

های ملی معرفی کنیم.
خادمی ادامه داد: با توجه به فعال بودن آکادمی های هندبال در سطح استان از جمله 
این آکادمی ها در مسابقات  ایثار و بعثت و حضور مستمر  ایران،  آکادمی هندبال 

باشگاهی  امید فراوانی به رشد هندبالیست های جوان داریم .
خادمی در خاتمه  ضمن آرزوی موفقیت روزافزون برای این مدیر متخصص خاطر 
نشان کرد: ورزش هندبال به عنوان ورزش تخصصی اینجانب برای من از اهمیت بالایی 
برخوردار است و امید دارم که با تلاش های دلسوزانه ریاست هیئت و متولیان امر در 
حوزه های ذیربط بتوانیم هر روز شاهد درخشش این ورزش در استان و همچنین در 
سطح کشوری باشیم. از مسئولان استانی و حتی کشوری انتظار می رود که با حمایت 
این ورزش به عنوان یکی از ورزش های افتخار آمیز سبب دلگرمی ورزشکاران شوند تا 
با توشه ای پر بتوانیم برای کسب مقامات جهانی و نشان های خوش رنگ برای ایران 

راهی مسابقات شویم.

مهدی تیموری - انتخاب اعضای 
هیئت  رئیسه، احداث خانه هندبال 
و تخصیص سالن تخصصی برای 
ورزشی  رشته  این  تمرینات 
ازجمله وعده های تحقق یافته 
ریاست این هیئت در ۱۱ ماه 

گذشته بوده است.
روزنامه  پیگیری های  به  بنا 
جریانات  در  هوادار  دنیای 
انتصاب  و  هندبال  ورزش 
به عنوان  واله  عطایی  حسین 
ماه  در حدود ۱۱  هیئت  ریاست 
پیش مشکلاتی بر سر راه این هیئت 
و  ورزشکاران  برای  را  عرصه  که  بود 
فعالان در این رشته  تنگ کرده بود. 
پس از گفت وگویی که در اوایل انتصاب 
حسین عطایی به ریاست مجمع انجام 
به  عدیده ای  مشکلات  از  سخن  شد، 
میان آمد که تاحدی شایسته ورزشکاران 

استان البرز نبود.
حسین عطایی واله معاون سازمان سیما، 
شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
کرج، در ابتدای انتصابش به عنوان ریاست 
این ورزش  از عقب ماندگی  هیئت هندبال، 
به عنوان یک ورزش توپی در استان به جهت 
یک سری از مشکلات ساختاری و مدیریتی 

در چند سال اخیر سخن گفت و اظهار داشت : علی 
رقم تلاش های دلسوزانه دوستان در این حوزه ، به 
موفقیت های چندانی دست نیافتیم و دلیل عدم ایجاد 
حلقه ی اتصالی است که باعث انسجام این ورزش در 
استان شود . این ورزش تاکنون بسیار کم رنگ بوده و 
نتوانسته خود را به عموم و حتی بین ورزشکاران و 

متولیان این ورزش پررنگ نشان دهد .
و  مقام  این  به  خود  انتصاب  خصوص  در  وی 
برنامه ریزی ها و هدف گزاری ها در این حوزه افزود 
: حدوداً مدتی است که از طریق تربیت بدنی و طی 
انجام انتخابات ، دوستان اعتماد کرده و بنده را به عنوان 

ریاست هیئت هندبال استان البرز معرفی کردند.
پی  در  تعیین شده  اهداف  و  برنامه ریزی ها  در 
 .. هستیم  حوزه  این  در  اساسی  تحولاتی  ایجاد 
که  است  سخت افزاری  حوزه  در  برنامه ریزی  اولین 
استان  در  ورزش  این  برای  مناسبی  زیرساخت های 
نداریم . مهم ترین بخش این زیرساخت ها عدم وجود 
سالن های ورزشی مناسب برای تمرین ورزشکاران و 
برگزاری مسابقات است که در حال حاضر تنها یک 
 . می باشد  هیئت  اختیار  در  موقت  شکل  به  سالن 
برنامه ی دیگری که  به عنوان برنامه ی اصلی مدنظر 
هیئت هندبال است ، مطرح کردن هندبال به عنوان 
ورزش توپی رایج در مدارس است . در حوزه ی پایه 
با آموزش وپرورش مذاکراتی را خواهیم داشت جهت 
تحقق این هدف که از اتفاقات خوب این ورزش در این 
حوزه خواهد بود . این تصمیم بر این اصل است که غالبا 

دروازه های زمین فوتبال مدارس ، دروازه های هندبال 
است و این بستر را برای ترویج این ورزش در میان 
رده های سنی پایه فراهم می کند . از برنامه ی دیگری 
که در پیش است ، ساخت خانه ی هندبال استان البرز 
، با استفاده از امکانات شهرداری به عنوان اتفاقی که 
تاکنون شاهد وقوع آن نبوده ایم . بدون شک این اقدام 
، محل استقراری برای این هیئت و فعالیت های آن 
فراهم می کند و این خود سبب پیشبرد اهداف در این 
بخش است . این هیئت تاکنون با کمترین امکانات و 
بدون حتی دفتری برای هیئت فعالیت نموده است اما 
در چند ماه دفتری در مجموعه ورزشی انقلاب به این 
هیئت اختصاص دادند تا موقتاً جلسات را در این دفتر 
به صورت مستمر برگزار کنیم . از دیگر برنامه های این 
بخش ، بحث پشتیبانی و تامین منابع مالی است و در 
واقع هدف ما کمترین آسیب در کنار رعایت قوانین 
از مجموعه های  استفاده  .از جمله  و مقررات است 
مختلفی که در شهر دارای زیر ساخت ها و امکانات 
مناسبی هستند و یکی از مهم ترین این زیر ساخت 
ها سالن های تمرینی برای ورزش هندبال است که با 
تعاملات طرفین ، می توان از این سالن ها استفاده های 
مطلوبی کرد . این بدان معناست که اگر این بتوانیم این 
حوزه را از طریق یک سری از مجموعه های موجود 
حمایت کنیم ، دغدغه های اصلی در بحث های مالی 
از میان می رودو می توان تمرکز بیشتری روی مسائل 
دیگر کرد . از دیگر اهداف این حوزه تشکیل هیئت 
رئیسه متشکل از افرادی کارامد است. در واقع افرادی 

در هیئت رئیسه قرار می گیرند که بتوانند کمک کنند 
و گوشه ای از بار این مشکلات را به عهده گیرند و 
در صدد حل آنها باشند . بر این منظور کمیته های 
مختلفی تشکیل دادیم و به متصدیان امر ابلاغ کردیم . 
در کنار این کمیته ها ، کمیته های استعداد یابی استان 
را هم فعال کردیم تا بتوانیم در میان تیم های مختلف 

افرادی را به اردوهای تیمی دعوت کنیم.
عطایی در ادامه تیم های هندبال استان البرز را بسیار 
مستعد خواند و تصریح کرد : استان البرز در زمینه 
بازیکن، مربی و حتی در بخش داوری بسیار مستعد 
است و این خود گویای پله های پیشرفت در این 
ورزش است . به تبع ورزشکاران ما در این ورزش 
بسیار جوان هستند و نیازمند به کسب تجربه های 
بیشتری در این زمینه می باشند اما در حد خود بسیار 
توانمند و با استعداد  هستند. امید است که در سال 
های آتی ، با تمرینات مستمر و هدفمند ، تیم های 
منسجم تری را به مسابقات فرستاده و شاهد نتایج 
درخشانی از تیم های هندبال استان البرز باشیم . 
هیئت ها در شهرستآن های استان چون دانه های 
تسبیح هستند که با اتحاد ، همبستگی و ایجاد حلقه 
ای میان این هیئت ها ، می توان در صدد تحقق 
اهداف این هیئت برآمد . هیئت ها در شهرستآن ها 
همانند فدراسیون های محلی هستند که با همکاری 
های مستمر این هیئت ها می توان نتایج درخوری 

را متوقع بود.
رئیس هیئت هندبال استان البرز با تاکید بر بهبود 

شرایط هندبال در این استان خاطر نشان کرد : قطع 
به یقین در سال ۱۳9۶ با اتخاذ تصمیمات کاربردی 
هیئت و روی کار آمدن جناب آقای رحیمی به عنوان 
کارساز  اقدامات  و  هندبال  فدراسیون  جدید  رئیس 
ایشان ، شاهد پیشرفت هندبال در استان خواهیم بود 
. بنده نیز قول می دهم که تمام تلاش خود را در این 

مسیر به کار گیرم و گام های موثری را با کمک 
دوستان و همراهان این حوزه بردارم . 

این  از  ماه   ۱۱ گذشت  از  پس  امروز 
روزهای  امروز  هندبال  هیئت  مصاحبه، 

خوبی را سپری می کند. درست ۱۱ ماه 
پیش بود که ریاست هندبال از نبود سالن هایی 

اختصاصی برای این ورزش شکوه کرد و امروز سالن 
های انقلاب و بعثت در اختیار این هیان است.

اعضای  انتخاب  بود که وعده  ماه پیش  درست ۱۱ 
هیئت رییسه در سخنان ریاست خود نمایی کرد و 
امروز با بررسی های موشکافانه ریاست هیئت مبنی 
بر انتخاب اعضای هیئت رییسه و با انعقاد جلسات 
فراوانی پیرامون این مهم، افراد شایسته و شناخته شده 
در حوزه های مدیریتی و ورزشی انتخاب و طی چند 
جلسه آینده حکم آن ها توسط این هیئت ابلاغ و در 

جلسه ای رسمی معرفی می شوند.
از نکات دیگری که بسیار حیاتی به نظر می رسید، نبود 
مرکزی تحت عنوان خانه هندبال برای این ورزش بود که 
با پیگیری های ریاست این هیئت، جایگاه ویژه ورزشگاه 

انقلاب به عنوان خانه هندبال استان البرز نام گرفت.

بسیار 
جای خوشحالی 

است مدیرانی 
در این شهر 

فعالیت دارند 
که به وعده های 

خود پایبندند و برای تحقق 
آن ها پس از گذشت ۱۱ ماه که 

زمان زیادی برای تجهیز کردن هیئتی 
ورزشی نیست، از تمامی قوت بازوی خود 

بهره می برند.

مهسا تیموری - هندبال استان البرز با تلاش ها و پیگیری 
های مستمر رئیس هیئت این ورزش روزهای خوبی را 
پیش رو دارد که با حمایت دوستان و متولیان امر در این 
حوزه قطع به یقین به نتایج بهتری نیز دست خواهد یافت.
حسین عطایی واله رییس هیئت هندبال استان البرز در 
گفت و گو دنیای هوادار وضعیت هندبال البرز را تا حدی 
روبه بهبود دانست و گفت: هندبال استان البرز متاسفانه 
به دلیل جابجایی های متعددی که در ساختار آن صورت 
گرفته بود، خیلی نتوانست منسجم عمل کند؛ با تشکیل 
تیم مدیریتی جدید در هیئت هندبال سعی کردیم از 

تجربیات افرادی که در هندبال دستی بر آتش دارند و در 
این عرصه فعالیت دارند ،، استفاده کنیم.

عطایی با تاکید بر ضعف استان در ایجاد بسترها و امکانات 
پایه اظهار داشت: اولین ضعفی که بیش از همه خودنمایی 
می کرد،نبود امکانات سخت افزاری و اصولی برای این 
ورزش مادر بود که برای حل این معضل هم برنامه هایی 

مدون و اصولی طرح و در دست بررسی داریم.
رییـس هیئـت هندبال اسـتان البـرز ضمـن تاکید بر 
تـلاش هـای ایـن هیئـت در ترویـج ایـن ورزش در 
مـدارس بـه عنـوان ورزش توپـی مـادر اذعان داشـت: 

دفتـر ایـن هیئـت در ورزشـگاه انقـلاب اسـتقرار دارد 
و محـل هـای تمریـن بـرای تمامـی رده هـای سـنی  
حـوزه بانـوان و هـم در حـوزه آقایـان مهیـا اسـت.در 
ادامـه پیگیـری هـای مجدانـه ما در راسـتای توسـعه 
ایـن ورزش در اسـتان،  ارتباط خوبی بـا حوزه آموزش 
و پـرورش اسـتان برقـرار کردیـم تـا این هیئـت را در 
رسـیدن بـه اهـداف خـود کـه شـناخت اولیـه آن در 
مـدارس بـه راحتی می توانـد انجام گیرد، یـاری کند.

وی در خصوص راه اندازی هندبال ساحلی خاطر نشان 
کرد: هندبال ساحلی استان البرز خیلی قدرتمند نبود، 

اما امسال تیم هندبال در منطقه ۲ استان جزو تیم های 
صعود کننده به لیگ برتر هندبال کشور شد که این در 

جای خود بسیار حائز اهمیت است.
عطایی در ادامه گفت:از زمان ورود بنده به این هیئت، 
راستای  در  هندبال  جامعه  بزرگان  با  های  همفکری 
ارتقای سطح کییفی این ورزش در استان انجام گرفت و 
با کسب شناخت کافی از فعالان و ورزشکاران این رشته، 
مسئولیت های هیئت هندبال به درستی به شایستگان 

این رشته تنفیض شد.
وی گفت:بنظر بنده درگیری های ساختاری و سخت 

افزاری چون آفاتی ما را از اهدافمان دور می کنند
وی درباره اتفاقات اخیر فدراسیون بیان کرد: در گذشته، 
ارتباط ما باحوزه فدراسیون به اندازه کافی نبود اما در حال 
حاضر ما ارتباطمان را خیلی نزدیک تر کردیم و قصد 
داریم کلاس ها و دوره های متعددی در راستای افزایش 
توانمندی تیم ها برگزار کنیم. در حوزه منطقه ای نیز ، 
کار گروه اقتصادی منطقه ۲ هند بال کشور را به همراه 
استان های قم ، تهران، مازندران ، گیلان و البرز داریم و 
خیلی مجدانه در حال فعالیت هستند و یقینا نتایج خوبی 

در پی این تلاش مستمر خواهد بود.
این مسئول با تکیه بر توانایی های این هیئت مبنی بر 
تاسیس آکادمی هندبال گفت: به دنبال این هستیم که 

در کرج آکادمی هندبال را راه بیاندازیم .
اتفـاق هـای خوبـی درصـدد اتفـاق اسـت و حضـور 
آقـای رحیمی در فدراسـیون یک فرصـت خاصی در 
سـاماندهی ایـن اتفاقـات اسـت. در اسـتان نیـز همه 
دسـت به دسـت هم دادند تا فرصت مناسـبی فراهم 
شـود و اتفاقـات خوبـی رخ بدهـد. در حـال حاضـر 
اسـتان البـرز  نمایندگان باهـوش و با اسـتعدادی در 
تیـم ملـی دارد و بـه توانمندی های این ملی پوشـان 
در مقاطـع مختلـف ایمـان داریـم و آن گونـه کـه از 
شـواهد اسـتنباط مـی شـود، امسـال در المپیک نیز 
نماینـده داشـته باشـیم. ایـن موفقیت هـا را مرهون 
تـلاش خود ورزشـکاران و حمایت دوسـتان هسـتیم 
وگرنـه در زمینـه جـذب اسپانسـر ، ما خیلـی موفق 
نبودیم اما باز جای شـکر دارد که توانسـتیم هدفمند 
گام برداریم و در رشـد و تعالی این ورزش در اسـتان 

البـرز کمک هـای شـایانی کنیم.

هندبال البرز
 با همفکری بزرگان

 جانی دوباره 
گرفت

  رییس هیئت هندبال استان البرز:

در دهه گذشته هندبال شهرستان کرج دارای مقام ها 
و  مختلف  رده های  در  کشوری  سطح  در  متعدد 
معرفی بازیکنان متعددی به گروه های ملی ایران 
ازجمله دروازه بان فعلی تیم ملی، » محمد سیاوشی« 
و مربیان و پیشکسوتان  زحمتکشی در حال حاضر 
از ارکان اصلی هیئت هندبال استان البرز به شمار 

می روند.
با توجه به اتفاقات از سال ۸۷ تا سال 9۵ و وجود 
بزرگان  و  پیشکسوتان  بین  سلایق  و  اختلاف نظر 

هندبال البرز ین ورزش سیر نزولی را شاهد بودیم.
از شهریور 9۵ با ورود دکتر حسین عطایی به عنوان 
ریاست هیئت  به عنوان  ایشان  انتخاب  و  سرپرست 
هندبال با اکتساب بیشترین آرا در مجمع انتخابی 
پیکره  در  اساسی  تغییراتی  موجب  هندبال  هیئت 

هندبال استان البرز شد.
برگزاری  با  هندبال  جامعه  اتحاد  مثال  به عنوان 
جلسات متعدد، آمادگی زیرساختی هیئت هندبال 
ازجمله تخصیص دفتری انحصاری برای انجام امور 
این هیئت، تامین کلیه سخت افزارها و نرم افزارهای 

استان ازجمله تعداد کثیری توپ و چسب و همچنین 
اختصاص سانس های تمرینی برای رده های مختلف 
سنی در باشگاه های استان که همگی این امور به نوبه 
خود تحولی در سیستم هماهنگی های این هیئت 

برقرار کرد.
و همچنین انتخاب دبیر و نائب رییس و کمیته های 
مختلف این هیئت با همفکری جامعه هندبال البرز، 
فعال نمودن هیئت های شهرستان های تابع استان نیز 
از جمله اقدامات موثر دکتر عطایی در پست ریاست 

هندبال به شمار می رود.

آنچه بر هندبال البرز گذشت

می توان  را  رشته  این  به  کم توجهی  دلایل  از  یکی 
کم لطفی دوستان در رسانه ها دانست. چراکه در صورت 
تعامل رسانه ها با این ورزش و انعکاس اخبار از پنجره 
جراید، خیلی از اتفاقاتی که درخور این رشته در استان 
بود، می افتاد و خیلی از انتظارات ما از استقبال این 
رشته برطرف می شد.  اصحاب رسانه و اهالی جراید و 
مطبوعات به عنوان حامیان ورزش در استان می توانند 
این رشته را بیش ازآنچه امروز می بینیم معرفی کنند 
تا خانواده ها با دیدی باز و مساعد نسبت به یادگیری 

فرزندانشان اقدام کنند.

از طرفی عدم شناخت خانواده ها از این رشته و توجه 
ویژه به رشته هایی نظیر فوتبال، سبب شد که این 
رشته که به عنوان رشته ای مادر در میان ورزش ها 
مطرح است، ضعیف شده و استقبال کمتری از آن به 

نسبت رشته های دیگر صورت گیرد. 
رشته هندبال با به کار گیری هم زمان ذهن و حرکت 
های فیزیکی تعاملی میان این دو سیستم ایجاد می 
به عنوان ورزشی عصب عضله ای مطرح  کند که 
می شود و از جهاتی می توانند در ایجاد تمرکز در 

ورزشکاران نقش بسزایی داشته باشد.

چرا هندبال دیده نمی شود؟

توپ و تور
برگزاری جام ها و لیگ در استان

در سال 9۵ با برگزاری جام دهه فجر، توانستیم در رده نونهالان با همکاری باشگاه مقاومت، 
نتایجی بسیار مطلوب کسب کنیم. از طرفی با برگزاری مسابقات جام رمضان در 9۶ در رده 

بزرگسالان استعدادهایی را کشف و درصدد شکوفایی آن ها اقداماتی انجام دهیم.
هیئت هندبال استان البرز برای اولین بار اقدام به برگزاری لیگ نوجوانان استان کرد که در 

جای خود بسیار رضایت بخش و حائز اهمیت بود.

حضور تیم های البرزی در مسابقات کشوری
در سال های اخیر و پس از حضور حسین عطایی بر مسند هندبال البرز اعزاماتی در این 
رشته صورت گرفت که می توان به حمایت همه جانبه از اولین تیم لیگ برتری بانوان استان 
در لیگ برتری هندبال کشور نام برد. اعزام تیم مقاومت البرز به مسابقات قهرمانی بزرگسالان 
کشور و اعزام تیم ها در همه رده های سنی در دو بخش آقایان و بانوان از دیگر اقدامات این 

هیئت در عرصه کشوری بوده است.

کسب افتخارات هندبال البرز
نائب قهرمانی نونهالان دختر در کرمانشاه و کسب مقام سومی جوانان دختر در مسابقات 
جوانان کشوری همچنین مقام سوم نوجوانان پسر در منطقه دو کشور،اعزام تیم هندبال 
ساحلی باشگاه مقاومت به نوشهر در مرحله اول و قرارگیری این تیم جزء چهار تیم اول و 
در پی آن اعزام به مرحله نهایی کشوری در اصفهان از جمله افتخارات هیئت هندبال استان 

البرز است.

دنیای هوادار سه وعده رئیس هیئت هندبال البرز را پی گیری می کند؛

۱۱ ماه کار و تلاش به ثمر رسید

عکس نوشته

دروازه بان تیم ملی هندبال
 بومی شهر کرج است

محمد سیاوشی که از آموزشگاه های کرج راهی تیم ملی هندبال 
شد، سال های بسیاری در پست دروازه بانی تیم ملی فعالیت دارد 
و در باشگاه های مختلفی چون دانشگاه آزاد، پارس جنوبی، ثامن 
الحجج و شهرداری کاشان بازی کرده است. این بازیکن در حال 
حاضر در انتظار شروع لیگ است تا تصمیم بگیرد در کدام تیم 

هنرنمایی کند.
محمد سیاوشی در خصوص این رشته اظهار کرد: تمرینات در سطح 
ملی به خوبی پیش می رود. ملی پوشان برای حضور در رقابت های 
آسیایی آماده می شوند و به امید خدا می توانیم رقبای خود را در این 

تورنمنت، شکست دهیم.
دروازه بان تیم   ملی هندبال در مورد شرایطش در لیگ برتر امسال، 
گفت :در حال حاضر به تمرین در اردوی تیم ملی مشغول هستم. 
فعلا تصمیمی برای حضور در تیم خاصی ندارم و منتظر هستم تا 
نزدیک آغاز لیگ پیشنهادها را بسنجم و به درستی تیمم را انتخاب 

کنم.
او با بیان این که امیدوار است در سال جاری شرایط لیگ برتر بعد 
از چندین سال مساعد شود، توضیح داد: چندین سال است که 
لیگ برتر شرایط خوبی ندارد. سقف قراردادها پایین است و باشگاه ها 
همان قراردادهای کم را نیز پرداخت نمی کنند و مشکلات زیادی را 
برای هندبالیست ها و ملی پوشان فراهم کرده اند. امیدوارم که لیگ 

برتر امسال لیگ پویایی باشد.
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مهمترین ابزار توسعه برای البرز
 حمل و نقل است

مهرداد  فرشیدی

حمل و نقل ابزار اصلی توسعه در هرجامعه ای است راه های ارتباطی 
وسایل حمل و نقل، فرودگاه ها، شبکه های ریلی و مسیرهای دریایی 

عامل اصلی توسعه و رشد اقتصادی محسوب می شود.
پهناور بودن کشور ایران و عدم توازن جمعیت نقاط مختلف به 
همراه تمرکز جمعیت در مناطق کوهستانی باعث شده با وجود 
سرمایه گذاری وسیعی که برای توسعه شبکه های ارتباطی به کار 
گرفته شده اما هنوز نتوانسته ایم تا شبکه های دسترسی مطمئن و 

استانداردی را برای نقاط مختلف کشور احداث کنیم.
اما در زمینه توسعه جاده های ارتباطی شرایط تا حدودی مناسب و 
نزدیک به استانداردهای جهانی است. همچنین شبکه فرودگاهی ما 
نیز در بعضی از مناطق فراتر از استاندارد رفته است که البته باورش 

برای افراد غیر متخصص دشوار است .
اما در زمینه حمل و نقل ریلی با وجود آنکه موثر و ارزان ترین شیوه 
حمل و نقل در جهان معرفی شده است ولی هنوز نتوانستیم به 

حداقل های لازم دست پیدا کنیم.
مجموعه شبکه ریلی ایران با احداث خطوط دو خطه مانند تهران 
–مشهد و خطوط صنعتی و فرعی در حدود ۱۳ هزار کیلومتر است 
در صورتی که مساحت ایران که بیش از یک میلیون ۶۰۰ هزار 
کیلومتر است، معدل پاینی به شمار می رود و هنوز مراکز تعدادی 
از استان های ایران به شبکه ریلی متصل نشده است، مانند استان 
های خراسان شمالی و جنوبی، اردبیل، چهارمحالبختیاری، ایلام و 
بوشهر ضمن آنکه استان های همدان، کردستان، کرمانشاه و گیلان 
همه در شرف اتصال به شبکه ریلی سراسری ایران هستند. در چنین 
شرایطی جالب است بدانید در زمینه فرودگاهی در بسیاری از نقاط 

فراتر از خطوط استاندارد هستیم.
تعجب نکنید چون بر اساس استانداردهای بین المللی، زمانی احداث 
یک فرودگاه توجیه اقتصادی پیدا می کند که اگر آن را مرکز یک 
دایره تصور کنیم و شعاعی به اندازه ۲۰۰ کیلومتر برای آن دایره 
ترسیم کنیم، فرودگاه دیگری درون آن دایره قرار نگیرد ولی در 
بعضی از مناطق مانند استان های کرمان، خوزستان، هرمزگان، 
آذربایجان شرقی و غربی و مازندران این فاصله به کمتر از رقم 
استاندارد رسیده است و به همین دلیل بسیاری از فرودگاه های 
ایران یا بلا استفاده مانده و یا استفاده از آنها بسیار محدود و غیر 

اقتصادی است.
فرودگاه پیام در استان البرز یکی از همین فرودگاه ها است که در 
فاصله کمتر از ۵۰ کیلومتری فرودگاه مهرآباد تهران قرار دارد اما به 
دلیل جمعیت بسیار زیادی که در کرج و تهران اسکان دارند که 
مجموعه آنها بالغ بر یک چهارم جمعیت ایران است! افزایش کاربری 
فرودگاه پیام از باری به مسافری نه تنها توجیه اقتصادی خواهد 
داشت بلکه برای توسعه استان و رفع نیازهای حمل و نقلی کرج و 

حومه لازم و ضروری است.
کرج و سایر مناطق استان البرز به دلیل نزدیکی به تهران که پایتخت 
سیاسی و اقتصادی ایران است، از بسیاری ویژگی های لازم که سایر 

استان ها از آنها بهره مند هستند ، محروم می باشند.
یکی از همین ویژگی ها، بحث راه اندازی فرودگاه مسافربری برای 
شهر پر جمعیت کرج بود که خوشبختانه به دلیل وجود فرودگاه 
باری پیام در منطقه مهر شهر نیازی به سرمایه گذاری برای احداث 
یک فرودگاه جدید نبود و تنها نیاز به موافقت مقامات وزارتی و 

مدیران سازمان هواپیمایی کشور بود که این موافقت صادر شد.

یادداشت

منحنی تحول اقتصاد مقاومتی نرمال نیست!

مأموریت بزرگ تیم اقتصادی دولت دوازدهم
مجید سعیدی

پس از انقلاب صنعتی که اقتصاد کلاسیک بعنوان یک مدل اقتصادی پویا در غرب نهادینه 
گردید، رشد اقتصادی کشورهای تابع را تا مرتبه ای ترقی داد که افزایش جمعیت، فضای 
رقابت و اساسا عوامل چالش برانگیز که بعضا ساختارهای حکومتی را تحت تاثیر قرار می 
دهند نتوانست خللی در حرکت توسعه ایی این مدل اقتصادی ایجاد نماید. گرچه این روند 
تا آغاز هزاره بیستم ادامه داشت اما عدم توجه به تحولات بنیادین در همین سبک اقتصادی 
همراه با سایر عوامل بازدارنده موجب گردید تا از سال۲۰۰۷ که آثار آن نیز همچنان در 
غرب نمایان است مدل تحول اقتصادی تحت عنوان اقتصاد نئوکلاسیک .کشورهایی را که 
در این دهه با رکود و بحران مالی روبرو شده بودند هرچند بسختی اما در مرحله گذار قرار 

بگیرند.
قصدم این نیست علل و معلولی به ریشه یابی موانع اقتصاد کلاسیک و عوامل بازدارنده آن 
بپردازم. مقصود توجه به اقتصاد داخل است که همواره در تلاش است تا مدلی را نهادینه 
سازد که بحران های ناشی از رکود، بیکاری، تورم، گرانی و.. از بستر جامعه زدوده شده و با 
تحولی شگرف در مسیر توسعه گام بردارد. اگرچه این موضوع مشخصا چالش مفهومی بین 
اقصادانان کشور ایجاد کرده اما مدل اقتصاد مقاومتی که از سوی مقام معظم رهبری ابلاغ 
گردید فصل الخطابی بود به چالش های موجود و راهی برای برون رفت از بن بست کنونی.

هرچند درباره اجرای این مدل بدلیل تازگی و ناشناخته بودن در کنار فراهم آمدن زیر 
ساخت ها آن مباحثی مطرح است اما جهت گیری در زمینه کاهش وابستگی و اتکای 
به خام فروشی نفت مقوله بسیار حایز اهمیتی در ساختار اقتصاد مقاومتی است که اگر 
ابعاد آن مورد توجه و تاکید هیات محترم دولت قرار گیرد مشخصا چرخه تولید بحرکت 

در خواهد آمد.
در نشست اخیر مقام معطم رهبری با کابینه جدید دکتر روحانی که به مناسبت روز 
کارمند و هفته دولت انجام گرفت اکرچه معظم له کما فی السابق راهبردهای نهادینه سازی 
اقتصادی را برشمردند و با تعیین وظایفی برای دولتمردان آنها را مکلف نمودند تا در زمینه 
قطع وابستگی به اقتصاد نفتی و ایضا برون زا، استعداد و توان داخلی و برون زا را با توجه 
به وجود و احیای سازمان های دانش بنیان مورد تاکید قرار دهند لاکن پیامدهای ناشی 
از کاهش قیمت نفت در روزهای اخیر و دغدغه برخی از نزدیکان دولت که شفاف از رشد 
بدهی های دولت متاثر از این کاهش قیمت سخن می رانند، جملگی حکایت از عدم باور به 
ساختار اقتصاد مقاومتی دارد که به نظر می رسد بازهم باید شاهد نوع عوامفریبی از جنس 

برجام و سایه جنگ باشیم!. 
نه!نه!نه!

تغییرات روزافزون تکنولوژی، سرعت تغییر و تحولات، فضای رقابت در محیط کسب و 
کار امروزه باید پیش شناخته شده باشد و متناسب با آن و حتی جلوتر از آن حرکت کرد.

نسخه اقتصاد مقاومتی دقیقا مرهمی بر اقتصاد زخم خورده ما بوده و هست که عدم باور به 
آن  همان آثاری را درپی خواهد داشت که امروز شاهد و ناظر آن هستیم.

نمی دانم آنهایی که امروزه از کاهش قیمت نفت دلهره پیدا کرده اند بخاطر می آورند. آن 
روزی که بدون توجه به تاکیدات و دغدغه های علمی و اصولی وزیر وقت اقتصاد و بدون 
شناخت از عوامل تعیین کننده در رشد اقتصاد صحبت از جهش و رشد بالای صفر می 
کردند؟ براستی امروز اینان چه پاسخی برای این مردم شریف دارند؟ آیا تبعات ناشی از 
کاهش قیمت نفت که افزایش بدهی دولت وتورم و گرانی و.. به دنبال داشت بازهم باید به 

کوچک شدن سفره مردم بیانجامد که در این چند ساله نمونه آن را دیده ایم.
و سوال دیگر اینکه وقتی اقتصاد ما با نفت چفت و بست شده و اقتصاد مقاومتی که 
مسئولیت آن بر عهده معاون اول ریاست جمهوری است همچنان در حاله ای ابهام قرار 
دارد، چگونه قرار است سالی 9۰۰ هزار شغل ایجاد شود؟ منکر این نیستم که هر مدل 
اقتصادی و ماژول های مرتبط با آن باید از ابعاد مالی، سیاسی، فرهنگی، نظامی و... به 
صورت یک پکیچ یکپارچه دیده شود و افتصاد مقاومتی نیز برای تمامی شاخص ها و سنجه 
های درون زا و برون زا تعریف دارد. اما دل بستگی های ناشی از اقتصاد نئوکلاسیک، آن 
هم فقط از نوع مصرف گرایی، عملا تعارضی را در نگرش برخی نزدیکان دولت ایجاد کرده 
که اگر تغییر نیابد، امنیتی که لازمه سرمایه گذاری خارجی می باشد، کاهش بیکاری 
که به رشد تولید منجر خواهد شد، تورم، گرانی، واردات بی رویه، عدم کنترل و نظارت 
گمرکی، سیر قهقرایی تولید در صنایع و بزرگ و کوچک، رشد نقدینگی و.. .به قوت خود 

باقی خواهد بود.
تیم جدید اقتصادی دکتر روحانی باید در همین گام نخست از هاله خود باوری و آرمانگرایانه 
فاصله بگیرد و با سرعت بخشیدن به اجرای اقتصاد مقاومتی با جهت گیری کاهش وابستگی 

به نفت به منحنی تحول اقتصادی نرم مثبت بدهد.

اشتغال بخش  و  تولید  مقاومتی در حوزه  اقتصاد  ارکان  از  یکی 
خصوصی است که این رکن مهم در راه رسیدن به اهداف ملی 
احتیاج به حمایت و هدایت مسوولان دارد. که در این بخش ۴ سوال 
مطرح شده از سوی صنعتگران با پاسخ عباداله کامکار معاون توسعه 

اقتصادی استانداری البرز همراه است.

o o o o

محمد رضا سالکی مدیر عامل واحد صنعتی ماکارانی 
سمیرا:

مهم ترین حمایت استان از بخش های صنعتی در کدام حوزه 
شکل گرفته و این حمایت چگونه هویدا می شود؟

پاسخ عباداله کامکار: معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع 
استانداری البرز به واحد صنعتی ماکارانی سمیرا:

سپاس از حضور فعال شما در زمره صنعتگران استان البرز
در دولت یازدهم از واحدهای صنعتی حمایت بیشتری شد و تلاش 
هایی در راستای حل مشکلات حاکم در واحدهای صنعتی انجام 

شد.
برپایی نمایشگاه صنعت خود یکی از جلوه های حمایت از صنعتگران 
است که انشالله این نمایشگاه آغازی است برای برگزاری بیشتر 
نمایشگاه ها و همایش های صنعتی در استان البرز و امید است که 
با تلاش شما صنعتگران، استان البرز را به اولین قطب صنعتی کشور 

و حتی خاورمیانه مبدل کنیم.

o o o o

پرسش از علیرضا تهرانی شرکت قطعات خودروی سازه 
مبنا:

حمایت دولت از عموم تولیدکنندگان است یا مختص صنعت 
و تولید کننده ای خاص؟

پاسخ عباداله کامکار معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع 
استانداری البرز به واحد صنعتی سازه مبنا :

قطعا حضور شما صنعتگران محترم در این استان توسعه واحدهای 
صنعتی را در پیش داشته است و تلاش شما نیز این بازار را به سمت 

قدرت هرچه تمام تر حمایت می کند.
استان البرز و به شکل کلی دولت واحد خاصی را مورد حمایت قرار 
نمی دهد و اگر دولت امتیازی برای حوزه صنعت در نظر بگیرد بلا 
شک شامل تمامی فعالان این بخش قرار خواهد گرفت. در واقع این 
چتر حمایتی در بالای سر تمامی واحدهای صنعتی قرار دارد که 
هر واحد بنا به گستره فعالیت خود از این مزایا بهره مند می شوند و 
این بدان معنا نیست که ما بین واحدهای صنعتی تبعیض قائل می 

شویم و به بخشی امتیازات ویژه  می دهیم.

o o o o

پرسش از غلامرضا لله گانی مدیر عامل واحد صنعتی 
درخت سبز:

چه اقداماتی از سوی دولت برای جذب سرمایه گذار خارجی 
شکل گرفته است؟

پاسخ عباداله کامکار معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع 
استانداری البرز به واحد صنعتی درخت سبز:

در استان البرز واحدهای صنعتی پویا و فعالی داریم که در پی 
پیشرفت هرچه بهتر در تلاشند.حضور واحد شما در این نمایشگاه 

گویای ظرفیت بالای واحد صنعتی شماست.
در پاسخ به سوال شما لازم است بگویم استان البرز وضعیت به 
نسبت خوبی در جذب سرمایه دار خارجی داشته است. حدودا ۷ 

مجوز سرمایه گذار خارجی که صادر شده است به بهره برداری 
رسیده و ۱۷ طرح جدید سرمایه گذاری خارجی هست که در دست 
اجراست که در صورت عملیاتی شدن این برنامه ها اتفاقات شگرفی 
در حوزه های مختلف صنعتی در استان اتفاق می افتد که تمامی 
این ها نتایج موفقیت ما در برجام است و ما به لحاظ رتبه بندی 
جذب سرمایه دار خارجی در کشور رتبه سوم را کسب کرده ایم که 

این خود برای استان نوپای البرز بسیار مسرت بخش است.

o o o o

پرسش پرویز گرافیانی مدیرعامل واحد صنعتی تهویه 
نسیم آفرین

چه اقداماتی از سوی متولیان امر برای فرهنگ سازی خرید 
محصولات داخلی انجام گرفته است؟

پاسخ عباداله کامکار معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع 
استانداری البرز به واحد صنعتی به واحد صنعتی تهویه نسیم آفرین

حضور شما واحد صنعتی در نمایشگاه توانمندی صنایع کوچک و 
بزرگ استان نشان از قدرت صنعتی شما در بازار است.

برای فرهنگسازی حمایت از تولید کننده داخلی، نمایشگاه هایی در 
سطوح ملی و بین المللی را در استان برنامه ریزی کردیم. از اهداف 
برگزاری این نمایشگاه ها ایجاد تعامل بین کشورها و همچنین 
جذب سفرا و رایزنان کشورهای دیگر به این نمایشگاه ها و ایجاد 
روابط اقتصادی در راستای بهبود روابط ایران در سطوح بین المللی 
در مقوله صنعت و ورود ارز به بازار اقتصادی ایران است. نمایشگاه 
آخرین  بود،  های صنعتگران  توانمندی  ارائه  نمایشگاه  که  اخیر 
نمایشگاه نیست و مطمعنا تلاش های ما بر آن است که با برگزاری 
نمایشگاه های بسیاری از این دست، جامعه هدف خود را از داخل 

به ورای مرزها گسترش دهیم.

از  بیطرف،  حبیب الله  نام  شدن  گذاشته  کنار 
کابینه دولت دوازدهم با رای نمایندگان مردم و 
معرفی شخص دیگری برای مدیریت وزارت نیرو 
، امروز به چالشی بزرگ تبدیل شده که البته با 
شنیده شدن نام های 5 گزینه احتمالی تصدی 
وزارت نیرو، گمانه زنی ها تا حدودی هدفمند 

شده است.
اکبر  علی  آبادی،  علی  عباس  اردکانی،  رضا 
زحمتکش، غلامرضا منوچهری  و وفا تابش، 5 
نامی هستند که گمانه زنی ها برای حضور آن ها 
در مجلس برای گرفتن رای اعتماد، محتمل تر به 

نظر می رسد.

رضا اردکانیان
دکتر رضا اردکانیان درحال حاضر مدیر برنامه دهه 
بین المللی آب سازمان ملل متحد است پیش از این 
عهده دار سمت های معاونت وزیر نیرو و وزیر کشور، 
نایب رییسی انجمن آب شناسی ایران و مدرس در 
دانشگاه شریف بوده و طرح ها و پروژه های مختلفی 
گذشته  در  اردکانیان  است.   رسانده  انجام  به  را 
به عنوان رییس شورای حکام مرکز بین المللی قنات و 
سازه های تاریخی آبی یزد فعالیت می کرد. وی عضو 
هیات علمی دانشگاه صنعتی شریف و دارای دکترای 

منابع آب از دانشگاه mcmacter کانادا است.

عباس علی آبادی
دکترعلی آبادی که در رشته مهندسی مکانیک از 

دانشگاه صنعتی شریف در مقاطع کارشناسی فارغ 
دانشگاه  از  را  ارشد  کارشناسی  و  شده  التحصیل 
تهران و دکترای همین رشته را از دانشگاه خواجه 
نصیرالدین طوسی دریافت کرده، هم اکنون مدیر 
عامل گروه مپنا است. وی علاوه بر سوابق اجرایی، 
مدرس دروس مختلف مهندسی مکانیک و مباحث 
)توربین های  داخلی  احتراق  موتورهای  با  مرتبط 

گازی( در دانشگاه های مختلف کشور است.

علی اکبر زحمتکش   
علی اکبر زحمتکش که د  ارای مد  رک کارشناسی د  ر 
رشته مهند  سی مکانیک )طراحی جامد  ات( است که 
طی سال های ۱۳۸۲ تا ۱۳۸۴، مد  یرعاملی شرکت 
توسعه منابع آب و نیروی ایران و معاونت وزارت نیرو، 
از دیگر سوابق وی میتوان مدیر پروژه سد کرخه و 
گتوند، قائم مقام فرمانده نیروی هوایی سپاه، معاون 
لانه  تسخیرکننده  دانشجویان  از  و  همت  شهید 

جاسوسی می توان نام برد.

غلامرضا منوچهری
اردستان  در  سال ۱۳۳۵  در  منوچهری  غلامرضا 
چشم به جهان گشود. وی در حال حاضر به عنوان 
معاون مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در امور 

توسعه و مهندسی، فعالیت می کند.
منوچهری دانش آموخته مهندسی راه وساختمان از 
دانشگاه تهران و دکترای عمران و محیط زیست 
از دانشگاه آخن است. وی در سال های ۱۳۶۸ تا 

۱۳۸۰ معاون وزیر نیرو در امور آب و فاضلاب بوده 
است و از سال ۱۳۷9 تا ۱۳۸9 برای مدت ۱۰ سال، 

مدیرعامل شرکت خدمات نفتی پتروپارس بود.

وفا تابش
وفا تابش نیز به عنوان یکی از بهترین گزینه ها برای 
وزارت نیرو مطرح شده بود اما خود، علاقه چندانی 
به تصدی این وزارت خانه ندارد و علیرغم مذاکره 
با رییس جمهور این سمت را نپذیرفت. تابش  در 
اوایل دهه ۷۰، کارشناس برنامه ریزی کلان در طرح 
کرخه، مسوول کل آبریز کرخه و مجری پروژه ملی 
کارون ۳ )بزرگترین طرح عمرانی کشور در زمان 
اصلاح طلب  احزاب  حمایت  از  که  وی  بود.  اجرا( 
نیز  روحانی  دولت  در  اکنون  است؛  برخوردار  هم 
به عنوان رکن چهارم وزارت خانه، مسوول مستقیم 

تملک  و  عمرانی  بودجه های  نهایی  تخفیف های 
دارایی های سرمایه ای وزارت نیرو به طرح ها است. با 
توجه به همسویی سیاسی و همکاری اجرایی تابش 
با بیطرف و نوع رای مجلس، بعید به نظر می رسد 
علیرغم توانمندی بالای افرادی چون تابش، بار دیگر 
روحانی از این تیم چهره ای را به مجلس معرفی 

کند.
که  دهد  می  نشان  احتمالی  های  گزینه  بررسی 
جز یک گزینه حضور بقیه این افراد در مجلس با 

شبهاتی همراه است.
البته توجه به این نکته ضروری است که تنها سوابق 
همه راه را برای گزینه ها هموار نمی کند و تمام این 
گزینه ها با برنامه های ارائه شده به رییس جمهور و 
سپس مجلس شورای اسلامی سنجیده می شوند تا 

بتوانند بر صندلی وزارت نیرو تکیه بزنند.

غزاله فرقانی - پس از تصویب البرز به عنوان آخرین 
توسعه  جهت  در  جدیدی  فضای  کشور،  استان 
شکل  استان  این  اقتصادی  و  سیاسی  اجتماعی، 
و  اقتصادی  توسعه  روزها  این  که  فضایی  گرفت. 
پیشرفت همه جانبه صنعت در استان گویای وجود 
این  در  بسیار  های  استعداد  و  ویژه  های  ظرفیت 
استان است که به واسطه حمایت های دولت یازدهم 
و همچنین به کارگیری نبوغ در تولیدات این استان 

پدیدار شد.
غزاله فرقانی – دنیای هوادار؛ راهبرد صنعتي شدن یکي 
از روش هاي اساسي است که برنامه ریزان کشورهاي در 
حال توسعه با نیل به آن امیدوارند از مشکلاتي مانند فقر، 
تراکم بیش از اندازه جمعیت و نابرابری در توزیع زیرساخت 
ها رهایي یابند. با این دید، استقرار شهرک هاي صنعتي 
به عنوان روشي براي رسیدن به اهداف کلي توسعه مورد 
توجه برنامه ریزان کشور قرار گرفته و تصور بر این است 
که با ایجاد صنایع خرد در روستاها مي تواند موجب تنوع 
اقتصاد روستایي، افزایش ارزش افزوده تولیدات کشاورزي، 
ایجاد اشتغال، افزایش درآمد روستاییان، کاهش مهاجرت 
روستایي و در نهایت کاهش نابرابري میان شهر و روستا 

گردید. 
در شهرک  مستقر  هاي  کارگاه  تمامي  را  آماري  جامعه 
هاي صنعتي تشکیل داده و از تمامي نیروي هاي شاغل 
در واحدهاي صنعتي، آمارهاي مربوطه استخراج گردیده 
است. نتایج نشان مي دهد که: شهرک هاي صنعتي در 
پهنه منطقه اي آنگونه که انتظار می رفت اثرگذار نبوده 
و سکونتگاه هاي روستایي محدوده آن به روندهاي منفي 
جمعیتي رسیده اند. همچنین این شهرک ها بیشتر از 
روندهاي شهري تاثیر پذیرفته و اکثریت صاحبان کارگاه 
هاي صنعتي و کارگران شاغل در آنها داراي منشا شهري 
مي باشند و این عامل باعث گردیده که اثرگذاري فضایي 

شهرک صنعتي به سوي شهر سوق یابد.
کمبود  شهرنشیني،  گسترش  جمعیت،  سریع  افزایش 
فرصت هاي شغلي به ویژه در کشاورزي، فشار جمعیت بر 
منابع طبیعي و ناکامي در ایجاد و گسترش صنایع متوسط 
و بزرگ به ویژه در کشورهاي در حال توسعه باعث شد که 
این کشورها راهبرد صنعتي سازي روستاها را از اواسط دهه 

۱9۷۰ در برنامه هاي توسعه خود مد نظر قرار دهند. 
استان البرز به عنوان یکی از قدرتمند ترین مناطق صنعتی 
کشور که بیش از ۱۱ درصد صنایع کشور را در خود جای 
با به کارگیری از علوم به روز و با  داده مطرح است که 
استفاده از ابزارآلات مدرن، توانسته خود را در جهان صنعتی 
مطرح کند. این در حالی است که در بسیاری از استان های 
کشور شاهد اقدامات صنعتی بسیاری هستیم اما نکته قابل 
تامل آن است که استانی نوپا که به تازگی استقلال صنعتی 
یافته چگونه در طی سالیان اندک توانسته قطب صنعتی 
کشور را در دست بگیرد و برای احیای بسیاری از واحدهای 
صنعتی چاره جویی کند. شاید این استان تفکری خاص و 
ویژه نسبت به صنعت و جذب سرمایه گذار خارجی داشته 
و یا شاید چهره های خلاق این استان را با افقی دست 
یافتنی مواجه کرده اند که امروز شاهد صنعتگری بسیاری از 
واحدهایی هستیم که شاید در دولت های پیشین رخت از 
صنعت و تولید بربسته بودند و به شکلی در جستجوی فرار 

از این حرفه بوده اند.

 اما چیزی که امروز البرز را به سمت جهانی شدن میکشاند، 
تولیدات به روز و صادرات از جنس داخلی است که شاید 
رسیدن به این نقطه کمی دور از تصور باشد، اما قدرت 
این  در  پیشرفت سریع صنعت  استان گویای  این  امروز 
استان است. این نظر اکثر متخصصینی است که در این 
حوزه فعالیت مستمر دارند. به گفته رییس سازمان صنعت 

معدن این استان استانی استثنایی است.

سازمان  رییس  موفق  ایرج   
صنعت معدن استان البرز  از 
اقدامات اقتصادی در استان ها 
خبر  معدن  وزارت صنعت  و 
موانع  برای رفع  و گفت:  داد 
و تسهیل کارکرد ارگان ها و 
واحدهای صنعتی برنامه هایی 
مد نظر داریم که با پیگیری و بررسی واحدهای در حال 

فعالیت به زودی اجرایی خواهد شد.
در  اقتصادی  رونق  طرح  گذشته  سال  در  افزود:  وی 
وزارتخانه به درستی برگزارشد و نتایج خوبی را به دنبال 
داشت. رقمی که امسال برای استان البرز پیش بینی شده 
است یک هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان برای سال 9۶ بوده 
که تاکنون حدود ۳۰۰ میلیون تومان را مصوب و به بانک 

ها ابلاغ کرده ایم.
رییس سازمان صنعت معدن استان البرز شرایط  این استان 
را برای تامین کاستی های موجود بسیار مطلوب دید و 
تصریح کرد:  شرایط استان البرز برای تامین سرمایه در 
گردش برای تکمیل پروژه های نیمه تمام که ۶۰ درصد 
بیشتر پیشرفت فیزیکی دارند، بسیار رضایت بخش است. 
در شهرک های صنعتی در راستای تامین ماشین آلات و 
نوسازی تجهیزات اعتبارات جدیدی در نظر گرفته شده 

است. 
موفق ایجاد زیرساخت ها را از وظایف اصلی دولت خواند و 
خاطر نشان کرد: در زمینه تولیدات داخلی دولت باید حامی 
تولیدکنندگان باشد و با حمایت های خود مشوق تولید 
بیشتر در سراسر استان باشد که این امر در دولت تدبیر و 

امید به شکل کاملا مشهودی انجام گرفت و شاهد ثمرات و 
نتایج بسیار رضایت بخشی در این بخش بودیم.

وی در خصوص شهرک های صنعتی استان اذعان داشت: 
در دولت تدبیر و امید اقداماتی نظیر گسترش تعداد و 
مساحت شهرک های صنعتی را اجرایی کردیم که به نسبت 
سال های گذشته تقریبا مساحت و تعداد این شهرک ها به 
دو برابر ارقام گذشته رسید و این خود برای استان البرز یک 
اقدام کاملا کارشناسی شده و مهم است. از طرفی با احداث 
واحدهای جدید توانستیم تا حدودی بعضی از واحدهای 
صنعتی این مناطق را ساماندهی کنیم و به مرمت و توسعه 

واحدهای موجود بپردازیم.
موفق اضافه کرد: در این بخش هم مجوزهای خوبی صادر 
شد و در حدود این ۴ سال گذشته تعداد این پروانه ها به 
یک هزار و ۲۵۰  عدد با سرمایه گذاری پنج هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان سرمایه گذاری داخلی و همچنین در بحث 
سرمایه گذاری خارجی نیز این مبلغ به ۵۰۰ هزار میلیارد 
رسید که این رقم نشان از موفقیت این استان در جذب 
سرمایه گذار خارجی است. در حال حاضر حدودا یک هزار 
میلیارد تومان پروژه با طرح های سرمایه گذاری خارجی  در 
دست اجرا داریم که با اجرای تمامی این پروژه ها اتفاقات 

خوبی در استان خواهد افتاد.
بر پایه این گزارش، این تحولات صنعتی در استان گویای 
ظرفیت های بالای صنعتگران استان است که با حمایت 
دولت و نهادهای مرتبط می توان این ظرفیت ها را به 

مرحله شکوفایی رساند.
نمایشگاه  از  کشورها  بعضی  رایزنان  و  سفیران  بازدید 
دستاوردهای صنایع استان نشان داد، نمایشگاهی که به 
عنوان اولین نمایشگاه توانمندی های تولیدی و صادراتی 
صنایع کوچک و متوسط استان البرز برگزار شد و توانست 
از  بسیاری  حتی  و  کشور  های  استان  از  بسیاری  نظر 
صنعتگران در خارج از مرزها را جذب کند و به این استان 
بکشاند. این یعنی که ما بر نمودار جذب سرمایه دار و ارائه 
با اقداماتی  محصول روندی صعودی داریم و می توانیم 
فرامرزی، این قدرت را در تمامی جهان به عرصه ظهور 

برسانیم.

شاهمرادی«  »جهانگیر 
مدیرعامل شرکت شهرک 
با  در  البرز  استان  های 
اشاره به دیگر برنامه های 
اقتصادی  مدیریت  تیم 
کلینیک  کرد:  صنعتی  و 
راستای  در  صنعت  سیار 
اجرای برنامه های اقتصاد 
یابی  عارضه  و  مقاومتی 

واحدهای صنعتی مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی 
استان راه اندازی شده تا بیش از پیش همگام و همراه 

صنعتگران استان باشیم.
وی افزود: کلینیک سیار صنعت طبق برنامه ریزی انجام 
شده با استقرار در شهرک صنعتی نظرآباد، خدمات و 
راهکارهای مختلفی به صنعتگران این شهرک ارائه کرد 

تا از آن استفاده کنند.
کلینیک  این  از تشکیل  عنوان کرد: هدف  شاهمرادی 
احصا نیازها، خود اتکایی، کاهش دغدغه صاحبان صنایع 
و توانمندسازی بیشتر واحدهای صنعتی و تولیدی است 

که از مهمترین وظایف کلینیک سیار بشمار می رود.
شهرک های  شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیأت  رئیس 
صنعتی البرز خاطر نشان کرد: با اجرای کلینیک سیار، 
صاحبان صنایع به مسائل و موارد مورد نیاز خود بیشتر 
در  مستقیم  صورت  به  همچنین  و  شد  خواهند  آشنا 

جریان قوانین مختلف قرار خواهند گرفت.
وی در پایان تأکید کرد: تمامی برنامه ها و مشوق های 
که برای حمایت از صنعتگران و سرمایه گذاران درنظر 
گرفته شده استفاده و بصورت برنامه ریزی شده اجرا 

می شود.
از طرفی ایجاد شهرک های جدید و احداث واحدهایی 
که می تواند سکان بخشی از تولیدات را انحصارا به 
دست گیرد خود از دیگر اقداماتی است که این استان 
به جد پیگیری و به مرحله بهره برداری می رساند. شاید 
یکی از این حوزه ها بخش دارویی باشد که با تلاش 
مسئولان ذیربط هر روز افق روشن تری در این بخش 
به روی صنعت این استان می گشاید و تلاش برای 
خودکفایی خصوصا در زمینه های حساس همچنان 
واحد  استاندارالبرز،  حضور  با  رو  این  از  دارد.  ادامه 
صنعتی »فندا« در شهرک صنعتی اشتهارد افتتاح و 

به بهره برداری رسید.
 جهانگیر شاهمرادي در خصوص این طرح اظهار کرد: 
تولیدی  واحد  دارویی،  نوین  های  آوری  فن  شرکت 
داروهای بیماران خاص است که با سرمایه گذاری ۱۵۰ 
میلیارد ریال، خط تولید انواع داروهایی بیماران خاص از 

قبیل صرع و بیماری های قلبی را دارا میباشد. 
مدیرعامل شرکت شهرکهاي صنعتي استان البرز افزود: 
خودکفایی داخلی در تولید دارو و ایجاد اشتغال مستقیم 
اشتهارد،  جوانان شهرستان  از  نفر  از ۱۰۰  بیش  برای 

مهمترین دستاورد این پروژه دارویی است.
با تلاش دوستان صنعتگر و  امید است که  به هرحال 
این  بتوانیم قدرت  از واحدهای صنعتی  حمایت دولت 
استان را بیش از پیش به رخ جهان کشیده و بسترهای 
مناسب تری برای گسترش اقتصاد و پیشرفت همه جانبه 

صنعت در این استان ایجاد کنیم. 

دنیای هوادار از نقاط قوت و ضعف »صنعت«  استان البرز گزارش می دهد

نـبض  منـظم  صنـعت

جدول شرح در متن )۱( پرسش از صنعتگران؛ پاسخ از مسئولان

بررسی 5 گزینه احتمالی وزارت نیرو

چه کسی سکان دار وزارت نیرو می شود
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معصومه امین زاده - پنجمین دوره شورای اسلامی 
شهر کرج در حالی کار خود را آغاز کرد که با پشتوانه 
مطالبات  پیگیر  تواند  می  مردم  حداکثری  رای 
شهروندان باشد و در جهت برطرف کردن مشکلات 

این کلانشهر، تصمیمات اساسی، اتخاذ نماید.
تواند  می  مردمی  مشارکت  با  پنجم  شورای 
اجتماعی،  های  حوزه  گیری  تصمیم  عرصه  در 
فرهنگی و اقتصادی و بهبود امکانات و خدمات، 
نقش مهمی ایفا کند و به جایگاه بالای خود در 

اداره امور دست یابد.
اعضای منتخب شوراهای اسلامی شهر و روستا با 
استفاده از اختیارات قانونی خود می توانند گام های 
موثری در راستای برطرف ساختن مشکلات حوزه 
از جمله آن می توان  انتخابی خویش بردارند که 
به انتخاب شهردار، تهیه طرح ها و پیشنهادهای 
حوزه  های  نارسایی  و  کمبودها  حل  در  اصلاحی 
انتخابیه و نظارت بر حسن اجرای مصوبه های شورا، 

نام برد.

مردم با همدلی حماسه آفریدند
مراسم تحلیف اعضای دوره پنجم شورای شهر کرج در 
اولین روز شهریورماه جاری در محل فرمانداری و با حضور 
۱۳ منتخب شورای کرج، فرماندار و دیگر مسئولان شهر 

کرج، برگزار شد.
علی قنبرزمانی، فرماندار کرج در این مراسم، گفت: از 
همه کسانی که در خلق حماسه انتخابات ۲9 اردیبهشت، 
نقش داشتند، تشکر می کنم چراکه توانستیم با همدلی، 

حماسه دیگری در کشور خلق کنیم.
وی ضمن قرائت مجدد آرای اعضای شورای شهر کرج، 
خاطرنشان کرد: به استناد قانون، اولین جلسه شورای 
شهر در فرمانداری برگزار می شود و دستور کار نشست، 
مشخص کردن هیئت رئیسه و اجرای مراسم تحلیف، 

خواهد بود.
فرماندار کرج با اشاره به ۳ کار مهم این جلسه، افزود: 
در مرحله اول، هیئت رئیسه سنی مشخص می شود و 
مرحله دوم توسط هیئت رئیسه سنی، مراسم تحلیف 
صورت می گیرد. در مرحله سوم اعضای شورا از میان 
خودشان، هیئت رئیسه اصلی را برای مدت یک سال،  

انتخاب می کنند.
زمانی افزود: طبق تعداد تعرفه های توزیع شده در شهر 
کرج، 9۳۰ هزار و ۳۴۸ برگ رای بود که آرای صحیح آن 
۵۰۴ هزار و ۶۶۶ رای صحیح قرائت شد. حاصل قرائت 

آرا صحیح، ۱۳ نفر به عنوان حائزین اکثریت آرا، منتخب 
شدند.

در بهار برگزیده شدیم باشد که بهارآفرین باشیم 
محمدحسین خلیلی اردکانی، رئیس سنی پنجمین دوره 
انتخابات شورای اسلامی شهر کرج در ادامه این مراسم 
تصریح کرد: بعد از حماسه مردم در روز ۲9 اردیبهشت، 
حال نوبت به اعضای شورای شهر کرج رسیده که اعتماد 
با  بتوانند  و  باشند  پاسخگو  نحو،  بهترین  به  را  مردم 
تصمیمات درست، عملکرد خوبی در کارنامه شورای شهر 
پنجم کرج، ثبت نمایند. در بهار برگزیده شدیم باشد تا 

بهارآفرین باشیم.
خلیلی اردکانی، گفت: امیدوارم به زودی مردم حاصل این 
انتخاب را در شهر کرج شاهد باشند و بتوانیم شهر کرج را 

آبادتر از  گذشته ببینیم.
وی ضمن تشکر از مردم و مسئولین استان در برگزاری 
انتخابات شورای شهر، گفت: از مردم سپاسگزارم که با 
اعتماد، بالاترین رای را در طول تاریخ شورای شهر به این 

مجموعه، دادند.
در ادامه این جلسه، خلیلی اردکانی به عنوان رئیس سنی 
شورا، متن سوگندنامه اعضای شورای شهر را قرائت و 
اعضای شورا بعد از تکرار، آن را امضا و به فرماندار کرج، 
تحویل دادند. بعد از اتمام جلسه علنی، اعضای شورای 
شهر در جلسه غیر علنی، نسبت به انتخاب هیئت رئیسه، 

اقدام نمودند.

تصمیمات فقط در شورا گرفته شود
رای  با  که  کرج  شهر  شورای  عضو  زارع،  عباس 
حداکثری لیست امید، انتخاب شده بود در ارتباط با 
انتخابات و تصمیمات مهم اعضای شورا به این نکته 
بسنده کرد که ای کاش تصمیمات فقط در خود شورا، 

صورت پذیرد.
زارع گفت: فارغ از مسئولیت و سمت ها باید برای مردم 
خدمت کرد. من دو چیز را به خودم تذکر می دهم و 
آن سلامت و صداقت است که خود را ملزم به رعایت 

آن می کنم.
وی در ارتباط با شایعه لابی گری انتخاب هیئت رئیسه، 
گفت: من نمی توانم قضاوت کنم و خوب است رسانه 
ها حُسن انتخاب مردم را به کامشان تلخ نکنند چراکه 

تصمیم داریم به مردم خدمت کنیم.
زارع با اشاره به چگونگی انتخاب هیئت رئیسه و شهردار 
کرج، گفت: در اصلاحات اصولی داریم که باید به آن توجه 
کرد. امیدوارم این اتفاقات مردم را نا امید نکند و همه 
تلاشمان این خواهد بود که شرایط مطلوبی را برای مردم 

مهیا کنیم.
وی در ارتباط با وعده های اعضای شورای شهر و پایبندی 
آنها، گفت: نمی توانم اعضا را قضاوت کنم و باید این اتفاق 
را به مرور زمان نظاره کرد و در جریان زمان منتظر بود 

که چه اتفاقی خواهد افتاد. 
زارع خاطرنشان کرد: لیست اصلاح طلبان، مورد قبول 
مردم بود و با توجه به رای حداکثری به لیست امید، 

نگرش اصلاح طلبی در آن کاملاً مشخص است.
وی با یادآوری ویژگی های نگرش اصلاح طلبی گفت: 
صداقت، سلامت، کارآمدی و قانون مداری چند مورد از 
ویژگی های این نگرش به حساب می آید. باید توجه 
کرد که اگر درست در این مسیر، گام برداریم، مردم هم 

امیدوارتر، خواهند شد.

انتخاب سرنوشت ساز است
رحیم خستو در ارتباط با انتخاب شهردار از بین گزینه 
های موجود شورا، گفت: انتخاب شهردار کرج از میان 
آقایان نصیری و سلیمی به دقت زیادی نیاز دارد و اگر 
تصمیم نادرستی در این خصوص گرفته شود با سرنوشت 

یک شهر، بازی شده است.
وی ادامه داد: به همین دلیل باید بررسی ها با عمق زیادی 

انجام و بهترین گزینه انتخاب شود.
لازم به یادآوری است سخنگوی موقت شورا در آخرین 
جلسه موقت که اعضا درصدد انتخاب شهردار کرج بودند، 
جلسه را ترک کرد و حاضر به شرکت در رای گیری نشد.

هیئت رئیسه غیر علنی انتخاب شد
بعد از مراسم تحلیف پنجمین شورای شهر کرج، انتخاب 
هیئت رئیسه در حالی برگزار شد که خبرنگاران از سالن 
خارج و مانع پوشش خبری آن شدند در حالی که این 
مراسم برای شوراهای شهرهای دیگر با حضور خبرنگاران 

برگزار شد.
بعد از اولین جلسه شورای پنجم شهر کرج، هیئت رئیسه 
شورا، انتخاب و بعد از اتمام جلسه، منصور وحیدی، در 
جمع خبرنگاران، حاضر و با بیان اینکه به عنوان نایب 
رئیسه  هیئت  افزود:  است،  شده  انتخاب  شورا،  رئیس 
قطعی انتخاب و محمد نبیونی به عنوان رئیس شورای 

دوره پنجم شهر کرج، انتخاب شد.
وی با اشاره به اینکه حاج قاسمی به عنوان منشی اول و 
سلیم نژاد به عنوان منشی دوم، انتخاب شدند، بیان کرد:  
فریده بزنی بیرانوند به عنوان خزانه دار انتخاب شده است.

نایب رئیس شورای شهر کرج با بیان اینکه این هیئت 
رئیسه یک سال آینده است، اضافه کرد: هنوز سخنگو 

انتخاب نشده است.
وی با اشاره به اینکه اولین جلسه در صحن اصلی شورا و 
به منظور انتخاب شهردار کرج در عصر همان روز برگزار 
می شود، گفت: با توجه به رقابت آقایان سلیمی و نصیری 
در حال حاضر انتخاب شهردار و یا سرپرست، قطعی نشده 

است.

پنجمین شورای شهر کرج آغاز به کار کرد

طلوع امید کرج

معرفی کمیسیون های تخصصی شورای شهر تهران 

»محمد علیخانی« رییس کمیسیون
 عمران و حمل و نقل شد

تهران،  شورای شهر  نقل  و  و حمل  عمران  کمیسیون  رئیسه  هیئت  انتخابات  در 
محمد علیخانی به عنوان رییس این کمیسیون، برگزیده شد.

همچنین افشین حبیب زاده، نایب رییس و شهربانو امانی به عنوان منشی، انتخاب 
شدند. گفتني است محسن هاشمی دیگر عضو کمیسیون عمران و حمل و نقل به 

ریاست شورای شهر انتخاب شده است.

ادغام برخی کمیسیون ها
علیخانی، عضو شورای اسلامی شهر تهران، ری و تجریش از مشخص شدن اعضای 
کمیسیون های تخصصی در دومین جلسه شورا، خبر داد و گفت: احتمال دارد در 

آینده تعدادی از کمیسیون ها با یکدیگر ادغام شوند.
محمد علیخانی با اشاره به برگزاری دومین جلسه شورای شهر تهران، ری و تجریش 

اظهار داشت: در این جلسه اعضای کمیسیون های ۶ گانه شورا مشخص شدند.
وی بیان کرد: تعیین کمیسیون ها نخستین دستور جلسه شورای شهر تهران بود 
از قبل  از اعضا تمایل خود را برای حضور در کمیسیون ها  به طوری که هر یک 

اعلام کرده اند.
تغییرات در کمیسیون های  به  عضو شورای شهر تهران، ری و تجریش همچنین 
شورا، اشاره کرد و گفت: در مرحله اول هر ۶ کمیسیون فعالیت خود را آغاز خواهند 

کرد ولی احتمال دارد در آینده برخی از کمیسیون ها با یکدیگر ادغام شوند.
فعالیت  از  حمایت  و  افزایی  توان  ستاد  روسای  تعیین  به  همچنین  علیخانی 
سازمان های مردم نهاد شهر تهران و ستا هماهنگی شورایاری ها اشاره کرد و گفت: 

این موضوع نیز طی هفته های آینده مشخص خواهد شد.

تعیین اعضای کمیسیون های تخصصی
بر اساس این گزارش، اعضای ۶ کمیسیون تخصصی شورای اسلامی شهر تهران، 

ری و تجریش در دومین جلسه علنی شورا، به شرح زیر انتخاب شدند: 
ترافیک: محمد علیخانی، محسن هاشمی،  و  نقل  و  * کمیسیون عمران و حمل 

شهربانو امانی، افشین حبیب زاده
آبادی،  خلیل  شناس، حسن  محمدجواد حق  اجتماعی:  و  فرهنگی  کمیسیون   *

حجت نظری، الهام فخاری، احمد مسجدجامعی
* کمیسیون برنامه و بودجه: بهاره آروین، حسن رسولی، مجید فراهانی، محمود 

میرلوحی
آرش  کرمی،  خدا  ناهید  شهری:  خدمات  و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،   *

میلانی، صدراعظم نوری
* کمیسیون معماری شهرسازی: محمد سالاری، علی اعطا، زهرا نژاد بهرام

* کمیسیون نظارت و حقوقی: ابراهیم امینی
کمیسیون  در  برای عضویت  نفر  یک  کمیسیون  هر  از  اعضا  نظر  با  که  مقرر شد 

حقوقی، معرفی شود.

قائم مقام شهرداری کرج

کرج سالهای طلایی را در پیش رو دارد 
قائم مقام شهردار کرج گفت که این کلانشهر سالهای طلایی را در پیش رو دارد و 
نهضت خدمت رسانی و توسعه شریان های ارتباطی همچنان با قوت ادامه می یابد. 
مصطفی رضاحسینی با بیان مطلب فوق اظهار داشت: شهر به معنای اصیل مکانی 
از استانداردها و مولفه هایی برخوردار باشد  باید  برای زندگی کانونی از جمعیت 
کلان  به  شبیه  بیشتر  ها  آیتم  این  توسط  مقیاس  با  کرج  شهرمان  متاسفانه  که 

روستاست و از بسیاری زیرساخت های حیاتی و اساسی محروم می باشد.
و  شوند  می  اداره  هوشمند  صورت  به  شهرها  امروزه  افزود:  شهری  مسئول  این 
شهروندان برای دریافت بسیاری از خدمات شهری حتی از منزل خارج نمی شوند 
و موضوعاتی همچون ترافیک، جمع آوری زباله ها و دفع پسماندها نیز به صورت 
مکانیزه صورت می پذیرد و شهروندان به سرانه های استاندارد فضای سبز، تفریحی، 

خدماتی و... دسترسی دارند اما در کرج چنین وضعیتی مشاهده نمی شود.
وی اذعان داشت: واقعیت این است که دولت باید تمام مالیات دریافتی از ساکنین شهر 
را در همان حوزه جغرافیایی هزینه نماید و به مشکلاتی نظیر فقر سرانه های آموزشِی، 
درمانی، ورزشی و فرهنگی رسیدگی کند اما در عرصه عمل شاهدیم که مالیات در پارامتر 
اروپایی از مردم دریافت می شود و در مقابل نازل ترین خدمات ارائه می گردد و با شانه 
خالی کردن ادارات دولتی از عمل به مسئولیت، این شهرداریها هستند که در سیبل 

انتقادات قرار می گیرند.
 قائم مقام شهرداری کلانشهر کرج در بخش دیگری از سخنانش اذعان داشت: اگر خواهان 
داشتن شهری ایده آل و سالم برای زندگی مرفه و با نشاط شهروندان هستیم، باید به دنبال 
ارتباط گیری با مراکز علمی و تحقیقاتی باشیم و از تجربیات ارزنده دیگر شهرها نیز بهره 

مند شویم و اصرار بر عملکرد سنتی نتیجه دلخواه را به همراه نخواهد داشت.

اخبار کوتاه

با حکم وزیر کشور

نجفی رسما شهردار پایتخت شد
محمدعلی  حکم  کشور  وزیر 
نجفی را به عنوان شهردار تهران 

امضا کرد.
سخنگوی وزارت کشور گفت: 
بند  ذیل   ۳ تبصره  اجرای  در 
شوراهای  قانون   ۸۰ ماده   ۱
انتخاب  و  کشور  اسلامی 
شهرداران و پس از طی مراحل 
تهران  شهردار  حکم  قانونی، 

توسط وزیر کشور صادر شد.
وی تاکید کرد: باتوجه به وصول پاسخ مثبت استعلامات و تکمیل 
مراحل قانونی، حکم جناب آقای نجفی برای تصدی سمت شهردار 

تهران توسط وزیر محترم کشور صادر شد.
صبح امروز خبرنگار خبرگزاری مهر، به عنوان اولین خبرگزاری 
مطلبی منتشر کرد مبنی بر اینکه شنیده ها حاکی از این است که 
حکم محمدعلی نجفی به عنوان شهردار تهران امضا شده اما وزارت 

کشور هنوز این حکم را ابلاغ نکرده است.
o o o o

شهردار تهران خبر داد:

تهیه لیستی از فوریت های
 شهرداری تهران

شهردار تهران با اشاره به تهیه لیستی از اولویت ها و فوریت ها برای شهر 
تهران، گفت: قطعا اولویت ها و فوریت ها با در نظر گرفتن تفاوت میان آنها 

به صورت مجزا، پیگیری و در خصوص آنها تصمیم گیری خواهد شد.
محمدعلی نجفی، اظهار کرد: هنوز کار رسمی من در شهرداری 
تهران آغاز نشده است، چرا که تا به این لحظه حکم مسئولیتم 

در مجموعه شهرداری تهران توسط وزارت کشور ابلاغ نشده است.
وی ادامه  داد: تا پیش از صدور حکم کارهای مقدماتی را در مجموعه 
شهرداری از جمله برگزاری جلسات با مدیران و معاونانی که به 
صورت مستقیم زیر نظر شهردار کار می کنند را برای هماهنگی هر 

چه  بیشتر ادامه  خواهم داد.
نجفی در خصوص سختی کار مجموعه شهرداری تهران و مقایسه 
آن با زمان تصدی اش در وزارت آموزش و پرورش، گفت : هر کدام از 
این مسئولیت ها سختی و شیرینی خاص خود را دارد، اما طبیعتا در 
شهرداری تهران به دلیل اینکه کار به صورت مستقیم با مردم است، 
برای من شیرین تر است و دستگاه بزرگی همچون شهرداری با همه 

شئونات زندگی شهروندان، مرتبط است.
افزود:  اشاره کرد و  اولویت های شهرداری تهران  به تشریح  وی 
تعیین اولویت کار مشکل است چرا که همه مسائل با یکدیگر مرتبط 
هستند. برای مثال بحث آلودگی هوا با موضوعاتی همچون حمل و 
نقل و ترافیک در ارتباط هستند و مجموعه اولویت ها در نظر گرفته 
شده است اما باید اولویت ها و فوریت ها از یکدیگر تفکیک شوند لذا 
لیستی از اولویت ها و فوریت ها تهیه شده است که در خصوص آنها 

پیگیری و تصمیم گیری خواهد شد.
شهردار تهران در ادامه  در خصوص جابجایی مدیران و معاونان 
مجموعه شهرداری نیز تصریح کرد: امروز با معاونان و مدیرانی که 
مستقیما زیر نظر شهردار کار می کنند، جلسه دارم سعی می کنم 
با این مدیران به صورت خصوصی جلسه ای برگزار کرد و طی این 
مسیر ممکن است برخی از آنها علاقه ای برای ادامه  کار نداشته 
باشند و یا من علاقه ای به کار با آنها نداشته باشم لذا هنوز برای 

جابجایی مدیران و معاونان، تصمیم گیری، زود است.

o o o o

در صحن شورا صورت گرفت

انتخاب 10 نماینده شورا در 
کمیسیون ماده 100

اعضای شورای اسلامی تهران، ری و تجریش ۱۰ نماینده شورا در 
کمیسیون ماده ۱۰۰ را انتخاب کردند.

موضوع انتخاب ۱۰ نماینده شورا در کمیسیون ماده ۱۰۰ در دستور 
جلسه قرار گرفت. در ابتدای بررسی این امر اعضای شورا نسبت به 

حساسیت وظایف در کمیسیون های ماده ۱۰۰ تاکید کردند.
محمود میر لوحی با بیان اینکه در شورای پنجم باید تحول جدی 
در منظر و ایمنی ساختمان ها ایجاد شود گفت: در گذشته اگر 
شهرداری به واسطه تامین منابع چشمش را به روی تخلفات می 
بست امروز این امر به یک رویه تبدیل شده که منظر و ایمنی 

ساختمان ها را تخریب می کند.
وی افزود: باید در این زمینه طرحی نو بیاندیشیم و در کمپین های 

مردمی مشارکت آنان را نیز پیش بینی کنیم .
علی اعطاء سخنگوی شورا نیز در این زمینه گفت : بررسی ها نشان 
می دهد نزدیک به 9 درصد درآمد های شهرداری از اخذ جرائم 
است و ایتن روند باید اصلاح شود و تامین منابع و درآمد ها باید از 

روش های دیگر حاصل شود. 
مجید فراهانی نیز گفت: متاسفانه تامین درآمد ها از طریق اخذ 
جرائم تبدیل به یک رویه در تامین بودجگه شهرداری شده است به 
طوریکه 9۰ درصد آرای کمیسیون های ماده ۱۰۰ به جرائم نقدی 

ختم شده است.

خبر

سرانجام پس از گمانه زنی های بسیار، مسئولیت 
شهرداری کرج با کسب 8 رأی، مشخص و پس از 
یک ماه بررسی درون سازمانی شورای پنجم کرج، 
»اصغر نصیری« و »ربی سعادت سوران« به عنوان 
انتخاب  شهرداری،  موقت  سرپرست  و  شهردار 

شدند.
انتصاب شهردار کرج در شرایطی اتفاق افتاد که اختلاف 
نظرها منجربه دلخوری، ترک جلسه و حاضر نشدن در 

مهمترین تصمیم شورای شهر کرج، بود.
بدین ترتیب در نخستین نشست رسمی شورای شهر، 
اصغر نصیری با کسب ۸ رای به عنوان شهردار کرج 
انتخاب شد. در اولین جلسه رسمی پنجمین شورای 
شهر کرج، رقابت نهایی بین مصطفی سلیمی و اصغر 
نصیری صورت گرفت که این دو از بین ۳۱ نامزد به دور 

نهایی راه یافته بودند.
در اولین جلسه رسمی شورا برخی از اعضا به استناد آیین 
نامه خواستار فرصتی ده روزه و بررسی بیشتر انتخاب 
شهردار شدند که با مخالفت سایر اعضا مواجه شد و با 
پافشاری اکثریت اعضای شورا، انتخاب شهردار در دستور 
کار قرار گرفت و در نهایت اصغر نصیری با ۸ رای به عنوان 

شهردار کرج، انتخاب شد.

لزوم تشکیل شورای راهبردی در حوزه شهرسازی 
کرج

نصیری در ارایه برنامه های خود به استفاده از نیروهای 
بومی شهر کرج تاکید دارد و در این ارتباط اظهار داشت: 
به  صراحت می گویم از نیروهای بومی در بدنه شهرداری 
استفاده خواهم کرد و هیچ نیرویی را خارج از استان و 

شهرستان به شهرداری کرج، نخواهم آورد.

وی با اشاره به توسعه شبکه حمل ونقل عمومی، تأکید 
کرد: راه اندازی »بی.آر.تی« و قطار شهری کرج از اهمیت 

بالایی برخوردار است.
وی همچنین با تأکید بر اینکه کرج یک شهر دانشگاهی 
و  دانشگاهی  افراد  ظرفیت های  از  باید  گفت:  است، 

متخصصان بومی در مدیریت شهر، استفاده کرد.
منتخب شهرداری کرج در ادامه با اشاره به پروژه های 
عمرانی شهر، گفت: آفت های روند اجرایی پروژه های 
عمرانی مشاهده می شود و انحراف زمان بندی و بودجه ای 
از جمله آفت هایی است که شامل برخی از پروژه هایی 

می شود که باید مدیریت شود.
وی در ادامه ضمن تأکید بر تشکیل شورای راهبردی 
کمیسیون  است  لازم  گفت:  شهرسازی،  حوزه 
شود.  ساماندهی  و  تشکیل  شهری،  زیرساخت های 
قانون  اجرای  فرسوده،  بافت های  بازسازی  همچنین 
مدیریت پسماند، مدیریت مالی و  اهمیت اقتصاد شهری، 

مواردی است که باید مورد توجه قرار گیرد.

کلانشهر کرج نیازمند بودجه کافی است
تعیین  و  برآورد هزینه شهرداری  به  اشاره  با  نصیری 
اعتبار بودجه اداره کلانشهر کرج، گفت: طبق برآوردهای 
شهرداری کرج، برای هر شهروند یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
تومان در نظر گرفته شده است یعنی برای یک خانواده 

چهارنفره باید پنج میلیون، هزینه کرد. 
وی با تأکید بر اینکه شهر کرج در چهار سال آینده 
نیازمند ۲۰ هزار میلیارد تومان اعتبار است تا بتواند 
پروژه ها را به سرانجام برساند، گفت: کلان شهر تهران، 
گران اداره می شود و این مهم باید در دیگر کلان شهرهای 

کشور از جمله کرج، مدیریت شود.

نصیری یک اصلاح طلب است!
احزاب اصلاح طلب  دبیرخانه شورای هماهنگی 
استان البرز، در مورد اصلاح طلب بودن نصیری، 
شهردار جدید کرج، بیانیه ای بدین شرح صادر 
کرد: در پاسخ به ابهامات موجود، به حضور مردم 
شریف کرج اعلام مي داریم معرفي کاندیداهاي 
دو  در  احزاب  هماهنگي  شوراي  در  شهرداري 
مرحله انجام گرفته است. یک بار در نهم مردادماه 
که گزینه هایی از طریق دبیران هر یک از احزاب 
همراه با رزومه آنها به شورای هماهنگی احزاب 
معرفي شدند و بعد از بررسی و رای گیری تعداد 
هفت نفر از آنها که عبارت بودند از آقایان: صادق، 
بیات ماکو، اسلام مفتح، سلیمی، نصیری، شیخ 
به عنوان گزینه هاي پیشنهادي  آقا علیخانی  و 
شورای احزاب به شوراي منتخبین معرفي شدند 
و در مرحله دوم در بیست و نهم مردادماه مجددا 
پس از بررسی و رای گیری دوباره، سه گزینه که 
عبارت بودند از آقایان سلیمي، صادق و نصیري، به 
شورای منتخبین معرفي شدند و در هر دو مرحله 

اصلاح  احزاب  هماهنگي  شوراي  در  ها  بررسی 
طلب انجام شده است نه در شورای سیاستگذاری 
که شورایی متفاوت از شورای احزاب است. در هر 
دو مرحله جناب آقای نصیری، به عنوان یکی از 
گزینه های شورای احزاب، در لیست قرار گرفته 

است.

سوابق مدیریتی شهردار منتخب کرج
نصیری که با اکثریت آراء منتخبین پنجمین دوره 
این  شهردار  عنوان  به  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
کارشناس  مدرک  دارای  شد،  انتخاب  کلانشهر 
مهندسی مکانیک و کارشناس ارشد و دکترای عمران 
با گرایش مهندسی محیط زیست است. وی پیش از 
این به عنوان شهردار مناطق ۱۸ ، ۴ ، ۲۲ ، ۸ و ۱۲ و 
مجری خط ۴ متروی تهران ایفای نقش کرده است.

وی مجری خط ۴ مترو بوده است که امروز از فنی 
ترین خطوط ریلی تهران به شمار می رود. همچنین 
مشاور سازمان ملی استاندارد و پایه گذاری شهرداري 

منطقه ۲۲ از سوابق دیگر اصغر نصیری است.

با تصمیم شورای پنجم

نصیری سکاندار کلانشهر کرج شد

عضو شورای پنجم شهر کرج در ارتباط 
با تغییر و چرخش هیئت رئیسه اصلی 
اعلام می  به جرات  تاکید کرد:  شورا، 
کنم هیچ یک از اعضای شورا، قول یا 
تعهدی به کسی ندادند لذا در انتخاب 
و تصمیم گیری، هیچ چرخشی وجود 
نداشته و  ندارد. از ابتدای کار روال این 
بود تا کسانی که حائز اکثریت آرا شدند 
به عنوان رئیس شورا و اعضای هئیت 

رئیسه، انتخاب شوند.
فرج الله ایلیات، افزود: در جلسات بحث 
های زیادی بوده و ممکن است اختلاف 
نظراتی هم وجود داشته باشد اما آنچه به 
مصلحت شهر و مردم است، برای ما مهم 
و حائز اهمیت است که بتوانیم در آن 

حوزه، بهترین انتخاب را داشته باشیم. 
ایلیات ضمن قدردانی از تلاش شورای 
دوره چهارم و شهردار سابق کرج، اظهار 
داشت: امروز در حضور فرماندار جلسه 
سوگند برگزار شد که برابر با قانون باید 
انجام می شد. همچنین بحث هیئت 
رئیسه سنی، مشخص و جلسه هیئت 
رئیسه با حضور فرماندار، برگزار شد که 
با اجماع کلی، موفق شدیم هیئت رئیسه 

را مشخص کنیم.

وی افزود: در اولین جلسه صحن که بعد 
برگزار می شود،  فرمانداری،  از جلسه 
بحث سرپرستی شهرداری و شهردار، 

مشخص خواهد شد.
ایلیات در ارتباط با انتخاب شهردار کرج، 
گفت: اعضای شورا از ابتدای شروع به 
کار، روالی در نظر داشته است که تمام 
اعضا به گزینه ای که حائز اکثریت آرا 

باشد به عنوان شهردار، تمکین کنند. 
گیری  رای  شیوه  با  ارتباط  در  وی 
انتخاب  و  شورا  موقت  جلسه  آخرین 
در  انتخاب  این  گفت:  نصیری،  اصغر 

جلسه موقت صورت گرفت و با توجه به 
بیشترین آرا، شهردار برگزیده می شود.

ایلیات اظهار داشت: برابر قانون باید در 
تعیین شود.  اولین جلسه، سرپرستی 
همچنین در بحث انتخاب شهردار، قطعاً 
ورود پیدا خواهیم کرد که امیدوارم به 

نتیجه برسیم.
عضو شورای شهر کرج در ارتباط با غیبت 
رئیس سنی شورای موقت، گفت: آقای 
خلیلی اردکانی با توجه به مشکلاتی که 
و  نداشتند  حضور  جلسه  در  داشتند 

اعتراض ایشان را تایید نمی کنم.

عضو شورای شهر کرج:

برای انتخاب هیئت رئیسه به کسی تعهد ندادیم
رئیس شورای شهر کرج، گفت: برنامه 
نگاه  و  فرهنگی  محوریت  با  شورا 

انسان مدارانه در دستور کار است.
محمد نبیونی در گفت و گو با خبرنگار 
دنیای هوادار، با بیان اینکه کارگروهی، 
و  تنظیم  را  خود  مدت  کوتاه  برنامه 
برنامه، ارائه می دهد، تصریح کرد: تمام 
تلاش خود را می کنیم تا شفاف سازی 
در دستور کار قرار گیرد و امید است 
شهرداری،  مدیران  انتخاب  حوزه  در 

خواست مردم، اعمال شود.
وی در رابطه با انتخاب دو گزینه نهایی 
شهرداری، گفت: ما با توجه به داشتن 
رزومه و تصمیم جمعی شورا، تصمیم 
گرفتیم و در این زمینه، مطابق قانون 
عمل کردیم چراکه دستگاه هایی که 
خود  ریزی  برنامه  کنند،  می  نظارت 
را مطابق قانون انجام خواهند داد و ما 
تلاش خواهیم کرد، تمام تصمیمات و 

انتخاباتمان، پایبند قانون باشد.
نبیونی در ارتباط با عدم حضور رئیس 
سنی شورا در جلسه انتخاب شهردار، 
گفت: من دقایق پایانی این جلسه که 
از ۶ تا ۸ برگزار شد، حاضر شدم که سه 
نفر از اعضا نیز غائب بودند. این طبیعی 

است در بعضی از جلسات، تعدادی از 
اعضا، حضور نداشته باشند لذا غیبت 
خلیلی اردکانی را نشانه اعتراض تلقی 
است  من  حق  این  چراکه  کنم  نمی 
باشم. من جدا  داشته  را  نظر  این  که 
از عضویت در شورای شهر، مثل مردم 
دیگر، یک شهروندم و این نظر، عقیده 

شهروندی من است.
وی افزود: رئیس سنی شورا به عنوان 
سمبول جریان اصلاحات، بزرگِ شورا 
و مورد احترام ماست و به نقطه نظرات 
آن  از  و  احترام  ایشان  های  دیدگاه  و 

استفاده، می کنم. امیدوارم شورایی که 
منتخب مردم است به شایستگی بتواند 
اعتماد آنها را به نحو احسن، پاسخ دهد.

رئیس شورای شهر کرج در ارتباط با 
انتخاب مسئولیت ریاست شورا، گفت: 
دوست ندارم از این عنوان زیاد استفاده 
کنم و در واقع من مسئول هماهنگ 
بتوانم  امیدوارم  و  هستم  شورا  کننده 
در هماهنگی اعضای شورا، موفق عمل 
کنم  می  آرزو  وجود،  تمام  با  و  کنم 
تحقق اهداف و وعده های لیست امید 

و سیاست هایمان، صورت پذیرد.

رئیس شورای پنجم شهر کرج:

فعالیت شورا بر محور فرهنگ و انسان مداری استوار است
کرج،  شهر  شورای  پنجمین  دبیر 
اظهار داشت: انتخاب شهردار بر اساس 
صلاحیت فردی و همسویی با جریان 
کاریزماتیک،  و  متعصب  اصلاحات 

صورت گرفت.
سارا دشت گرد، در ارتباط با انتخاب 
شهردار گفت: در آخرین جلسه موقت 
شورا، حداکثر آرا به نفع اصغر نصیری 
شورا،  موقت  سخنگوی  چون  و  بود 
جلسه را ترک نمود، من به عنوان دبیر 
جلسه، رای حداکثری و انتخاب شهردار 

کرج را اعلام کردم.
وی با اشاره به گزینه دیگر شهرداری 
کرج، گفت: رای گیری بدون در نظر 
به  سلیمی  انتصاب  شرایط  گرفتن 
تهران،  شهرداری  سرپرستی  عنوان 

صورت گرفت.
سابقه  اینکه  بر  تاکید  با  گرد  دشت 
لحاظ  انتخاب وی،  در  نصیری  کاری 
شده است، خاطرنشان کرد: ما بر اساس 
برای  که  کسانی  رزومه  و  درخواست 
فعالیت  به  اصرار  و  تمایل  شهرداری 
در کرج داشتند، تصمیم گرفتیم و در 
مورد انتخاب گزینه های دیگر که در 
شورای شهر تهران، نامی از آنها برده 

شده، نظری ندارم.
وی افزود: گزینه های شهردار کرج بر 
اساس ۱۴ معیار مشخص شورا از ۳۱ به 
۵، بررسی شد و اعضایی که نصیری را 
به عنوان گزینه شهردار، معرفی کردند، 
برند اصلاح طلبی برایشان مشخص و 

روشن، بود.
در  کرج،  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گفت:  شورا،  منتخب  بیشتر  معرفی 
نصیری متولد روستای اندیس از توابع 
شهرستان ساوه است و دارای لیسانس 
مکانیک، کارشناسی ارشد و دکترای 

تخصصی رشته محیط زیست است.
دبیر شورای شهر کرج، افزود: از سوابق 
شهرداری  از  توان  می  وی  ای  حرفه 
مناطق ۱ -  ۱۲ - ۱۸ - ۴ - ۸ تهران، 
سازمان  مشاور  مترو،  خط ۴  مجری 
ملی استاندارد و پایه گذاری شهرداري 

منطقه ۲۲ تهران، نام برد.
امیدواریم  اینکه  بیان  با  گرد  دشت 
شورای پنجم شهر کرج بتواند منشاء 
باشد،  شهر  این  در  بسیاری  خدمات 
افزود: عملکرد شهرداری در این دوره 

بسیار حائز اهمیت است.

عضو شورای شهر کرج:

همسویی شهردار کرج با اصلاحات محرز است

پایگاه خبری تحلیلی 

رستاخیر خبر
www.rastakhiznews.ir

@Rastakhiznews


